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Ljudje okrog nas

ZLATOPOROČENCA MEDVED
3 I. januarja sta poročni obljubi ob
novila zlatoporočenca Stanislav in 
Marija Medved iz Pleterij 21, Lo
vrenc na Dravskem polju.
Marija, rojena Peršuh, je prijokala na svet 
16. oktobra 1932, Stanislav pa 25. novem
bra 1934. leta. Oba sta rojena Pleterča- 
na in tako sta se poznala že od zgodnjih 
otroških let, saj sta bila soseda, ki ju je lo
čevala le cesta.
Večno ljubezen in zvestobo sta si obljubila 
v januarju 1959 in letos sta po 50 letih 
skupnega življenja ponovno dahnila »da« 
v cerkvi sv. Lovrenca v Lovrencu na Dra
vskem polju, civilna poroka pa je bila v 
gradu v Račah.
Vse življenje sta se ukvarjala s kmetij
stvom, s pridnimi rokami sta obdelovala 
njive in skrbela za svojo kmetijo.
V zakonu so se jima rodili trije otroci - si
nova Stanko in Tone, ki je pred 16 leti v 
hudi prometni nesreči izgubil življenje, in 
hčerka Jožica.V jeseni življenja ju razvese
ljujejo dve vnukinji, trije vnuki ter ena pravnukinja in 3 I. januar 2009 je bil poseben dan tudi zato, ker se je z izvoljenko Valerijo poročil 
njun vnuk Matej.
Čestitkam ob zlati poroki in poroki se pridružuje tudi uredništvo Ravnega polja.

Saša Peršoh

Z VODNIM CURKOM V ZAKONSKI STAN

Foto:Arhiv PGD Lovrenc

Na pustno soboto, 21.2. 2009, 
sta v zakonski stan stopila Petra 
in Dejan.
Petra Pišek je dolgoletna člani
ca gasilka v gasilskem društvu 
Lovrenc na Dr. polju. V našem 
društvu se že dolgo ni poročil 
noben član. Letos se je za ta 
korak odločila naša članica Pe
tra. Ker je tudi sestra Mateja 
članica društva, nam je omenila 
željo, da bi sestri Petri pripravili 
presenečenje.V našem društvu 
smo bili gasilci takoj za »akcijo«. 
Priprave so stekle in v soboto 
je bilo vse nared. Svate smo pri
čakali na cesti pred igriščem in 
naredili »špalir«. Vodne curke 
smo usmerili preko ceste nad 
avte. Ko so se svatje z avti za
peljali skozi vodne curke, smo 
jih usmerili na igrišče, saj smo 
se vendar morali posloviti od 
Petre. Pa da ne boste mislili, da 
smo Petro želeli takoj odsto
piti Dejanu. O, to pa ne. Bo že 
moral dokazati, da si Petro res

»zasluži«. Pripravili smo mu naloge. Metanje 
cevi in ciljanje tarče. Da je zgledalo malo 
bolj nevarno, sta na vsaki strani tarče stali 
obe mami. Za nameček je ženin v tarčo ci
ljal z zavezanimi očmi. Preizkušnjo je dobro 
prestal, zato smo se odločili, da Petro lahko 
odpelje v zakonski stan. S spominskim dari
lom in kozarčkom vina smo Petro pospre
mili k novemu življenjskemu obdobju.

Petra!
Že kot pionirka si stopila v gasilske vrste. 
Sedaj, ko smo postale zrelejše in tudi sta
rejše, si vedno redno prihajala na vaje in se 
udeleževala gasilskih tekmovanj. Na gasilskih 
veselicah si bila pridna in hitra »kelnarca«. 
Bila si naša najbolj nasmejana gasilka.Tudi če 
smo bile kdaj preveč obremenjene s svojimi 
problemi, si nas znala pripraviti do smeha 
in dobre volje. Upamo, da se boš med nas 
rada vračala, čeprav sta si z Dejanom spletla 
»gnezdo« in se odselila od doma. Vemo, da 
bo sedaj na vrsti najprej družina, kar je tudi 
prav, na gasilske tovariše pa nikar ne pozabi. 
Lovrenški gasilci vama želimo vse najlepše 
na novi poti.

Nevenka Pulko
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Uvodnik

IMAMO GA POD STREHO

Verjetno ste pomislili na svoj dom, katerega streho vam je 
poškodovala lanska toča. Upam, da vam je uspelo sanirati 
najnujnejše, da bodo vaša stanovanja suha in ne bo nadaljnje 
škode, čeprav ste morali zelo dolgo čakati na miloščino, ki 
nam jo je dodelila država, v občini pa smo jo v zadnjem času 
le nekako razdelili.Vlog je bilo zelo veliko, zato tudi težav z 
reševanjem ni manjkalo.
Med nas so prišli pomladanski dnevi, s tem pa se je zgodilo 
tudi to, da smo pod streho spravili naš občinski proračun, 
ki je pretežek, vendar uravnotežen. Zaradi časa, v katerem 
živimo in se ubadamo z raznimi krizami, smo se v občinskem 
svetu vseeno odločili, da gremo v večje investicije, ki so bile 
zastavljene že prej. Da bi vsaj malo omilili težke čase rece
sije, smo proračunska sredstva tudi drobili na drobtinice, da 
bi ohranili pri preživetju vsa društva, ki so že do sedaj bila 
deležna proračunskih sredstev. Res, drobtinice smo namenili 
tudi za naložbe gospodarstva in kmetijstva. Izjema v kme
tijstvu so sredstva, ki smo jih uspeli pridobiti na razpisu za 
izvedbo komasacije »Dravsko polje 3«, na katero se bomo 
pripravljali v letu 2009, zaključili pa jo bomo v letu 2010. Z 
mnogimi pomisleki smo se odločili za podpis pogodbe o 
izgradnji športne dvorane v Kidričevem, ki bi jo lahko ime
novali tudi večnamenska dvorana. Župan in vsi svetniki smo 
se strinjali z njeno velikostjo in namembnostjo, le predvi
dena vrednost investicije nam jemlje sapo, zato bomo od 
izvajalcev zahtevali, da nam zgradijo dvorano za takšna sred
stva, kot jih namenjajo v drugih občinah po Sloveniji za isto 
velikost z dodatkom za zunanjo ureditev igrišč in parkirišč. Iz 
razpisa so nam na razpolago tudi sredstva za urejanje vasi in 
podeželja za ureditev centra Župečje vasi, zato bomo z deli 
lahko nadaljevali. Priprave tečejo tudi za ureditev Cirkovc 
in nakup zemljišč za parkirišča. Mnogo novic bi vam lahko 
še našteval, vendar boste ostale lahko prebrali na naslednjih 
straneh našega glasila. Skupaj z občinsko upravo smo spet 
začeli voditi aktivnosti za pričetek gradnje zdravstvenega 
doma v Kidričevem.
Spet smo v času praznikov, zato vsem mamicam, babicam 
in prababicam čestitam ob njihovem minulem prazniku ob 
materinskem dnevu, saj njihovi otroci brez njih ne bi mogli 
preživeti.
Tokrat izkoriščam tudi priliko, da vam ob velikonočnih pra
znikih zaželim veselo pisanko in lepo praznovanje. Želim vam 
tudi, da se vam zaradi krize, ki jo doživljamo tudi v našem 
okolju, ne bi zmanjšali vaši dohodki in bi na prazničnih mizah 
imeli vsaj to, kar ste si lahko privoščili v prejšnjih letih.
Ob koncu uvodnika prosim vse člane vseh odborov, da s 
svojimi predlogi sodelujejo pri uresničevanju projektov, ki 
jih želimo izpeljati v občini Kidričevo.
SKUPAJ ZMOREMO VEČ ALI VSE!

Franc Planinšek, 
podžupan

IZDAJATELJ:
Občina Kidričevo 
Naslov uredništva:
Ulica Borisa Kraigherja 25, 
2325 Kidričevo 
Odgovorna urednica: 
Saša Peršoh, 
elektronski naslov: 
sasa.persoh@gmail.com 
Tajnica uredništva: 
Zdenka Bek 
Uredniški odbor:
Zvonko Milošič (LDS), 
Andrej Napast (SLS), 
mag. Silvestra Klemenčič 
(Zares),
Ivanka Korez (SDS) in 
Vinko Mlakar (NSi)
Lektoriranje:
Vesna Voglar
Tisk:
Ekart design d.o.o
Naklada:
2.400 izvodov

Javno glasilo Ravno polje po 
Sklepu Občinskega sveta 
Občine Kidričevo o določitvi 
programske zasnove obja
vlja članek o delu občinskih 
organov, občinske uprave in 
krajevnih odborov, o predlo
gih in sprejetih odločitvah ob
činskih organov, o delovanju 
političnih strank, o delovanju 
društev, klubov in drugih or
ganizacij s sedežem v občini 
Kidričevo, informacije o doga
janjih in rezultatih poslovanja 
na področju gospodarstva in 
družbenih dejavnosti, orise 
srečanj z zanimivimi ljudmi, 
občani Občine Kidričevo, o 
okroglih mizah, konferencah, 
o prometu in prometni var
nosti, pisma bralcev, odzivi, 
reklame in propagandna spo
ročila.
Glasilo je brezplačno in ga 
prejme vsako gospodinjstvo v 
Občini Kidričevo.
Uredništvo si pridržuje pra
vico krajšanja prispevkov in 
spremembe naslovov.

Naslovnica: Pomladna

Foto: Saša Peršoh
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Uvodnik / Občinski svet

VSEBINA

APRILSKI ŠTEVILKI NA POT
Ljudje okrog nas 

Uvodnik

Občinski svet

Dragi bralci in bralke Ravnega polja, v številki občinskega glasila, ki je pred vami, lahko 
preberete, kaj se je v naši občini dogajalo od meseca decembra 2008, ko je izšla zadnja 
številka Ravnega polja. Da je bilo dogodkov res veliko, priča tudi to, da je številka obse
žnejša kot običajno, v njej pa lahko najdete tudi aktualne javne razpise.
Želimo vam prijetno branje in vesele velikonočne praznike, ki so pred vrati!
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Politične stranke 

V spomin 

Odbori

Saša Peršoh, 
odgovorna urednica Ravnega polja
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15. REDNA SEJA OBČINSKEGA SVETA
15. redna seja občinskega sveta Občine 
Kidričevo je bila 18. decembra 2008 v sej
ni sobi Občine Kidričevo. Zaradi bolezni 
župana Jožeta Murka je sejo vodil gospod 
Franc Planinšek, podžupan Občine Kidriče
vo.
Potem ko je svet potrdil zapisnik 14. redne 
in 6. izredne seje, je sprejel dnevni red s 
trinajstimi točkami, vendar jih je bilo na de
cembrski seji obravnavanih le devet. 
Sprejeti so bili naslednji sklepi:
-Sklep o potrditvi občinskega programa 
varnosti Občine Kidričevo. Zakon je v letu 
2006 uvedel obvezno redarsko službo in v 
programu, ki se sprejema za eno leto, so 
podrobno opisane naloge, cilji in pristoj
nosti medobčinske in redarske službe, na 
medobmočnem redarstvu pa bodo delali 3 
redarji.
-Sklep o potrditvi Programa varnosti ce
stnega prometa Občine Kidričevo za obdo
bje 2008-201 I »Skupaj za večjo varnost« s 
pripombami.
-Občinski svet Občine Kidričevo sprejme, 
da Občina Kidričevo nemudoma najame 
odvetniško pisano, ki bo preučila ustrezno 
dokumentacijo v zvezi s požarom na depo
niji odpadnih gum v Lovrencu na Dr. polju 
in vodila postopek v zvezi z morebitno pre

kinitvijo pogodbe o ustanovitvi služnostne 
pravice graditi, ki jo je Občina Kidričevo 
dne 19. 10.2007 sklenila s podjetjem Albin 
Promotion d.o.o.
-Občinski svet Občine Kidričevo poziva 
Ministrstvo za okolje in prostor, da pred
nostno obravnava problem deponije od
padnih gum v Lovrencu na Dr. polju ter 
preveri ustreznost ukrepanja pristojnih 
inšpekcijskih služb.
-Občinski svet Občine Kidričevo sprejme, 
da se na ministrstvu za okolje in prostor 
nemudoma skliče skupni sestanek s pred
stavniki Občine Kidričevo, Ministrstva za 
okolje in prostor ter firme Albin Promo
tion, z namenom rešitve nastalega proble
ma.
-Občinski svet Občine Kidričevo potrjuje 
polletno realizacijo proračuna za leto 2008. 
Občina Kidričevo je v prvem polletju rea
lizirala prihodke v višini 32 % od planiranih 
in se v prvem polletju ni dodatno zadolži
la.
-Sklep o vrednosti točke za izračun komu
nalnih taks v Občini Kidričevo v letu 2009. 
-Sklep o vrednosti točke za izračun nado
mestila za uporabo stavbnega zemljišča v 
Občini Kidričevo v letu 2009.
-Občinski svet Občine Kidričevo imenuje

gospoda Franca Planinška, stanujočega v 
Pleterjah 34, 2324 Lovrenc na Dr. polju, za 
predsednika odbora za kmetijstvo in goz
darstvo.
-Občinski svet Občine Kidričevo imenuje 
gospo Danico Bezjak, stanujočo v Župečji 
vasi 50/b, 2324 Lovrenc na Dr. polju, kot 
članico odbora za gospodarstvo.
-Občinski svet Občine Kidričevo razrešuje 
gospoda Željka Dovnika, stanujočega v Ši- 
kolah 61/a, 233 I Pragersko, kot člana Kra
jevnega odbora Šikole na njegovo željo. 
-Občinski svet Občine Kidričevo imenuje 
gospoda Danijela Zajca, stanujočega v Apa
čah 126,2324 Lovrenc na Dr. polju, kot čla
na Krajevnega odbora Apače.
Ker občinski svet pri točki, v kateri so 
obravnavali predlog sklepa o povišanju 
cen programa vrtca v Javno vzgojno-var- 
stvenem zavodu Vrtec Kidričevo, ni bil več 
sklepčen, je podžupan sejo pri 10. točki 
dnevnega reda zaključil.

Po zapisniku seje sklepe povzela Saša Peršoh.
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Občinski svet

NADALJEVANJE 15. REDNE SEJE IN 16. REDNA 
SEJA OBČINSKEGA SVETA
22. januarja 2009 je bilo v sejni sobi Ob
čine Kidričevo nadaljevanje 15. redne seje 
in nato še 16. redna seja občinskega sveta. 
Obe seji je vodil podžupan Franc Planin
šek.

Po petnajstminutni prekinitvi seje so sve
tniki podprli predlog glede povišanja cen 
posameznih programov v Vrtcu Kidričevo, 
ki ga je predstavila strokovna delavka ob
čine Zdenka Frank in je bil pripravljen po 
podrobnejši preučitvi vzrokov za predlagan 
dvig in po usklajevanju z vodstvom vrtca. 
Od prvega februarja 2009 naprej začnejo 
veljati nove cene programov vrtca v J VVZ 
Vrtec Kidričevo: za otroke prve starostne 
skupine od I do 3 let je cena višja za 8 % 
in znaša 408,70 evrov, za otroke drugega 
starostnega obdobja od 3 do 6 let pa je 
višja za 4 % in znaša 325,20 evrov.
V nadaljevanju so svetniki razpravljali o 
pomoči družini na domu, ki jo na območju 
občine Kidričevo trenutno koristi sedem 
občanov in jo izvaja Center za socialno 
delo Ptuj. Sprejet je bil sklep za soglasje k 
ceni storitev pomoči družini na domu (ta 
od 1.2. 2009 znaša 3,63 evra za opravljeno 
efektivno uro), sklep o določitvi najmanj 50 
% subvencije občine za pokritje celotnih 
stroškov storitev pomoči na domu in sklep 
o normativu števila opravljenih efektivnih 
ur.

Član nadzornega odbora Viktor Dolenc 
je podal poročila nadzornega odbora o 
opravljenih nadzorih v odboru za družbe
ne dejavnosti, PGD Lovrenc na Dr. Polju, 
NK Aluminij Kidričevo in glede finančne 
konstrukcije jame Lovrenc na Dr. Polju, o 
katerih je občinski svet podal pozitivno 
mnenje.

Po postavljenih vprašanjih in pobudah se je 
nadaljevanje 15. redne seje zaključilo in ob
činski svet je nadaljeval s 16. redno sejo. 
Najprej so svetniki soglašali z vsebino pre
dlaganega Odloka o spremembah in dopol
nitvah lokacijskega načrta za vzhodni del 
poselitvenega območja Njiverce PI6-S4 
(stanovanjska pozidava in manjši športni 
park), ki ga je predstavil Stane Napast. Gre 
za načrtovano izgradnjo 16 individualnih 
stanovanjskih hiš in dokončno ureditev 
manjšega športnega parka. Po javni razgrni
tvi in javni razpravi so prejeli pet pripomb 
občanov, a po mnenju predlagatelja lokacij
skega načrta vse niso bile utemeljene.
Nato sta podžupana podala predstavitev 
proračuna za leto 2009, ki je investicijsko 
naravnan. Največja investicija je kanalizaci
ja. Po besedah Tatjane Kačičnik je predlog 
proračuna pripravljen na osnovi veljav
ne zakonodaje in predvideva za okoli 7,5 
milijona evrov prihodkov ter za okoli 9,5 
milijona odhodkov. Proračunsko negativno

razliko v višini okoli 2,1 milijona evrov bi 
pokrivali s sredstvi od prodaje kapitalskih 
deležev in z najetimi krediti in iz sredstev 
na računu iz preteklih let. S tem je prora
čun za leto 2009 uravnotežen.
Po daljši in burni razpravi je podžupan 
Franc Planinšek predlagal, da se proračun 
da v petnajstdnevno javno obravnavo, ven
dar predlog ni bil sprejet in je potrebno 
pripraviti novi predlog proračuna za leto 
2009.
V nadaljevanju je bil sprejet sklep o ukinitvi 
statusa javnega dobra, pare. št. 51 1/14 v k.o. 
Dragonja vas, po krajši rapravi pa tudi sklep, 
da se stavbno zemljišče pare. št. 51 1/14, 
k.o. Dragonja vas, dvorišče v izmeri 75 m2, 
proda in da se sklene neposredna kupo
prodajna pogodba za ocenjeno in prodajno 
vrednost 1. 125,00 evrov brez davka.
Pred vprašanji in pobudami, ki so jih na 
podžupana naslovili svetniki in s katerimi se 
je 16. redna seja zaključila, je občinski svet 
sprejel še I. posamični program prodaje 
občinskega premičnega premoženja v letu 
2008 - sprememba, s katerim bo občina 
sistem kabelske televizije v Lovrencu pro
dala podjetju Kabel TV za 50.000 evrov.

Saša Peršoh

17. REDNA SEJA OBČINSKEGA SVETA
17. redna seja sveta občine Kidričevo je 
bila 12. februarja 2009 v prostorih občine 
Kidričevo in jo je vodil podžupan Franc Pla
ninšek.

Potrjen je bil zapisnik 15. redne seje, nada
ljevanja 15. redne seje in posebni del zapi
snika 15. redne seje.
Po krajši razpravi pa je bil sprejet dnevni 
red, po katerem so v prvi obravnavi obrav
navali Odloka o spremembah in dopolni
tvah odloka o ustanovitvi skupne občinske 
uprave, v prvi obravnavi predlog proraču
na občine Kidričevo za leto 2009, predlog 
KVIAZ-a, svetnikom je bila podana infor
macijo o poteku aktivnosti glede reševanja 
problema deponije odpadnih gum, beseda 
pa je tekla tudi o izrednem zunanjem nad
zor pri izgradnji vrtca Kidričevo. Seja se je 
zaključila z vprašanji in pobudami. h_ 'm
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Sprejet je bil Odlok o spremembah in do
polnitvah odloka o ustanovitvi skupne ob
činske uprave občin, katerega obrazložitev 
je podala Alenka Korpar iz Skupne občin
ske uprave. Razlogi za sprejem sprememb 
odloka so v zakonodaji, saj mora biti Odlok 
o ustanovitvi skupne občinske uprave ob
čin usklajen z zakonodajo.

Po dolgi razpravi je bil v prvi obravnavi 
sprejet Odlok o proračunu občine Kidri
čevo za leto 2009, ki se daje v 15-dnevno 
javno obravnavo. Obrazložitev proračuna 
je podala gospa Tatjana Kačičnik. V predlo
gu so celotni prihodki načrtovani v višini 
7.253,332 evrov, celotni odhodki pa v višini

Občinski svet / Obvestila

9.203,005 evrov. Proračunski primanjkljaj v 
višini 1.949,673 evrov bi pokrivali iz naslo
va dolgoročnih posojil in s prodajo kapital
skih deležev, najetega kredita in sredstev na 
računu iz preteklih let.

Za predstavnico ustanovitelja v svet zavoda 
Knjižnica Ivana Potrča Ptuj je bila imeno
vana Evelin Makoter Jabločnik iz Njiverc, 
Proletarska ul. 8, 2325 Kidričevo.

Svetnica mag. Silvestra Klemenčič je podala 
zahtevo za izredni zunanji nadzor izgradnje 
Vrtca Kidričevo, saj je bilo pri gradnji veliko 
nepravilnosti (več o tem lahko preberete 
v prispevku Ko z argumenti dosežeš, da je

občinski svet soglasen, je v politiki vse ve
liko lažje ...)„ s čimer so se strinjali tudi 
ostali svetniki in je bil sprejet sklep, da se 
naroči zunanji nadzor neodvisne institucije 
nad izgradnjo Vrtca Kidričevo.

Pred zaključkom seje je podžupan Jože 
Medved podal informacijo glede izgradnje 
večnamenske dvorane v Kidričevem, o če
mer lahko preberete v prispevku Športna 
dvorana Kidričevo.

Saša Peršoh

ŠPORTNA DVORANA KIDRIČEVO
Občinski svet občine Kidričevo je na zadnji 
seji 19. marca 2009 potrdil pogodbo, ki jo 
bo občina Kidričevo podpisala z Ministr
stvom za šolstvo in šport o sofinanciranju 
(večnamenske) športne dvorane v Kidri
čevem. Ministrstvo za šolstvo in šport je 
namreč odobrilo sofinanciranje dvorane v 
višini 2 mio EUR.

Dvorana bo stala pri osnovni šoli na mestu 
sedanje telovadnice in asfaltnega igrišča, ki 
se bosta porušila. Dvorana bo delno vko
pana. Projekti so v končni fazi usklajevanja, 
tako da je že znano, da bo dvorana zunanje 
velikosti cca 58 krat 40 m.V njej bo igralna 
površina 40 krat 20 m (po mednarodnih 
standardih za igrišča malega nogometa in 
rokometa). Dvorana bo imela izvlečne in 
fiksne tribune za cca 700 gledalcev. Pod fi

ksno tribuno bo shramba za opremo dvo
rane in strelišče z desetimi strelnimi mesti 
za zračno orožje.V prečnem aneksu pa bo 
gimnastični studio v velikosti cca 100 m2, 
garderobe, sanitarije, kabinet za učitelje, 
komentatorska kabina itd., v zgornji etaži 
aneksa pa naj bi bil še prostor za fitnes. 
Gradnja dvorane se mora začeti avgusta le
tošnjega leta, končana pa naj bi bila v enem 
letu. V sklopu dvorane se bodo zgradila 
tudi zunanja igrišča in parkirišča.V investi
cijo je vključena tudi vsa potrebna oprema 
dvorane.
Za dvorano bo zraven 2 mio evrov, ki jih 
bo k investiciji prispevalo ministrstvo, mo
rala občina financirati iz proračuna vsaj še 
enkrat toliko.

Jože Medved, 
podžupan

I-PANO
Predstavljamo vam osnutek l-panoja za 
gospodarstvo in turizem, l-panoje bomo 
postavili predvidoma v mesecu maju ali 
juniju 2009. Obrtniki in podjetniki, ki bi 
želeli vpis v l-pano, imate možnost prija
ve še do 30. aprila 2009, potem bomo s 
prijavami zaključili. Cena za vpis je 20,00 
evrov in se plača ob prijavi na občin
ski upravi Občine Kidričevo pri gospe 
Zdenki Frank. Panoji bodo v velikosti 1,5 
x 2,0 m in bodo postavljeni v Kidriče
vem, Lovrencu, Cirkovcah in Šikolah.

Zoran Žunko, 
predsednik odbora za gospodarstvo

. .
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CENTER VSEŽIVLJENJSKEGA UČENJA 
PODRAVJE

REPUBLIKA SLOVENIJA
MINISTRSTVO ZA ŠOLSTVO IN ŠPORT

16,Naložba v vašo prihodnost
Omvop DflNOANtNORA EVKVSKAUNIA

s SVETOVALNO 
SREDIŠČE PTUJ

@ T©ČKA
KIDRIČEVO

DELOVNI ČAS Točke vseživljenjskega učenja Kidričevo

ponedeljek od 8.00 do 13.00
sreda od 8.00 do 12.00 ter od 13.00 do 17.00
petek od 8.00 do 13.00

Kontakt:

PRISOTNOST MENTORJEV

Mentor Točke VŽU Kidričevo bo osebno prisoten
vsako drugo SREDO v mesecu C

'O bo osebno prisoten
u od 11. do 12.

Na voljo vam bo za vsa vprašanja v zvezi s samostojnim učenjem r 
VŽU, informiranjem in svetovanjem v izobraževanju odraslih ter vse 
bi utegnilo zanimati o vseživljenjskem učenju in Centru VŽU Pod ra'

Spletni portal CVŽU Podravje 
www.cvzu-podravie.si

na Točkah 
>em, kar vas 

Podravje.

Partnerji v projektu CVŽU Podravje

A UNIVERZA PTUJ ZRS BISTRA PTUJ PRJ HALO Cirkulane OBMOČNA OBRTNO-PODJETNISKAZBORNICA PTUJ KNJIŽNICA ORMOŽ
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LJUBITELJI
DOMAČIH

ŽIVALI!
Spoštovani ljubitelji domačih živali, poskr
bite, da vaši ljubljenčki svojih iztrebkov ne 
bodo puščali na javnih površinah ali drugih 
mestih.

Članek je napisan z namenom opozoriti 
lastnike pasjih in mačjih kosmatincev na nji
hovo odgovornost do živali in okolja.

Živahni pasji in mačji kosmatinci, vsak s 
svojim priljubljenim imenom, tekajo in se 
sprehajajo, včasih sami, včasih z lastnikom 
ali ob njem, po ulicah in pločnikih. Za ži
vali je treba povsod poskrbeti. Ne samo 
doma, v stanovanju, temveč tudi na javnih 
površinah, kjer hodijo občani in turisti. La
stnikom domačih živali bi moralo biti sa
moumevno, da počistijo, kar je »pridelal« 
njihov kuža. Če si natakneš vrečko na roko, 
z njo primeš iztrebek in vrečko povlečeš 
čez iztrebek, ni niti najmanjše možnosti, da 
bi blato prišlo v stik z dlanjo. To je veliko 
lažje narediti, kot s čevlja obrisati posledice 
neprevidnega koraka.

Zaradi varstva občanov in premoženja je 
prepovedano puščati na javnih površinah ali 
na javnih prostorih, kjer se odvija kakršen 
koli promet, živali brez nadzora ali puščati 
domače živali, da povzročajo škodo na tujih 
njivah, vrtovih ali drugih površinah. Prepo
vedano je tudi voditi pse in druge doma
če živali na zelenice in dvorišča otroških 
vrtcev in šol ter druga otroška igrišča. Z 
namenom varovanja zdravja in čistoče je 
prepovedano puščati iztrebke domačih ži
vali na javnih površinah ali drugih mestih. 
Za lastnike domačih živali, katerih ljubljenč
ki bodo puščali iztrebke tam, kjer je prepo
vedano, je predpisana denarna kazen z glo
bo 125 evrov. Možno pa je tudi izrekanje 
ustnih opozoril za prekršek in opomin.

Inšpekcijske in nadzorne službe opravlja
jo nadzor nad Odlokom o javnem redu v 
občini Kidričevo (Uradni list RS, št. 17/00). 
Vendar pa je na tem področju vendarle pri
čakovati red, ko bodo vsi občani osveščeni.

mag. Olga FEKONJA, 
komunalna inšpektorica

----------  I«f ----------
nova

zarespolitika
OBČNI ZBOR 00 ZARES 
KIDRIČEVO

Prvo leto našega delovanja je bilo kar pe
stro. Najprej smo se konstituirali, sestavi
li svoj program dela in porazdelili naloge. 
Udeleževali smo se forumov, okroglih miz, 
konferenc, si medsebojno izmenjali po
glede in mnenja. Kot predsednica sem se 
redno udeleževala sestankov Pokrajinskega 
podravskega odbora in vsebine posredo
vala našim članom. Udeležili smo se obeh 
Konvencij stranke Zares - nova politika. 
Ponosni smo, da je naša sekretarka OO 
Zares mag. Silvestra Klemenčič tudi v svetu 
stranke Zares - nova politika na državnem 
nivoju.
V tem letu so bile tudi državnozborske vo
litve z veliko dela in aktivnosti, saj smo tudi 
mi imeli svojo kandidatko.
Po volitvah je napetost nekoliko popusti
la in začelo se je običajno delo na lokalni 
ravni in navzven. Redno smo spremljali do
godke in aktivnosti, ki so se odvijali v naši 
občini. Naša želja je, da delamo v dobro vas, 
dragi občani, da boste zadovoljni in nam za
upali. Izgradnja novega vrtca v Kidričevem 
je velika pridobitev za občino in nas, stala je 
več kot 3,5 milijone EUR davkoplačevalske
ga denarja. Bili smo zgroženi zaradi nepra
vilnostih pri izgradnji novega vrtca, saj so 
že po treh mesecih bivanja otrok v novem 
vrtcu začeli pokati zidovi, tla, šipe na oknih, 
odpadati omet zaradi vlage ... Kot stranka 
Zares smo preko naše svetnice mag. Silve
stre Klemenčič posredovali občinskemu 
svetu naše stališče, da za to nekdo mora 
odgovarjati in da je potreben zunanji izre
dni nadzor nad izgradnjo vrtca. Občinski 
svet je podprl naš predlog in sprejel sklep 
za izredni zunanji nadzor izgradnje novega 
vrtca od projekta do izgradnje.
Spoštovane občanke in občani, v naši stran
ki so odprta vrata vsem, ki želite prispevati 
svoj delež k boljšemu jutri, aktivno sodelo
vati, predvsem pa, da se zavedate pomena 
vrednot, ki so skoraj zamrle: poštenje, spo
štovanje, pravičnost, delo, odgovornost ... 
Pišite nam na naslov: Silvestra.klemencic@ 
zares.si; ali pokličite na GSM: 041 276 588. 
Vabimo vas, da se nam pridružite!
Naše delo temelji na stanju in potrebah lju
di danes za boljši jutri.

Než/ko Šešo, 
predsednica 00 Zares - nova politika

Kidričevo

Obvestila / Politične stranke

KOALICIJA LDS, SLS, 
DESUS IN ZARES-NOVA 
POLITIKA JE PO SPREJE
TEM PRORAČUNU 2009 
OPTIMISTIČNA
in usmerjena v prihodnost razvoja Občine 
Kidričevo, Slovenije in Evrope, kajti slednja 
je doma tudi na našem dvorišču ...

Če smo se v prvi polovici mandata vse ob
činske koalicijske stranke LDS, SLS, DeSUS 
in ZARES-nova politika trudile vzpostavi
ti čim boljše pogoje za delovanje, se učile, 
kako nastopati skupaj, kako in katere inte
rese udejanjiti, predvsem pa, kako se otre
sti očitkov in neprestanih nagajanj, podti
kanj in še česa s strani opozicije, nam je to 
doslej le delno uspevalo. Če pa pogledamo 
na dejstva nekoliko drugače, lahko rečemo, 
da se iz izkušenj, slabih in dobrih, naših in 
tujih, lahko največ naučimo. In smo se. Mar
sikaj. Zato smo vsi skupaj odločeni, da tako 
nima smisla nadaljevati, da se moramo pre
nehati ukvarjati sami s seboj in z opozicijo, 
skratka da nadaljujemo s projekti, ki bodo 
občanom in občankam občine prinesli naj
več, kar trenutno zmoremo.

Ne glede na zgoraj navedeno smo v danih 
možnostih in priložnostih skupaj z župa
nom uresničili velik del zastavljenih ciljev, 
opredeljenih v koalicijski pogodbi. Vse, kar 
smo obljubljali, je uresničljivo. Zastavili 
smo si realne cilje. Verjamemo, da bomo 
do konca mandata uresničili prav vse. Na 
marsikatero pridobitev smo lahko že sedaj 
ponosni. Na nekatere seveda bolj, na druge 
manj, kakor je to v življenju vsakega posa
meznika.

Izzivi, ki nam jih prinaša to in prihodnje 
proračunsko leto, nam narekujejo odgovo
ren odnos do davkoplačevalskega denarja, 
ki ga prispevamo vsi. Zavedamo se te od
govornosti in tako tudi ravnamo. Ob tem 
se nam zdi izredno pomembno, da prese
žemo okvire strankarske politike, ideolo
ško opredeljenost, delitev na leve in desne, 
liberalne in konservativne, in se posvetimo 
vsebinam in dejanjem. Le tako smo lahko 
uspešni, da delamo, razmišljamo in načrtu
jemo skupaj, ne pa da vsak po svoje vleče 
voz na svoj konec.
V variabilnem delu proračuna smo določili 
prioritete, ki bodo našo občino dolgoroč
no popeljale z ustaljenih poti.Trdno verja
memo v potenciale ljudi, skupin in organi-
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Politične stranke 1
zacij v občini in dokazali bomo, da tega ne 
počnemo zgolj za naslednje volitve, čemur 
smo bili priča do sedaj. Dokazali bomo, da 
smo sposobni preseči mandatno razmišlja
nje, in oblikovali strateški razvoj občine na 
podlagi potreb ljudi in družbe, na temeljih 
demografskih podatkov, z vidika danih go
tovosti, ki smo jim priča oziroma ki jih lah
ko predvidimo.

Koalicijske stranke v Občini Kidričevo smo 
se zavezale, da bo naše delo transparentno, 
verodostojno in preverljivo, predvsem pa, 
da bomo vse, kar počnemo, sporočali jav
nosti. Skratka smo na prelomnici nekega 
obdobja, ki je za nami, in prevzemamo vso 
odgovornost za ravnanja v bodoče. Smo 
za drugačno politiko, sodelovanje, vzaje
mno zaupanje in spoštovanje. Vse, ki ste 
podobnega mnenja, pozivamo, da nam s 
svojimi idejami, sposobnostmi in znanji ter 
izkušnjami stopite naproti. Skupaj zagotovo 
zmoremo več.Vaš prispevek je neprecenlji
ve vrednosti. In vedite, ni vse v politiki, ni za 
vse kriva, politika je lahko zanimiva tudi za 
vas. Bistvo je, da izpeljemo stvari na način, 
da pridobimo vsi.
Ravno to je na primer dobra stran evrop
skih razpisov (ki jih skoraj cela Slovenija ne 
izkorišča v zadostni meri in tudi mi ne), da 
zahtevajo sodelovanje. S tem nam na neki 
način »privzgajajo« tudi to prepotrebno in 
pri nas premalo pogosto uporabljeno la
stnost.
In če ponovimo misel iz podnaslova: 
RAVNAJMO TAKO, KOT DA JE TUDI KI
DRIČEVO EVROPA - svet, Slovenija, Evro
pa je namreč tudi na našem dvorišču - zato 
razmišljajmo globalno in ravnajmo lokalno!

Koalicija strank LDS, SLS, DeSUS, 
ZARES-nova politika

N.Si
Nova Slovenija
Krščanska ljudska stranka

NOVA SLOVENIJA NA EVROPSKE 
VOLITVE Z NAJBOLJ KOMPE
TENTNO LISTO
Na eni izmed zadnjih sej je izvršilni odbor 
Nove Slovenije potrdil listo, s katero bo Nova 
Slovenija nastopila na volitvah v Evropskih 
parlament. Na zadnjih volitvah v Evropski 
parlament je NSi s 23 % zmagala, zato nosilec 
liste, Lojze Peterle, ne vidi razloga, zakaj rezul
tata iz leta 2004 ne bi ponovili, saj bo na listi 
nastopila večina kandidatov z zmagovalne liste 
2004, hkrati pa se je lista okrepila še z novimi 
prepoznavnimi in kompetentnimi kandidati.

Druge volitve v Evropski parlament bodo v 
nedeljo, 7. 6. 2009.V Sloveniji bomo volili se
dem evropskih poslancev in poslank, ki bodo 
zagovarjali interese Slovenije.
Sedanji evropski poslanec Lojze Peterle pravi, 
da je za evropske poslance in poslanke po
membno, da se zavedajo trenutnega stanja v 
Sloveniji, saj lahko le na takšen način učinkovi
to zastopajo slovenske interese v Bruslju. Loj
ze Peterle zaseda med sedanjimi evropskimi 
poslanci najvišje mesto; je namreč podpred
sednik Evropske ljudske stranke. Zaradi svo
jih izkušenj je v preteklem mandatu opravljal 
številne pomembne naloge v Centralni Aziji. 
Poznan je zaradi svojega prizadevanja na po
dročju boja proti raku ter tehnoloških inova
cij. Ljudmila Novak, izvoljena v Evropski par
lament leta 2004, je v teh letih spoznala, kako 
velik vpliv ima EU na naše vsakdanje življenje. 
Prepričana je, da bi morali zaradi vse večje 
vloge Evropskega parlamenta tudi slovenski 
volivci večjo pozornost nameniti volitvam v 
Evropski parlament. Peterle in Novakova sta 
se s svojim dosedanjim delom v Evropskem 
parlamentu zelo izkazala. Peterle je leta 2004 
prejel prestižno nagrado Meritee Europeen in 
Gold ter bil lani nagrajen za najbolj aktivnega 
poslanca na področju varnosti hrane, preven
tive in boja proti raku. Ljudmila Novak je bila 
leta 2007 razglašena za najbolj aktivno sloven
sko evropsko poslanko. Tudi ostali kandidati 
na listi NSi imajo številne evropske izkušnje. 
Mojca Kucler Dolinar je npr. vodila ministr
stvo za visoko šolstvo, znanost in tehnologi
jo ravno v času slovenskega predsedovanja 
EU, Anton Kokalj je bil v preteklem mandatu 
predsednik odbora Državnega zbora za zade
ve EU, dr. Alenka Sverc je kot državna sekre
tarka na ministrstvu za šolstvo in šport opra
vljala pomembne naloge, povezane z EU, mag. 
Klemen Žumer pa je že danes aktivno vpet 
v delo bruseljskih institucij, prav tako Ksenija 
Kraševec, ki sodeluje pri številnih mednaro
dnih projektih na področju šolstva. Zaradi 
številnih izkušenj liste NSi je cilj Nove Sloveni
je izvolitev najmanj dveh evropskih poslancev.

Jože Med ved, 00 N.Si Kidričevo

SDS
VOLILNA KONFERENCA 

10 OO SDS KIDRIČEVO

Marca 2009 je OO SDS Kidričevo izvedel volilno 
konferenco, saj je vodstvu potekel mandat Pred
sednik Bogdan Škafar je predstavil opravljeno 
delo. Glavni dogodek preteklega leta so bile vo

litve v državni zbor. Uspešnost v našem volilnem 
okraju je rezultat dobrega dela vseh odborov na 
našem območju ter volilnega štaba, predvsem 
pa odraz dobrega dela našega starega in nove
ga poslanca g. Branka Mariniča.V preteklem letu 
smo pripravili dve srečanji vseh članov stranke, 
pomladni piknik v Starošincah in kostanjev piknik 
v Pongrcah.
Delo stranke v okviru delovanja v občini in občin
skem svetu je predstavil vodja svetniške skupine 
SDS Anton Leskovar. Dotaknil se je sledečih tem: 
požar v gramoznici, prodaja skladišča v Šikolah, 
vračilo sredstev, vloženih v telefonijo, izgradnja 
zdravstvenega doma, zapleti z odkupom zemlji
šča za ureditev centra Cirkovc, plačilo izgublje
ne tožbe za KRS Lovrenc ter prodaja celotne
ga sistema brez javnega razpisa, neažurnosti pri 
razdeljevanju sredstev za odpravo posledic po 
avgustovskem neurju.
Svoje dosedanje delo in plan dela za prihodnje 
leto sta predstavili tudi predsednici interesnih 
dejavnosti stranke; ženski odbor SDS, ki ga vodi 
Natalija Kutnjak, ter SDM pod vodstvom Maje 
Tominc. Ženske in mladi se aktivno vključujejo v 
delo stranke, hkrati pa so aktivni na svojem po
dročju tako na regijskem kot državnem nivoju. Iz 
naših vrst imamo tudi podpredsednika DEMVC- 
a, ene najbolj eminentnih mladinskih političnih 
organizacij v Evropi,Andreja Kopušarja.
Po razpravi o poročilih je sledila razrešitev seda
njega vodstva in volitve novih članov. Za predse
dnika stranke je bil izvoljen Bogdan Škafar, člani IO 
pa so: Stanko Krničar, Ivanka Korez, Zdravko Vin
diš, Milan Fideršek, Marjan Bezjak,Janez Zafošnik, 
Franc Murko, Robert Pleteršek, Natalija Kutnjak, 
Ivan Drevenšek in Anton Panikvar. V nadzorni 
komisiji so Franc Frangež, NušaVrabl Ferenčič in 
Stanko Fideršek. Nov odbor bo na svoji prvi seji 
izvolil tudi podpredsednika in tajnika.
Svoje delo želimo čim bolj približati vsem članom 
in občanom, zato uvajamo vsak ponedeljek med 
17 in 19. uro uradne ure v naši pisarni v Lovrencu 
na Dr. polju 7 (stari gasilski dom).Vabljeni vsi, ki 
vas zanima, loj in kako delamo.
Podelili smo priznanji stranke, ki sta ga prejela 
Franc Murko in Stanislav Krničar. Gosta naše 
konference sta bila poslanec g. Branko Marinič in 
državni svetnik g. Rajko Fajt Predstavila sta nam 
svoje delo in spregovorila o trenutnem politič
nem dogajanju. G. Branko Marinič se je še enkrat 
zahvalil za podporo pri zmagi na volitvah.Verjame 
v dobro sodelovanje še naprej tako z bazo kot z 
občino, ki se odraža na projektih ter v investicijah 
ki so se in se še bodo realizirale iz sredstev držav
nega proračuna. Člani in članice SDS smo skupaj 
z gosti volilno konferenco zaključili z večerjo in 
družabnim srečanjem.Več o dogajanju pri nas in 
pa o dogajanju v občini pa najdete na www.kidri- 
cevo.sds.si

Bogdan Škafar
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V spomin / Odbori

MESEC POMLADANSKEGA ENAKONOČJA
Žalost, veselje, ljubezen, presenečenje ... so čustva, ki oblikujejo naše življenje. Ustvar
janje aprilske številke je bilo zavito v žalost, saj nas je v mesecu marcu pretresla vest, 
da nas je za vedno zapustil Martin Krajnc, dolgoletni član uredniškega odbora Ravnega 
polja. Njegovim domačim izrekamo iskreno in globoko sožalje.
Martin, hvala ti za trud in čas, ki si ga skozi leta vlagal v nastajanje občinskega glasila. 
Pogrešali bomo tvojo skrb, da se v glasilu piše tudi o starejši generaciji, pogrešali bomo 
dobro voljo in optimizem, ki si ju s svojo energijo prinašal med nas.

Marec spada med mesece, ki so za nas 
najzanimivejši. Sonce, glavni vir svetlobe 
in toplote, dela vsak dan širšo in višjo pot 
na našem obzorju.V tej pomladi, polni pri
čakovanj, se izvajajo občni zbori društev. 
Zaradi letnih obračunov morajo biti občni 
zbori izvedeni do 3 I. marca v tekočem letu. 
Predsedniki društev so povabljeni na obč
ne zbore sosednjih društev. 8. marca 2009 
je imelo svoj redni občni zbor Društvo 
upokojencev Majšperk.Tega občnega zbora 
se je udeležil predsednik našega Društva 
upokojencev Lovrenc na Dravskem polju g. 
Martin Krajnc.
Uradni del, kakor radi rečemo, se je zaklju
čil. Predsedniki društev si na takšnih sreča
njih izmenjajo delo v društvih. Člani težko 
čakajo občni zbor, ker je to dan njihovega 
druženja in veselja. Da bi utrdila medseboj
no sodelovanje, sta zaplesala majšperška 
predsednica društva in naš predsednik. 
Ne vemo, ali je bilo to usodno ali je usoda 
določena vnaprej, njegovo srce ni vzdržalo 
napora. Med upokojenci, kjer se je vedno 
dobro počutil, mu je srce zastalo. Z nasme
hom nas je zapustil za vedno, težko smo 
dojeli bolečo resnico. Občni zbor našega 
društva bo žalosten, poln spominov.
Naš Tina Žumrov je bil rojen 18. 7. 1938. 
leta v Lovrencu na Dravskem polju. Čeprav 
je bila doma kmetija in je moral opravljati

vsa kmečka dela, si je še kot mlad fant poi
skal delo na Cestni upravi. Ko je bil star 18 
let, pa je bil sprejet na dela v Tovarni glinice 
in aluminija, današnjem TALUMU, v Kidri- 
čevem.V tem podjetju je naredil izpit za KV 
skladiščnika in je opravljal delo v skladišču 
vse do upokojitve leta 1991. Medtem si je 
ustvaril družino. Zgradil svoj dom in opra
vljal še dela na rojstni domačiji. Ker je bil 
vajen dela, je takoj po upokojitvi sprejel 
dela v Društvu upokojencev Lovrenc.
Bil je v pomoč predsednici društva, ker 
je bolehala. Ko je predsednica umrla, je 
prevzel delo predsednika društva. Pod 
njegovim vodstvom je društvo želo vidne 
uspehe. Dom, katerega lastnica je bila Rim
skokatoliška cerkev, je bil odkupljen, več
krat obnovljen in okolica urejena. Društvo 
upokojencev je prejelo občinsko pohvalo 
za urejenost. Kot član Pokrajinske zveze v 
Ptuju je vsa leta organiziral srečanje upo
kojencev v Lovrencu. Vsako leto so bila 
ob praznikih organizirana srečanja v na
šem domu. Pod njegovim vodstvom smo si 
uredili vrtno kegljišče in Martin je bodril 
kegljače pri njihovem tekmovanju. Bil je po
budnik za ustanovitev zbora ljudskih pevk. 
Pod njegovim vodstvom je dobro deloval 
društveni bife in bil je glavni ekonom, uredil 
je, da je naša točajka redno zaposlena.
O njegovem življenju bi lahko napisala knji-

Uredniški odbor Ravnega polja

go. Le malo je društev, kjer ni sodeloval. 
Ni bil le član, ampak vedno med vodilnimi. 
Dela, ki si jih je zadal, je opravil vestno in hi
tro. Poleg tega pa je bil vedno dobre volje. 
Da je bil priljubljen, je bil dokaz, ko smo se 
v ponedeljek, 9. marca, v velikem številu po
slovili od njega. 14 praporjev društev upo
kojencev je počastilo njegov spomin. Ker 
je bil od svoje mladosti član PGD Lovrenc, 
zdaj kot veteran, ki je tekmoval za gasilske 
vrste, so počastili njegov spomin tudi gasil
ski praporji Gasilke zveze Kidričevo. Gasilci 
so organizirali tudi zadnje slovo in sprem
stvo. Ko so Martina položili k večnemu po
čitku, je zajokalo tudi nebo.
Kako je ob izgubi moža, očeta, vedo le tisti, 
ki so to bridkost že občutili. Žena Jožica ga 
bo zelo pogrešala, saj ji je, kljub temu da je 
bil veliko zdoma, pomagal pri vseh domačih 
delih.Veliko je pomagal tudi svojim otrokom 
Darinki, Brigiti in Danilu.Trije govorniki ob 
njegovi krsti so govorili le pohvalno, žal pa 
številen zbor besed ni slišal. Ozvočenje v 
poslovilni vežici je zatajilo.Včasih je to celo 
prav. Naše slovo je čuteče, če je molče. 
Društvo upokojencev Lovrenc na Dra
vskem polju bo težko prebolelo izgubo 
predsednika. Za vedno bo ostal v naših 
spominih.

Hedvika Pulko

NADZORNI ODBOR OBČINE KIDRIČEVO
Nadzorni odbor občine Kidričevo sestavljajo predsednik Mar
jan Bezjak in člani Viktor Dolenc, Marijana Veseljak, Nuša Vrabl 
Ferenčič in Andreja Emeršič. Na sejah je prisotna tudi računo
vodkinja Tatjana Kačičnik, ki je odgovorna za koordinacijo admi
nistrativne in strokovne pomoči. Prva konstitutivna seja nadzor
nega odbora v novi sestavi je bila 26. 2. 2007. Nadzorni odbor 
pripravi letni program dela in sprejme sklepe o izvedbi nadzora. 
Letni program sestavijo ob sprejemanju proračuna občine in ga 
predstavijo na občinski seji.V prvi vrsti zajema pregled proraču
na tekočega leta, polletno realizacijo in smotrnost poslovanja. 
Nadzorni odbor je seznanjen s seznamom investicij, ki jih bo ob
čina opravila, s postopkom oddaje javnih naročil, s plačami javnih 
uslužbencev, o funkcionarjih in s tekočim poslovanjem. Odbor 
nadzira posamezne proračunske postavke s področja kmetijstva,

kulture, športa, gospodarstva, kot tudi prodajo premičnega in 
nepremičnega premoženja.To so vse naloge, ki jih je opravil nad
zorni odbor. Sestali so se na 20 rednih sejah in določili nadzore. 
Opravili so 18 nadzorov. Ti so bili opravljeni v različnih krajih 
po občini Kidričevo, kot tudi po različnih dejavnostih, glede na 
višino sredstev, ki jih prejemajo od občine. Po pregledu nadzorni 
odbor pripravi poročilo o pregledu in zapiše sklep.Tega posre
duje županu, ki ga uvrsti na občinsko sejo. Naloga članov je tudi 
prisotnost na občinski seji. Odbor deluje v skladu z zakonom 
gospodarno, učinkovito in uspešno. Do danes ni bilo večjih krši
tev zakona ali nepravilnosti pri poslovanju.

Pripravila Andreja Emeršič
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Gradbeni odbor za kanalizacijo

GRADNJA KANALIZACIJE
Projekt gradnje kanalizacije v občini Kidri
čevo, ki poteka v sklopu projekta »Celovito 
varovanje podtalnice Ptujskega polja«, lah
ko razdelimo v tri ločene sklope gradnje:

ČISTILNA NAPRAVA 
Čistilna naprava, ki jo gradimo v Apačah in 
bo na njo priklopljen ves kanalizacijski sis
tem v občini Kidričevo razen Kungote in 
Starošinc; izvajalec del je CP Maribor, pote
ka po terminskem planu in dela bodo kon
čana do septembra letošnjega leta. V tem 
času so v zaključni fazi gradbena dela na 
stavbi, na bazenih so dela že končana, priče
lo se je urejati dvorišče in okolica, vsak čas 
pa se prične montirati oprema.

KANALIZACIJSKI SISTEM 7 KIDRIČEVO 
Dela izvaja podjetje Nizke gradnje iz Ptuja, 
vršijo pa se na naslednjih odsekih:
KANAL 7.1.0.G - končanih 33 % kanalov 
Apače (čistilna naprava)-Lovrenc - izveden 
cevovod v dolžini 1880 m. Planiran rok do
končanja del je konec junija 2009.
Zupečja vas-Lovrenc - izvedenih 1050 m, 
zaradi visokega vodostaja podtalnice se 
bodo dela v Župečji vasi nadaljevala junija 
in julija letos.
Pleterje-Dragonja vas 
Z deli se je pričelo 17. 3. 2009 v Pleter
jah, kanalizacijski cevovod se polaga proti 
Mihovcam in Dragonji vasi po levi strani 
ceste. Predviden rok izgradnje je do konca 
meseca julija 2009.
KANAL 7.2.6 (TALUM-NJIVERCE) 
Kanalizacijski vod je izveden v celoti, v dol
žini 1783 m.
KANAL 7.2.7 (KIDRIČEVO-Kopališka uli
ca)
Kanalizacijski vod je izveden v celoti, v dol
žini 676 m.
KANAL 7.2.0 (KIDRIČEVO-TALUM- 
APAČE), končanih 28 % kanalov.
Od Taluma proti Apačam je izvedenih 850 
m kanalov. Zaradi projektiranja krožišča 
in usklajevanja s projektom kanalizacije se 
dela na tem odseku nadaljujejo iz smeri 
Apače proti Kidričevemu, kjer je položenih 
290 m, in od križišča Tovarniške in Kopali
ške ulice proti Osnovni šoli Kidričevo, po
loženih je 60 m. Skupaj je na kanalu 7.2.0. 
položenih 1200 m. Planiran rok dokončanja 
del je do konca junija 2009.

Skupaj je na dan 19. 3.2009 zgrajenih 6.435 
m kanalizacijskih vodov od skupne dolžine 
vseh kanalov primarnega voda kanalizacije

20.595 m, kar znaša 32 %. Gradbeni, strojni 
in elektro del črpališč ter navezave na že 
zgrajene kanale se bodo izvedli takoj, ko 
bodo dorečene in potrjene projektantske 
rešitve.
V kratkem se predvideva tudi začetek iz
vajanja tlačne kanalizacije skozi Cirkovce 
proti Jablanam.
V občini pa bomo takoj po sprejetem 
proračunu pohiteli s pripravo projektne 
dokumentacije za sekundarne vode kana
lizacije. Hišne priključke na kanalizacijo ob 
primarnem vodu kanalizacije in tam, kjer 
je že zgrajeno sekundarno omrežje, bomo 
izvajali v drugi polovici leta. O pogojih za 
priklop in o stroških priklopa vas bomo še 
obvestili.

VODOVODNO OMREŽJE
V Apačah je končano polaganje vodovo
dnega omrežja. V prihodnjih mesecih se 
bodo vršile prevezave priključkov na nov 
cevovod vseh uporabnikov, ki se nahajajo 
ob trasi novega cevovoda.
V Župečji vasi je prav tako položen cevovod 
od globinskega vodnjaka do mešalne posta
je (pri Pišeku) in se sedaj polaga od mešal
ne postaje od Župečje vasi skozi Pleterje, 
Mihovce do Cirkovc po desni strani ceste 
v smeri Cirkovc.Tudi ob tej trasi bodo vsi 
priključki v poletnih mesecih priklopljeni 
na novi cevovod. V naslednjih mesecih se 
bo enako kot na prejšnjih odsekih položil 
novi cevovod tudi na odseku od Pongerc 
skozi Šikole, Stražgojnco do Gaja. Na vseh

Foto:Jože Medved

odsekih, kjer se bo polagalo novo vodovo
dno omrežje, se bodo zmontirali tudi novi 
nadzemni hidranti.
V Župečji vasi bo (pri Pišeku) zgrajena nova 
mešalna postaja, kjer se bo mešala voda iz 
glavnega cevovoda skozi Župečjo vas proti 
Majšperku z vodo iz globinskega vodnjaka 
(pri Kirbišu). Crpalna postaja bo v jašku 
podzemne izvedbe, viden bo le jašek. Dela 
na vodovodnem omrežju izvaja Komunalno 
podjetje Ptuj, z deli pa celo nekoliko prehi
tevajo terminske plane.

V času izgradnje kanalizacije in obnove 
vodovodnega omrežja prosimo krajane za 
potrpežljivost in razumevanje zaradi ovir, 
predvsem v prometu.
Vsa infrastruktura (ceste, hišni dovozi, ze
lenice itd.), ki se bo pri gradnji uničila ali 
poškodovala, bo sanirana v prvotno stanje 
ob zaključku del na stroške investitorja.

Jože Medved, 
predsednik gradbenega odbora

|■■■■■■ Ta projekt prispeva k zmanjševanju 
1 ekonomskih in socialnih razlik 
■ med državljani Evropske unije.

Projekt delno financira Evropska unija.
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Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu

OBČINA KIDRIČEVO
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Lep pozdrav v imenu Sveta za preventivo 
in vzgojo v cestnem prometu občine Kidri
čevo. Končno smo dočakali daljše toplejše 
dni.V tem času večina omenja spomladan
sko utrujenost, ki pa ni utrudila našega 
sveta, saj je to obdobje med dejavnejšimi v 
celotnem letu. Še posebej smo pozornost 
namenili kot v večini primerov našim naj
mlajšim, ki so na našo prošnjo tudi sode
lovali v izdelavi gradiva na temo preventiv
ne akcije »Bodi RreViden!« V tej zvezi so 
učenci OŠ Cirkovce in Kidričevo izdelali 
plakate, ki so bili nato na seji Sveta za pre
ventivo in vzgojo v cestnem prometu pre
gledani in ocenjeni. Po mnenju članov sveta 
je kot najboljši plakat bil ocenjen plakat, ki 
so ga izdelali učenci OŠ Kidričevo. Omeni
ti moram, da sta bila oba plakata izdelana 
zelo dobro, kar lahko tudi sami ocenite.

Za vložen trud se člani sveta 
zahvaljujemo vsem sodelujočim 
učencem in mentorjem, za kar 
pa bodo tudi skromno nagraje
ni. Zmagovalni plakat pa bo ob 
podobnih preventivnih akcijah 
razstavljen na oglasnih panojih 
na območju občine Kidričevo.
Nadalje bi veljalo opozoriti, da v 
tem pomladanskem času vseeno 
ne smemo pozabiti na varnost v cestnem 
prometu, predvsem moramo biti pozorni 
na naše najmlajše, ki se bodo ob teh vedno 
bolj toplih sončnih pomladanskih dneh igra
li zunaj, marsikje tudi ob cestah. Prav tako 
velja opozorilo, da se v tem času na ceste 
vračajo motoristi, na katere pa ne smemo 
gledati kot nekakšne divjake, temveč mora
mo biti do njih strpni, prav tako pa naj mo

toristi upoštevajo cestnoprometne pred
pise in da po nekaj mesecih počitka pride 
prav nekakšen trening, da spet obnovimo 
znanje pri obvladovanju motorja.
Varno in srečno!

Davorin Valentan, 
predsednik Sveta za preventivo in 

vzgojo v cestnem prometu

KO Z ARGUMENTI DOSEZES, DA JE OBČINSKI 
SVET SOGLASEN, je v politiki vse veliko lažje
Ne zgodi se pogosto, da svetniki in svetnice 
Občine Kidričevo sprejmejo katerokoli od
ločitev soglasno. Zato je v primeru zahteve 
po izrednem zunanjem nadzoru neodvisne 
institucije nad novogradnjo vrtca v celoti, 
od projekta do izgradnje, ki sem jo pisno 
podala kot svetnica Zares-nova politika, ta 
odločitev občinskega sveta toliko bolj ve
rodostojna.
V medijih ste lahko prebrali ali slišali o na
pakah in pomanjkljivostih, ki so se pojavile 
že po nekaj mesecih bivanja v novem vrt
cu, kar se nam je zdelo nedopustno. Kljub 
prepričevanju in pisnih strokovnih pojasni
lih projektantke in nadzornika gradnje, da 
je vse to »normalno«, mi kot laiki s tem 
nismo soglašali. In ker gre za vaša/naša 
proračunska sredstva, smo se odločili za 
zunanjo revizijo neodvisne institucije ali

Foto: Martin Ozmec

posameznih strokovnjakov, ki bodo skušali 
s strokovnega vidika pojasniti vzroke za to 
stanje, predvsem pa, da odkrijemo odgo
vornega krivca, ki je po našem mnenju ali s 
strani občine ali s strani izvajalcev, oziroma 
da nekdo za to »predrago sramoto«, ki je 
na prvi pogled sicer zelo lepa, odgovarja.
Po seji občinskega sveta dne 12. februarja 
2009 je v imenu župana, ki je žal že nekaj 
mesecev na bolniški in mu želimo čim prej
šnje okrevanje, podžupan Jože Medved 18. 
februarja 2009 imenoval komisijo za izbi
ro izvajalca za strokovni pregled izvedbe 
del na objektu Vrtec Kidričevo v sestavi: 
Janko Baštevc, Viktor Cafuta in Silvestra 
Klemenčič. Komisija se je sestala v četrtek, 
19. februarja 2009, in opredelila predmet 
nadzora, kriterije izbora izvajalca nadzora 
in določila potencialne naslovnike (iz cele 

Slovenije) za oddajo ponudb ter skrajni 
rok oddaje, to je 9. marec 2009.
Komisija je želela zares popolnoma neod
visen strokovni pregled, zato je v dopisu 
od bodočih izvajalcev nadzora zahtevala 
izjavo o nepovezanosti z izvajalcem gra
dnje in nadzornim ter ponudbe v zapeča
teni kuverti, s pripisom: Komisija za izre
dni zunanji nadzor - ne odpiraj!
Ker je to obvestilo občanom in občan
kam Kidričevega o poteku dela komisije 
napisano pred odpiranjem ponudb, vas

ne moremo seznaniti z izborom, lahko pa 
rečem, da smo do sedaj preprečili vsaj kva
litetni prevzem objekta, ki so ga napovedali 
za konec februarja. Komisija je namreč 23. 
februarja 2009 naslovila zahtevo (dopis št.: 
KZN/23022009) na oba podžupana, Jože
ta Medveda in Franca Planinška, da Občina 
Kidričevo ne potrdi kvalitetnega prevzema 
omenjenega objekta pred ugotovitvami iz
rednega zunanjega nadzora, ter predlagala, 
da se kvalitetni prevzem opravi šele po po
daji strokovnega mnenja izbranega izvajalca 
za revizijo.To je pomembno, kajti garancij
ski roki za popravila pričnejo teči z dnem 
kvalitetnega prevzema, mi pa menimo, da 
je napak enostavno preveč, da bi jih izva
jalec uspel v roku razrešiti. Potem pa vsa 
popravila »padejo« na občino in naš dav
koplačevalski denar, ki ga lahko s pridom 
uporabimo v druge namene.
Po končanem nadzoru bomo z ugotovi
tvenim poročilom seznanili občinski svet, 
župana pa tudi vas, spoštovane občanke in 
občani, ki ste prispevali velik delež k izgra
dnji novega vrtca v Kidričevem, in ni nam 
vseeno. Zlasti pa delamo to zato, da se na
pake ne bi več ponavljale.

mag. Silvestra Klemenčič, 
članica komisije - občinska svetnica
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BOŽIČNI KONCERT V APAČAH
Vaščani Apač smo v nedeljo, 21. 12. 2008, 
organizirali sedaj že tradicionalni »Božični 
koncert v Apačah«, ki vsako leto, tako kot 
tudi »Proslava ob materinskem dnevu«, na
polni dvorano v Apačah do zadnjega kotič
ka. Nič drugače ni bilo tudi konec lanskega 
leta.
Na proslavi je sodelovalo 15 nastopajočih 
mladih iz Apač in bližnje okolice. Tako je 
okoli 140 zbranih v dvorani lahko uživalo 
ob petju in igranju božičnih ter narodnih 
pesmi v približno uro trajajočem koncertu. 
Na koncu proslave smo vsi skupaj zapeli 
tudi Sveto noč. Poudariti je potrebno, da so

nam mladi pričarali praznično vzdušje pred 
prihajajočimi božično-novoletnimi prazniki 
in nam tako napolnili srca z dobrimi in is
krenimi željami v upanju, da bo tudi novo 
leto 2009 polno miru in sreče.
Zato se zahvaljujemo vsem nastopajočim in 
vsem v dvorani, ki so si vzeli čas in nas po
slušali in nam vztrajno ploskali, kakor tudi 
ge. Danici Kovačec, ki že vrsto let predano 
organizira proslave v Domu krajanov Apa
če in brez katere bi bilo marsikaj mnogo 
težje izpeljati. Zato vsem še enkrat hvala.

Ob tej priložnosti nam še dovolite, da po

vabimo vse zainteresirane, ki imajo željo 
in voljo do petja in igranja, da se nam pri
družijo na naslednjih proslavah. Za več in
formacij lahko pokličete na telefonski šte
vilki 040 551 208 (Lučka) in 031 474 581 
(Tjaša). Vas, drage bralke in cenjeni bralci, 
pa hkrati vabimo, da si v prihodnje ogledate 
tako proslavo ob materinskem dnevu kot 
tudi božični koncert v tem in tudi v nadalj
njih letih.

David Širovnik

KULTURNI PRAZNIK V OBČINI KIDRIČEVO
Na letošnji osrednji prireditvi ob Prešernovem dnevu, sloven
skem kulturnem prazniku, ki je bila v nedeljo, 8. februarja 2009, 
v dvorani v Lovrencu, je po zaigrani državni himni zbranim o po
menu kulture in pesnika Franceta Prešerna za slovenski narod 
spregovoril podžupan občine Kidričevo Jože Medved.
V kulturnem programu, ki je sledil, se je predstavil kvartet flavt 
iz KD Lovrenc na Dravskem polju, v intervjujih, ki so jih vodile 
učenke OŠ Boris Kidrič Kidričevo, pa smo spoznali tri mlade pi
sateljice, Monjo Krajnc, Nino Štagar in Špelo Pulko, ki so v pre
teklih letih pod mentorstvom učiteljice Sonje Lenarčič napisale 
svoje knjižne prvence, s katerimi so sodelovale na natečaju Z 
domišljijo na potep. Pri pisanju so bile tako uspešne, da je založba 
Smar team, ki je razpisala natečaj, njihove zgodbe objavila v knjižni 
obliki.V eni izmed prejšnjih številk smo vam že predstavili mlado 
pisateljico Monjo Krajnc, v tej številki pa objavljamo še intervjuja 
s Špelo Pulko in Nino Štagar.

Kulturni program se je zaključil z glasbenim vložkom, ki so ga 
odigrali člani tamburaškega orkestra iz Cirkovc.
Na žalost pa je proslava kljub pestremu in zanimivemu programu, 
ki smo mu bili priča in ga je pripravila učiteljica OŠ Kidričevo 
Jasna Medved, privabila le maloštevilne obiskovalce.

Saša Peršoh

Foto: Saša Peršoh
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TUDI LETOS ULIČNI SOSEDJE - PRIJATELJI POSTAVILI SVOJ IGLU
V soboto, 17. I. 2009, smo se sosedje 
prijatelji ponovno zbrali pred blokom 
(Kraigherjeva ul. I 3) in začeli pripravlja
ti sneg za iglu. Zbralo se nas je 8: Žan Je- 
renko, Patri k Komljenovič, Maša in Kaja 
Živko, Jani Kočevar, Gašper in Andreja 
Pevec Podgornik in zvesti pomagač 
Matteo Polanič. Ko smo začeli pripra
vljati in kidati sneg, je bilo res kar veselo 
in živahno.Vsi smo se pridno in delov
no lotili poštenega dela. Letošnje leto 
smo ga postavljali drugič, a smo bili kar 
zadovoljni, ker nam je vreme kar lepo 
ugajalo.Vse skupaj smo začeli približno 
ob 14.30, končali pa ob 18. uri. Seveda 
je potrebno imeti odmor, zato smo si 
ga tudi mi vzeli. Spili smo topel čaj in 
ponovno začeli delati. Žal nas je son
ce zapuščalo in nismo mogli dokončati 
svojega sobotnega popoldanskega dela, 
zato smo se ponovno zbrali v nedeljo 
ob 14.30 in nadaljevali z izdelavo igluja.

la kot letošnje Foto:Žan Jerenko
leto, saj ga bomo prihodnje leto posta
vljali tretjič. Naslednje naše ulično-pri- Žan Jerenko
jateljsko resno in zahtevno srečanje pa 
bo 30. 4. 2009, ko bomo tretjič posta
vljali mini prvomajsko drevo.

Žal nas je bilo 
v nedeljo malo 
manj, samo štir
je. Kljub moč
nemu vetru 
smo se vseeno 
trudili in dose
gli cilj. Končali 
smo ob I 7. uri. 
Bili smo zado
voljni in upamo, 
da nam bosta 
prihodnje leto 
vreme in sneg 
še bolj ugaja-

17. FAŠENK V CIRKOVCAH
Letos je v Cirkovcah minil že 17. tradi
cionalni cirkovški fašenk, kjer smo s sku
pnimi močmi poskušali pregnati zimo, ki 
nam letos že malo preveč kaže rogove, in 
v deželo priklicati pomlad.

Povorka je bila sestavljena iz dveh delov 
- etnografskega, v katerem so se pred
stavili pokači iz Župečje vasi, ruša, za ka
tero ljudje verjamejo, da jim bo prinesla 
srečo, kurenti / koranti Ptuj I in Petovio 
Ptuj, med katerimi je z zvonci rožljal tudi 
V. princ ptujskega karnevala Friderik Cajn- 
ko. Mini godba Pepy Krulet, po novem tudi 
uradna godba FECC (Federacija evropskih 
karnevalskih mest), je v ubranem tonu 
spremljala člane folklorne skupine Vinko 
Korže, ki so po stari cirkovški navadi vlekli 
po vasi ploh.Vleka ploha je namreč pustni 
običaj, katerega zgodba govori takole: če 
se med dvema pustoma v vasi ni poročilo 
nobeno dekle, so morala na pustni torek 
vsa neporočena dekleta vleči ploh po vasi. 
Najstarejše dekle pa so poročili s slamna
tim dedom - Onzekom.

Na karnevalskem delu cirkovškega fašen- 
ka so se nam predstavili folklorni veterani, 
oblečeni v skapače, konjska vprega s ko
vači iz Mihovc, medicinske sestre, ki so se 
spraševale, kako je z rodnostjo Slovencev. 
Učenci prve triade OŠ Cirkovce so se

oblekli v robote, za katere so si kostume 
izdelali kar sami. Kot zadnji pa so nas v 
podzemni svet, kjer še ni recesije, popeljali 
krti iz Pleterij, med katerimi se je skrival 
tudi novi fašenski car.

Sprevoda skozi Cirkovce, kjer sta bili kar 
dve prizorišči, eno v centru vasi in drugo 
na zaključku povorke, pri osnovni šoli, se 
je udeležil tudi 10. princ ptujskega karne
vala,Vegan Turniški plemeniti Thurn inVal-

sassina. Plemenitaša, ki je po zgodovinskih 
virih dal zgraditi graščino v Turnišču, je 
spremljala skupina 8 gardistov.

Lanska carica Valentina je na sprevodu 
preživljala še zadnje trenutke carjevanja, 
saj je pustni torek dan, ko se na čelo cir- 
kovške fašenske občine postavi novi car, ki 
se po »reglcah« zaobljubi, da se bo trudil 
po vseh svojih močeh, da bo fašenk še na
prej v naših vaseh, da bo pšenica bogato

Foto: Saša Peršoh
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rodila ter da bo izdan odlok, da bo pri vsa
ki hiši pet otrok. Pod vse te zaprisege se 
je letos podpisal Franc Jurič iz Pleterij in 
tako postal že 17. fašenski car. Predsednik 
FECC za Slovenijo g. Branko Brumen, ki se 
je prireditve udeležil v spremstvu še ene
ga izmed ptujskih karnevalskih princev, in 
sicer II. Matevža Zokija, je novoimenova
nemu carju Juriču izročil posebno prizna
nje. Prireditev je povezoval in nas s humo

rističnimi vložki zabaval 9. princ ptujskega 
karnevala Miran Urih, majer Cirkovški.

Tako je na sončni pustni dan minil 17. fa- 
šenk v Cirkovcah. Povorka se po številu 
udeležencev morda res uvršča med skro
mnejše, vendar se mi ob tem vedno znova 
prikrade misel - majhno, ampak sladko 
- ki je še posebej namenjena robotom iz 
osnovne šole. Dejstvo pa je, da nekateri

posamezniki že dlje časa opozarjajo in 
ponujajo nov koncept prireditve, ki je pri
merljiv z načinom izvajanja prireditev po 
vsej Evropi, a so vedno znova preslišani in 
prireditev ostaja v ustaljenih okvirjih, ki pa 
so žal leto za letom manjšega formata.

Tina Urih

Foto: Solo Peršoh Foto: Saša Peršoh

Foto: Saša Peršoh

MAŠKARE V ŠOLI
Pust vsako leto obnori staro in mlado. Otroci ga težko pričakujejo, 
saj vedo, da je takrat dovoljeno tudi nekaj stvari, ki jih sicer ne 
počnejo. Z veseljem se našemijo v razne kostume, rajajo, prosijo za 
»pusta hrusta« in se šalijo.
Zato tudi v šoli poskrbimo za to, da na pustni dan maškare sedejo 
v šolske klopi.
Že v začetku tega šolskega leta pa smo se učiteljice v I. triadi 
OS Cirkovce dogovorile, da izpeljemo pustni projekt. Začele smo 
zbirati ideje za skupinsko pustno masko, s katero bi se udeležili 
tradicionalne pustne povorke v Cirkovcah. Odločile smo se, da 
bomo tokrat roboti. Maske so nastajale dva tedna v mesecu febru
arju. Starši so dobili domačo nalogo, saj so morali priskrbeti veliko 
kartonsko škatlo in majhne škatlice za izdelavo kostuma. Pri pouku 
in v podaljšanem bivanju so otroci pod mentorstvom učiteljic pri
dno izdelali vsak svojo masko.V veliko pomoč nam je bil gospod 
hišnik. Delo je bilo zahtevno in vložiti je bilo potrebno veliko truda, 
natančnosti in vztrajnosti, da je nastala končna maska. Komaj smo 
čakali, da jo oblečemo. Prvemu učencu, ki je postal robot, smo se 
iz srca nasmejali.
Na pustni torek smo se udeležili povorke v Cirkovcah.Veliko nas 
je bilo.Tokrat nismo bili Jureti,Tjaše, Ive, Maše, Ine, Roki in drugi, 
ampak roboti.V povorki smo se sprehodili od pokopališča do šole 
in ljudem smo bili zelo všeč. Nagradili so nas z aplavzom. In to ni 
vse! Za izvirno masko in trud nas je komisija nagradila z drugo na
grado. Bili smo veseli in ponosni na svoje delo, trud in predstavitev 
širši javnosti.To je dobra popotnica za naslednja leta in dokaz, da 
zmoremo marsikaj.

Suzana Menoni - Planinšek 
OS Cirkovce
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FAŠENK - DA ALI NE?
Cirkovški fašenk prirejata občina Kidričevo 
in Prosvetno društvo Cirkovce na pustni 
torek že 17 let. Pobudnik prvega fašenka 
je bil Anton Brglez, ki ga je prva leta tudi 
uspešno izpeljal s pomočjo občine in pro
svetnega društva, predvsem folklorne sku
pine Vinko Korže.
Prva leta je fašenk potekal le po Cirkovcah. 
Na željo in pobudo občinskih svetnikov se 
je kasneje povorka razširila na območje 
celotne občine Kidričevo. Letos smo do
gajanje prenesli tja, kamor spada in kjer se 
je začelo, v Cirkovce. Po odzivih gledalcev 
se je to izkazalo za pravilno odločitev, saj 
letos ni bilo več dolgega čakanja na vozove 
in avtobuse iz Lovrenca.
Udeležba domačih skupin, ki so sodelovale 
v karnevalskem delu, je bila prva leta velika. 
Predstavila so se društva in vaški odbori iz 
občine Kidričevo in od drugod.
Zadnja leta pa je število sodelujočih začelo 
upadati.Vzroka, zakaj je tako, ne vem.Vem 
pa, da se je odbor, ki fašenk pripravlja, letos 
in prejšnja leta trudil, da bi k sodelovanju 
pritegnil čim več skupin. Vabila za sodelo
vanje smo letos poslali vsem društvom in 
vaškim odborom, ki delujejo na območju 
naše občine. Odziva ni bilo. Čeprav so

nekateri obljubljali, da bodo sodelovali, se 
kasneje ni prijavil skoraj nihče razen tistih 
skupin, ki na cirkovškem fašenku sodelujejo 
že vsa leta.
Zakaj pri nas ljudje niso taki zanesenjaki 
kot na primer v Bukovcih, Stojncih, Spuhlji 
in drugod, kjer priprave na udeležbo na pu
stni povorki potekajo že od januarja in na 
njih sodelujejo cele vasi? Je vzrok res samo 
denar in zamera, ker neka skupina ne dobi 
nagrade? Tudi na ptujskem karnevalu dobi 
nagrade le 10 skupin, pa jih sodeluje več 
kot štirideset.
Smo ljudje res postali taki zapečkarji, neza
interesirani za dogajanje okoli sebe? Zna
mo res samo kritizirati? Nima nihče več 
volje in poguma zbrati skupaj deset ali več 
prijateljev, se namaskirati, poveseliti in ude
ležiti povorke?
Je bolje, če zbereš mladino z območja ob
čine Kidričevo in se z njimi raje udeležiš 
pustne povorke v drugem kraju?
Je mogoče komu v interesu z negativno 
propagando in kritikami ukiniti cirkovški 
fašenk?
Če je tako, potem bi se morali nekateri vsaj 
vzdržati kritik. Če sam nič ne prispevaš, po
tem ne kritiziraj tistih, ki se trudijo.

In če je vzrok za neudeležbo res samo de
nar, naj povem, da je tudi letos vsaka sode
lujoča karnevalska skupina z območja naše 
občine dobila za sodelovanje denarno na
grado 100 evrov, poleg tega pa še 200, 150 
ali 100 evrov za prva tri mesta.Vse denarne 
nagrade je prispevala občina Kidričevo. 
Kljub vsemu je po odzivih gledalcev letošnji 
17. fašenk, čeprav bolj skromen, uspel.

Kako bo s fašenkom naslednje leto, ne vem. 
Upam, da se bodo društva in organizacije 
odzvale, organizirale in sodelovale v povor
ki. Menim, da je to tudi njihova dolžnost, saj 
za svoje delovanje dobijo dotacijo občine 
Kidričevo, ki je soorganizatorka prireditve. 
Če pa ne, potem fašenka v Cirkovcah ver
jetno ne bo več.

Naša folklorna skupina Vinko Korže pa bo 
na pustni torek spet vlekla ploh od hiše do 
hiše po vaseh, tako kot včasih. Mi bomo 
našo tradicijo zagotovo ohranili. Brezplač
no.

Liljana Brglez

OSMI MAREC, DAN ŽENA

Saša Peršoh

Ob letošnjem osmem marcu, dneva žena, smo si lahko dekleta in žene iz kidričevske občine po uvodnih deklamacijah pesmi Neže 
Maurer in govoru podžupana občine Kidričevo Jožeta Medveda ogledale monokomedijo Poroka čistilke Marije, v kateri se je pred 
nabito polno dvorano Restavracije Pan v Kidričevem v vlogi brezposelne vdove Marije predstavila igralka Mojca Partljič.
Marija dela kot čistilka preko javnih del v domu za ostarele občane.Tam doživi vse - od žalitev, ponižanj, starcev, ki še stegujejo roke 
po njej, do spoznanja, da so tudi varovanci doma ljudje, ki imajo pravico do svoje male sreče. Jeza in solze se menjavajo s smehom in 
radostjo in takšno je tudi življenje marsikatere ženske, kajti če sklepamo po podatkih Urada za enake možnosti, ženske kljub temu 
da so bolj izobražene od moških kolegov v Sloveniji in Evropi, težje dobijo zaposlitev kot moški, kljub prevladujoči polni zaposlenosti 
obeh staršev so še vedno ženske tiste, ki prevzemajo večino gospodinjskih in družinskih obveznosti. Za gospodinjska opravila porabi
jo skoraj enkrat več časa kot moški, prav tako večinoma prevzemajo skrb za otroke. Kar se tiče vodilnih in vodstvenih mest v politiki 
in gospodarstvu pa: višje kot gremo po lestvici navzgor, manj je žensk - in obratno.
In zato je praznik žensk, ki ga praznujejo po vsem svetu, vedno 
posebna priložnost, da se spomnimo na zgodovinsko pridobljene 
socialne, ekonomske in politične pravice žensk. In zato naj bo pra
znik žensk vsak dan v letu!

Foto: Saša Peršoh Foto: Saša Peršoh
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ŽENSKE ŽENSKAM
V letošnjem letu smo si članice ženskega 
odbora SDS Kidričevo v svojem planu dela 
zastavile tudi izvedbo akcije ob mednaro
dnem prazniku žensk, 8. marcu.
Ker so v naši občini letos prvič skupaj, v 
novem domu, praznovale svoj praznik tudi 
stanovalke Doma upokojencev v Kidriče
vem, smo zanje izdelale voščilnice in jih na 
praznični dan tudi obiskale.Voščile smo jim 
ob prazniku z željo, da bi se vsak dan po
sebej zavedale, kako čudovite ženske so, in 
da bi jim bil vsak dan prepleten s pozor
nostjo.

Zahvaljujemo se vodstvu Doma upo
kojencev Ptuj ter sestri Kristini Laura 
iz Doma upokojencev v Kidričevem, 
da so nam omogočili uresničiti našo 
željo.
Naj vam bo vsak dan v novem domu 
praznik.

Natalija Kutnjak, 
predsednica ŽO SDS Kidričevo

Foto:Alenka Kutnjak

PODEŽELSKE DOBROTE V LOVRENCU

Foto: Zdravka Kermat

Turistično društvo občine Kidričevo je v 
petek, 13. marca, in v soboto, 14. marca 
2009, organiziralo OCENJEVANJE PODE
ŽELSKIH DOBROT, ki je bilo že osmo po 
vrsti.
V petek je v dvorani v Lovrencu na Dra
vskem polju potekalo zbiranje vzorcev 
brajdovščine (kvintona in gemaja), suhome
snatih izdelkov (salam, klobas, bunk in mesa 
iz kible) ter kruha iz krušne peči, ki jih je 
ocenila komisija Kmetijsko gozdarskega za
voda Ptuj.
Med kulturnim programom, s katerim so se 
predstavili ljudski pevci Fantje iz treh vasi iz 
Lovrenca, ljudski pevci - kosci Prosvetnega 
društva iz Cirkovc, ljudski pevci iz Lenarta, 
Pepy Krulet, frajtoner David Kermat, Šta
jerski Mišo in ljudski pevci Kulturnega dru
štva Pod lipo iz Lenarta, pa so bile v soboto

popoldan podeljene nagrade 
najboljšim v posameznih ka
tegorijah.
V kategoriji vina trt samo
rodnic sta bila po mnenju 
komisije, ki so jo sestavljali 
Edi Hojnik, Boris Urbančič in 
Jurij Cvitanič, izmed 28 vzor
cev najboljša gemaj Borisa 
KO RAJNIKA iz Kidričevega 
in kvinton Franca IVANUŠA 
iz Kidričevega.
Izmed treh vzorcev kruha, ki 
jih je komisija (Cvjeta Matja
šič, Franc Levstik, Stanko Vo- 
rih) prejela v ocenjevanje, je dosegel prvo 
mesto kruh iz krušne peči Marije ŽITNIK 
iz Starošinc.
Več dela kot komisija za ocenjevanje kruha

pa je imela komisija v sestavi Milana Matja
šiča, Petra Pribožiča in Stanka Cartla, ki je 
ocenjevala suhomesnate proizvode, saj je 
bilo prinešenih 20 vzorcev. In kdo je prejel 
nagrade?
Srečko LAH iz Pongrc za meso v tunki, 
Janez ČELOFIGA iz Sp.Jablan za želodec, 
Anton BAUMAN iz Dragonje vasi za pol- 
trajno klobaso, Robi ŽITNIK iz Starošinc 
za suho salamo, največ nagrad pa je prejel 
Zvonko BABIČ iz Župečje vasi, in sicer za 
pečeno šunkarico, meso iz tunke, pečeno 
domačo slanino, pečeno domačo šunko in 
navadno klobaso.

Obiskovalci so si lahko ogledali tudi raz
stavo, pri pripravi katere so sodelovali OŠ 
Kidričevo, OŠ Lovrenc na Dravskem polju, 
DPD Svoboda Kidričevo, Društvo žensk 
Kidričevo in Kulturno društvo Lovrenc na 
Dravskem polju.

Saša Peršoh

Foto: Zdravka Kermat
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Foto: Igor Lah

POLITIKA JE ...
V soboto, 14. marca 2009, je bila na spo
redu četrta predstava iz letošnje abonmaj
ske sezone Dramske sekcije Prosvetnega 
društva Cirkovce, v kateri so se šeststotim 
abonentom od blizu in daleč s premier
no predstavo Kurbe (ali politika je kurba) 
predstavili igralci domačega društva.
Po besedah Sabine Kelenc, predsednice 
Dramske sekcije Prosvetnega društva Cir
kovce, so s prvimi vpisi abonmajev začeli v 
letu 2003, ko so abonma razpisali v mesecu 
februarju in tudi jeseni, tako da je letošnji 
abonma že sedmi po vrsti.V letošnjem letu 
imajo 600 abonentov, ki prihajajo iz Cir
kovc, Lovrenca na Dravskem polju, Kidri
čevega, Rač, Polskave, Slovenske Bistrice, 
Maribora pa vse do Lovrenca na Pohorju. 
Kelenčeva je v nadaljevanju povedala: »Za
četki delovanja so bili težki, pridobiti gle
dalce in jih pritegniti k ogledu predstav. 
Prilagajali smo se željam občinstva, opra
vljali ankete in se osebno zelo zavzemali, da 
se je zanimanje za ABONMA povečevalo iz 
leta v leto.Vloženega je veliko prostovolj
nega dela, odrekanja, lastne samoiniciativ
nosti, delavnosti in pripravljenosti žrtvova
nja svojega prostega časa. Pripravo dvorane 
za predstavo smo izpilili tako, da bi jo lahko 
pripravili miže. Po vsaki predstavi takoj po
spravimo dvorano, ker vemo, da se mora 
v njej naslednji dan odvijati pouk športne 
vzgoje. V dvorani smo uvedli sedežni red, 
nabavili vso tonsko opremo in opremo za 
razsvetljavo. Nabavili in priredili smo vozič
ke za prenašanje stolov, ki jih lahko upora
bljajo vsi uporabniki večnamenske dvorane 
v Cirkovcah. Uvedli smo tudi internetno 
stran društva. Postavljanje scene in vse, kar 
se potrebuje za izvedbo posamezne pred
stave, naredimo sami. O programu abonma
ja odločamo vsi člani društva, pomagamo 
si z ogledom predstav, ocenami predstav, 
odzivi publike in kritiki. Ko pa se pri izbo
ru člani ne moremo odločiti, si pomaga

mo tudi z glasovanjem.
Na oglede predstav za 
naslednjo sezono za
čenjamo hoditi že v 
sezoni, ki teče, saj želi
mo gledalcem ponuditi 
kvalitetne predstave.
Zavedamo se namreč, 
da naši abonenti vedo, 
kaj je gledališče, in zato 
se člani društva pri izbi
ri programa izogibamo 
popularnim predsta
vam s ceneno ali grobo 
vsebino. V abonmajskem programu so bile 
tako uvrščene že tri predstave, ki so zma
gale na Dnevih celjske komedije.V zadnjem 
letu pa v sekciji prejemamo klice igralcev in 
gledališč, ki so v Cirkovcah že nastopili in bi 
se radi vrnili na cirkovške deske. Pri vpisu 
abonmaja sodelujemo z zunanjim sodelav
cem Milanom Munda. Z nekaj besedami se 
ne da opisati zanosa, truda, veselja, ponosa 
in dela članov dramske sekcije. Vsak vpis 
abonentov je za njih veliko pričakovanje. 
Z vsakim novim vpisanim abonentom člani 
dramske sekcije dobijo potrdilo, da delajo 
dobro in da njihov trud ni zaman.«

V letošnjem letu so se odločili, da se gle
dalcem predstavijo s predstavo Kurbe 
hrvaškega avtorja Fede Šehoviča. Igro je 
režiral Jože Mohorko, učitelj zgodovine in 
bivši ravnatelj OŠ Črešnjevec, član DPD 
Slovenska Bistrica, ki ima za sabo več kot 
deset samostojnih režij in tudi nekaj od
mevnih igralskih vlog, z Dramsko sekcijo 
PD Cirkovce pa je začel sodelovati v lan
skem letu.
»Ko smo se odločali za izbiro teksta, smo 
imeli na voljo nekaj besedil in na koncu smo 
se odločili za Kurbe.Tekst je bil v igri že lan
sko leto, vendar smo bili takrat še premalo 
drzni, saj je naslov teksta provokativen in 

zavajajoč. Tema besedila je 
politična in glavno sporočilo 
je, da je politika kurba, zgod
ba pa govori o tem, kako 
so se umetnice najstarejše 
obrti, ki so med I. svetovno 
vojno prišle dvigovat moralo 
na otok v Dalmaciji, prelevi
le v vojake in domoljube, ki 
so za denar pripravljeni na 
vse. Z vajami smo začeli že 
v mesecu septembru, vmes 
smo imeli krajše pavze, na 
začetku smo vadili enkrat 
tedensko, nato dvakrat, pred

premiero pa so bile vaje tudi 3-krat, 4-krat 
na teden. Največji problem je predstavljala 
dvorana, saj v njej med tednom potekajo 
številnosti aktivnosti in oder skupaj z dvo
rano smo imeli na voljo le enkrat teden
sko. Če je za vajo na voljo samo oder, ni 
takšnega pregleda nad dogajanjem, ker pa 
dvorana sprejme šeststo gledalcev, je po
trebno igro pripraviti tako, da jo bodo vide
li vsi gledalci. Igralska zasedba je podobna 
kot v prejšnjem letu, ženskih likov je letos 
več.Vsi skupaj smo pošteno pljunili v roke 
in predstava je primerljiva s tistimi, ki so 
bile na tem odru v abonentskem programu. 
Dekleta so postala sproščena tudi v prizo
rih, ki so nevsakdanji - plesanje kankana, 
plesanje ob drogu. Pri koreografiji nam je 
pomagal Aljaž Škorjanec, večkratni državni 
prvak v plesu iz Slovenske Bistrice, zamisel 
za sceno in kostume je režiserjeva, izvrši
li pa so jo člani Dramske sekcije PD Cir
kovce. Pred leti sem predstavo že režiral v 
Slovenski Bistrici in bila je sprejeta z nav
dušenjem, saj je doživela okrog 20 ponovi
tev. Menim, da bo predstava dobro sprejeta 
tudi v Cirkovcah, saj obravnava veliko ak
tualnih dogodkov, čeprav je čas dogajanja 
postavljen v prvo svetovno vojno,« je pred 
glavno generalko povedal režiser predstave 
Jože Mohorko, Sabina Kelenc pa je dodala 
še, da je pri predstavi sodelovalo 18 ljudi in 
da je s pripravo predstave ogromno dela. 
Igralci so dali vse od sebe, res si zaslužijo 
aplavz, saj jim je uspevalo kar nekaj mese
cev usklajevati naporno dopoldansko delo, 
popoldanske družinske obveznosti z ve
černimi dveurnimi vajami, kjer se je od njih 
zahtevala popolna koncentracija.
Če ste zamudili ogled predstave v mesecu 
marcu, še ni prepozno - na ogled bo spet 
13. aprila 2009 ob 20. uri, vstopnina od te 
predstave pa bo namenjena FUNDACIJI 
NAZAJ NA KONJA IZ STAROŠINC.

Saša Peršoh
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LJUBEZEN S TRNI IN PET VBODOV V SRCE

Foto: Urška Pulko

Tudi Špela Pulko, 15-letna dijakinja I. letnika 
Srednje šole za gostinstvo in turizem Maribor, 
ki je v lanskem šolskem letu obiskovala OŠ 
Borisa Kidriča Kidričevo, je ena izmed tistih 
učencev OŠ Kidričevo, ki so se odzvali povabi
lu učiteljice Sonje Lenarčič za sodelovanje na 
natečaju Z domišljijo na potep, na katerem so 
zgodbe najboljših v posameznih kategorijah 
objavili v knjižni obliki.
Zakaj si se odločila za sodelovanje na 
natečaju?
Nikoli še nisem pisala, zato sem želela dati 
čim več od sebe in dobiti za svoje pisanje 
priznanje, saj me je bilo strah, da ne bom 
sprejeta v srednjo šolo, ki sem si jo izbrala. 
Skozi ustvarjanje zgodbe pa sem ugotovila, 
da mi je pisanje všeč.
O čem pripoveduje zgodba, ki nosi 
naslov Ljubezen s trni in pet vbodov 
v srce?

Zgodba pripoveduje o nesojeni ljubezni, ki 
se konča s smrtjo, glavna oseba pa skozi 
zgodbo sliši pet novic, pet resnic, ki so jo 
zaznamovale na slab način.
Od kod si črpala ideje?
Izbirala sem lahko med detektivsko, ljube
zensko zgodbo in zgodbo s tematiko nasilja 
in na začetku sem se lotila pisanja nasilno- 
Ijubezenske zgodbe, toda po šestih napisa
nih straneh sem si premislila in se odločila 
za ljubezensko zgodbo, ki je nastajala šest 
mesecev. Snov sem jemala iz vsakdanjega ži
vljenja, vendar knjiga ni zapisana po resnič
nih dogodkih.V njej pa se lahko najde vsak. 
Kdaj je bila tvoja knjiga izdana?
Najprej se je moja zgodba uvrstila na nehva
ležno četrto mesto - skupaj z zgodbami še 
sedmih mladih avtorjev - in naše zgodbe so 
nameravali v mesecu oktobru 2008 izdati v 
eni knjigi. Ker sem bila na četrtem mestu, 
sem bila razočarana, saj me je od prvih treh 
in samostojne izdaje ločil le korak.
Knjiga pa obsega 120 strani, kar je članico 
komisije, ki je ocenjevala prispele zgodbe, 
navedlo k temu, da je prebrala mojo knjigo, 
saj se ji je zdela zelo obsežna za knjigo, ki je 
nastala izpod peresa 14-letnice. In presodila 
je, da si zgodba zasluži samostojno knjižno 
izdajo.
Vendar knjiga ni izšla v mesecu juniju, ampak 
v mesecu oktobru in o izdaji me je obvestila 
učiteljica Sonja Lenarčič. Bila sem zelo ve
sela, saj se knjiga ne izda vsak dan, vesela 
pa sem bila tudi zato, ker so me o objavi 
obvestili telefonsko s strani žirije, ne pa le s 
pisnim dopisom.
Ko je bila knjiga izdana, sem bila povabljena 
v šolo, kjer so mi ravnatelj BrankoTonejc in

učitelji OŠ Kidričevo pripravili topel spre
jem.
Kakšen sprejem je doživela izdaja 
knjige?
Prejela sem dva izvoda knjige, ki sta obkro
žila že skorajda vse sorodnike, ki so jo z 
navdušenjem prebrali. Tudi novi sošolci so 
bili presenečeni, skorajda niso mogli verjeti. 
Knjigo je prebrala tudi učiteljica slovenšči
ne.
Seveda pa ne smem pozabiti omeniti pre
senečenja, ki so mi ga za 15. rojstni dan v 
mesecu juliju pripravili moji domači - ker 
je bila zgodba uvrščena na nesrečno četrto 
mesto, sem ob prazniku prejela svoj izvod 
knjige, ki so domači izdali v samozaložbi, in 
tako se lahko sedaj pohvalim z dvema iz
dajama knjige Ljubezen s trni pet vbodov 
v srce.
Ali zdaj tvoje pero miruje ali lahko 
kmalu pričakujemo novo knjižno po
slastico?
Vseskozi pišem, raziskujem nove teme, vsak 
dan se najde kaj, kar uporabim za pisanje. 
Natečaj Z domišljijo na potep je razpisan 
tudi za srednješolce, vendar sem bila letos 
za oddajo prepozna, kar pa me ni odvrnilo 
od pisanja - srhljivo zgodbo, ki nastaja, po
pravljam in dopolnjujem. In tudi sedaj v sre
dnji šoli, tako kot v 8. in 9. razredu osnovne 
šole, tekmujem za Cankarjevo priznanje.
In kaj bi povedala za konec?
Sem izmed tistih, ki se lažje izražamo s pisa
njem kot pa z govorjenjem, in zato pravim: 
pišite vsi, ki imate željo in voljo do tega!

Saša Peršoh

UMOR, KI ZDRUŽUJE
Nina Štagar je 16-letna dijakinja Gimnazije 
na Ptuju, ki je na natečaju založbe Smar-team 
sodelovala v dveh šolskih letih - kot osmošolka 
in kot devetošolka OŠ Boris Kidrič Kidričevo in 
zgodba, s katero se je prijavila na natečaj v 
devetem razredu, je izšla leta 2007 v knjižni 
obliki.
Zakaj si se odločila za sodelovanje na 
natečaju?
Na natečaju Z domišljijo na potep sem so
delovala že v šolskem letu 2005/2006, torej 
že v osmem razredu. Takrat sem pisala v 
skupini, skupaj s šestimi sošolkami. Vendar 
mi naš takratni način pisanja ni ugajal, niti 
mi ni preveč ugajala zgodba, ki smo jo napi
sale.Vendar smo morale uskladiti vsa naša

mnenja in nastalo je, kar pač nastalo. Ko pa 
nam je učiteljica v naslednjem šolskem letu 
spet povedala za natečaj, sem se opogumila 
in sodelovala z lastno zgodbo, ki je uspela.

Kdo je bila tvoja mentorica?
Moja mentorica je bila moja učiteljica slo
venščine v osnovni šoli Sonja Lenarčič.

O čem pripoveduje zgodba?
Začetek zgodbe je veliko pretiravanje. Na
mreč to, da slovenska najstnica (da so glavni 
junaki najstniki, je bil pogoj natečaja) zmaga 
najprej na EMI, potem pa še na Evroviziji. 
Po njeni nepojasnjeni smrti primer začne 
raziskovati njena najboljša prijateljica, ki ne

Foto: Darja Štagar
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verjame, da je bila smrt nesreča. Na pomoč 
ji pridejo še Američani (FBI). In v agentove
ga sina Chrisa se glavna junakinja tudi zalju
bi. In zgodba se konča srečno. Umor skupaj 
rešijo, glavna junakinja pa se odloči, da bo 
postala policistka in se potem preselila v 
ZDA in še naprej skupaj s Chrisom reševa
la umore pri FBI.

Kako dolgo si pisala zgodbo, od kod si 
črpala ideje, zamisli? Je zgodba avto
biografska?
Pisala sem jo, mislim, da vse skupaj nekje 
tri mesece.Vendar sem jo pisala »po obro
kih«. Vsak teden nekaj. Odvisno od tega, 
koliko časa sem imela in koliko sem imela 
idej. Vendar sem si na začetku vzela malo 
preveč časa, zato mi ga je na koncu skoraj 
zmanjkalo in sem morala zgodbo bolj na 
hitro končati.
Se preden sem začela pisati, sem vedela, 
da bom v zgodbo vključila tudi nekaj ele
mentov hollywoodskih akcijskih filmov, ki 
jih obožujem. Vendar nisem vedela, kako 
naj jih postavim v slovenski prostor (to je 
spet bil pogoj za zgodbe na natečaju). Zato 
sem si izmislila »pravljico« o slovenski pev
ki svetovnega formata. In tako sem lahko v 
zgodbo dodala FBI, streljanje in pobege na 
motorju.
V tej zgodbi ni popolnoma nič avtobiograf

skega. Za natečaj Z domišljijo na potep sem 
letos napisala zgodbo, ki pa je temeljila na 
avtobiografskih izkušnjah. In mislim, da ta
kšnih zgodb, ki imajo avtobiografske prvine, 
ne bom več pisala, saj menim, da nisem ose
ba, ki lahko piše o sebi in svojih izkušnjah. 
S tem, ko pišem zgodbo o sebi in berejo to 
drugi ljudje, imam namreč občutek, da sem 
izgubila del svojih izkušenj, ker so postale 
pravzaprav javne.

Kako si sprejela novico, da bo knjiga 
izšla v knjižni obliki?
Ja, bila sem vesela. Oziroma najprej sem bila 
presenečena in celo šokirana. Zanimivo je 
to, da sem na zaključni prireditvi natečaja 
skoraj pozabila oditi na oder. Že pred pri
reditvijo sem sicer vedela, da je moja zgod
ba prišla v finale, med prvih petindvajset. 
Vendar sem upala na četrto mesto. Na kaj 
več niti pomislila nisem. In ko so razglaše- 
vali rezultate, sem za četrta mesta pozor
no poslušala. Ko pa so razglasili vse zgodbe, 
ki so pristale na četrtem mestu, sem bila 
mogoče celo malo razočarana in nisem več 
tako pozorno poslušala naprej. Nakar so 
razglasili tretje mesto in mi je prijateljica, ki 
je sedela zraven mene, začela govoriti: »Kaj 
ni to tvoja zgodba?! Na oder moraš!« In 
sem se še v šoku vstala in še mentorica me 
je začela spraševati: »Kaj to je tvoja zgod

ba?!« In sem samo prikimavala, saj še sama 
v tistem trenutku nisem mogla verjeti, da 
sem napisala tako dobro zgodbo, ki si je 
zaslužila tretje mesto. Pravzaprav sem šele 
čez nekaj časa, ko se je vso vznemirjenje 
poleglo, dojela, da tretje mesto pomeni izid 
zgodbe v samostojni knjigi. In tega sem se 
zelo zelo razveselila.

Kakšen sprejem je doživela izdaja 
knjige v tvoji okolici (pri sorodnikih, 
sošolcih, prijateljih)?
Sprejeli so jo zelo dobro.Vsi sorodniki so 
jo želeli prebrati, prav tako tudi sošolci. 
Upam, da jo bodo prebrali tudi bralci Rav
nega polja in da jim bo všeč.

Ali sedaj kaj pišeš?
Pred kratkim sem spet začela pisati.Vendar 
sem s pisanjem komaj na začetku, saj mi za
četki delajo velike probleme. Vendar imam 
celotno zgodbo že osnovano in upam, da 
mi jo bo uspelo prenesti na papir.Ta zgodba 
je bolj kriminalnega žanra. Imam pa že tudi 
idejo za zgodbo popolnoma drugačnega 
žanra. Bolj ljubezensko zgodbo, spet z naj
stniki kot glavnimi osebami.
Hvala za pogovor in veliko veselja ter uspeha 
pri pisateljevanju!

Saša Peršoh

PREPREČIMO ZOBNO GNILOBO
Najpomembnejša je ustrezna higiena
Številni starši so še vedno presenečeni nad 
dejstvom, da je potrebno začeti s čiščenjem 
zob takoj, ko ti izrastejo. Še bolj jih preseneti 
navodilo, da morajo do približno desetega 
leta zvečer otrokom umivati zobe odrasli. 
Čeprav začnemo otroke že zgodaj navajati 
na ustno higieno, njihove ročne spretnosti 
še dolgo niso dovolj razvite, da bi si lahko 
sami dovolj natančno umili zobe. Čeprav 
se tako majhni kot veliki otroci pogosto 
močno upirajo temu, da bi jim starši umi
vali zobe, bodimo pri tem dosledni. Imejmo 
v mislih, da bomo s tem otroku prihranili 
veliko bolečih trenutkov pri zobozdravniku. 
Zobe umivamo vsaj 2x dnevno s srednje 
trdo ščetko, v smeri z rdečega proti belemu. 
Pri tem ne pozabimo pomasirati tudi dle
sni. Pri zelo majhnih otrocih lahko umiva
mo tudi brez paste, če jim ta ni všeč, ali pa 
uporabimo zelo majhno količino. Po drugem 
letu pa lahko že uporabimo manjšo količino 
(za grahovo zrno) otroške paste s fluoridi. 
Približno ob vstopu v šolo (če so zobki te
sno drug ob drugem, pa že prej) je otrok 
dovolj star tudi že za zobno nitko. Ker manj

šim otrokom praviloma tudi z nitko čistijo 
zobe starši, bo verjetno bolj priročna tista 
na držalu. V tej starosti lahko tudi že prič
nemo z uporabo paste za odrasle, vendar 
v zelo majhnih količinah. K popolni higieni 
spada tudi čiščenje jezika - če ga nekajkrat 
rahlo podrgnemo s ščetko, bo kar dovolj.

Najboljša ščetka je ...
Tista, ki se pravilno in redno uporablja! 
Načeloma pa naj ne bo ne pretrda ne pre
mehka, naj bo primerne velikosti za majhna 
otroška usta in potrebno jo je zamenjati vsa
ke 3 mesece. Majhni otroci ščetke pogosto 
grizejo, zato bo včasih potrebno kupiti novo 
še bolj pogosto. Ščetka, ki je že na pogled 
zdelana, razcefrana ... zagotovo ni primerna 
za ustno higieno. Mnoge otroke motivirajo 
k bolj rednemu čiščenju baterijske ščetke, 
prav tako pa si z njimi lahko pomagamo pri 
otrocih, ki se bolj upirajo, saj s takšno ščetko 
veliko lažje in hitreje očistimo težko dosto
pna mesta, kot so npr. jezične ploskve spo
dnjih kočnikov. Tudi tu pa bodimo pozorni 
na velikost - naj bosta glava in ročaj primer
na otrokovi velikosti!

Fluoridi
Fluoridi so eden najpomembnejših dejavni
kov v preprečevanju zobne gnilobe. Po po
trebi jih lahko zobozdravnik otroku pred
piše v obliki tabletk, vsem pa so dosegljivi 
fluoridi v zobnih pastah, zato je uporaba 
le-teh zelo priporočljiva. Da bi imeli fluori
di iz zobne paste želeni učinek, je potrebno 
zobe dovolj dolgo in natančno ščetkati (2- 
3 minute 2x dnevno). Če ima otrok zdrave 
zobe, je 2x letno upravičen tudi do premaza 
s koncentriranimi fluorovimi preparati pri 
zobozdravniku.

Snovi, ki zavirajo razvoj kariogenih 
bakterij
V zadnjem času v preprečevanju kariesa 
igrajo vse večjo vlogo nekatere snovi, ki za
virajo razvoj kariogenih bakterij. Ena takih je 
klorheksidin, ki se uporablja v obliki ustnih 
vod. Njegova uporaba se priporoča pred
vsem pri pacientih z velikim številom kari- 
oznih zob in z večjo količino zobnih oblog 
ter v situacijah, ko je ustna higiena otežena 
(fiksni ortodontski aparati, poškodbe, ope
rativni posegi ...).
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Druga takšna snov je umetni sladkor xyli- 
tol, ki je za razliko od naravnih sladkorjev 
nerazgradljiv za večino bakterij v ustni vo
tlini. Najdemo ga predvsem v nekaterih 
bonbonih in žvečilnih gumijih brez sladkorja, 
njegova uporaba pa zniža število bakterij, ki 
povzročajo karies, in s tem tudi možnost za 
nastanek kariesa.

Ustrezna prehrana
Da sladkarije povzročajo karies, vemo vsi. 
A te niso krive za vse ... Med slaščicami 
največ škode povzročijo tiste, ki se dolgo 
zadržujejo v ustih ali ki se lepijo na zobe: 
lizike, trdi bomboni, gumijasti bomboni ... 
Popolnoma enak vpliv imajo prigrizki, ki se 
lepijo na zobe: čipsi, flipsi (smokiji), slane 
palčke, piškoti ... Velik prispevek k nastan
ku kariesa imajo tudi sladke in kisle pijače. 
Čaj z medom je za zdravje gotovo boljši od 
tistega s sladkorjem, vendar sta za zobe oba 
enako škodljiva. Enako velja za sadne sokove 
in razne vitaminske napitke ...

Potrebna je zmernost
Najbolj zdrava je za zobe tista hrana, ki je 
zdrava tudi za celoten organizem: sveže sad
je, zelenjava, polnozrnati izdelki, meso ...

Za razliko od splošno razširjenega mnenja 
ni najpomembnejša KOLIČINA, ampak PO
GOSTNOST zaužitih škodljivih hranil. Če 
poje otrok po kosilu še celo čokolado, mu 
bo ta naredila manj škode, kot deset manjših 
koščkov, ki jih bo pojedel vsakih 20 minut. 
Kozarec soka za malico bo otroku koristil, 
za žejo med posameznimi obroki pa je edina 
primerna pijača voda ali nesladkan čaj. Celo 
kakšen bonbon ob redkih priložnostih ne 
bo naredil večje škode, če le to ni prepo
gosto. Najpomembnejše je, da otrok nima 
stalno česa v ustih, da zobki niso neprestano 
obdani s sladkorjem in kislinami (v kar se v 
ustih pretvori večina hrane) in da se lahko 
v ustih vzpostavi ustrezno kislinsko-bazno 
ravnotežje. Zato je priporočljivo, da je med 
obroki vsaj 2 uri razmika, pri tem pa je po
trebno imeti v mislih, da je obrok vse, kar 
ni voda ali nesladkan čaj; vsak požirek soka, 
piškot,grižljaj jabolka ali kruha ... Ni nujno, 
da otroku odrečemo vse slaščice, vendar 
mu jih ponudimo v sklopu obroka, izbirajmo 
pa tiste, ki se ne zadržijo predolgo v ustih, 
po možnosti ne vsak dan. Najpomembnej
ši del dneva, ko si lahko otroški zobki malo 
opomorejo, je noč.Vendar je za to potrebno 
zagotoviti ustrezne pogoje. Zvečer otroku

zobke natančno umijemo, nato pa mu do 
jutra ne dajemo več ničesar razen vode.Vse 
ostalo je po dopolnjenem I. letu nepotreb
no. Če ima otrok stekleničko, nikoli ne do
volimo, da mu ves dan visi iz ust ali da z njo 
zaspi. Tudi mleko je hrana, po kateri je po
trebno zvečer umiti zobe. Otroka čim prej 
navadimo piti iz lončka ali po slamici.

In še za konec ...
Ne dovolimo, da bi bil otrok glavni pri stva
reh, ki so pomembne za njegovo zdravje.Ve
čina staršev ne bi nikoli dovolila, da se otrok 
ne bi umival, brez večjih težav pa popustijo, 
ko si otrok ne dovoli umiti zob.Večina ne bi 
dovolila, da bi otrok jedel kosilo po grižljajih 
ves dan, ne moti pa jih, ko isto počne s slašči
cami in prigrizki ... Starši smo odgovorni za 
zdravje svojih otrok, zato se potrudimo po 
najboljših močeh, da bomo ravnali v otroko
vo korist. Čeprav bo to prineslo nekaj več 
napora in večkrat tudi slabe volje, nam bodo 
otroci za to nekoč hvaležni, mi pa bomo lah
ko ponosni na dobro opravljeno delo!

Jelka Jurančič Mikek, dr. dent. med.

SKRB ZA ZOBE
Učenci 4. a razreda OS Cirkovce smo imeli naravo
slovni dan o zobeh. V razred je prišla medicinska se
stra Helena. Pokazala je diapozitive o bolnih in zdra
vih zobeh. Dobili smo tabletke, ki so nam pokazale, 
kje si moramo bolj umivati zobe. Zelo temeljito smo 
si umili zobe. Drugo uro smo šli v zobno ambulan
to. Zobozdravnik nam je pokazal svedre in plombice. 
Moji sošolki je pregledal zobe in pri tem mu je poma
gala asistentka.

Naslednjo uro sem predstavila plakat o zobeh. De
lali smo tudi v skupinah. Reševali smo naloge in delo 
predstavili. Naučili smo se veliko o zobeh: zgradbo 
zoba, dele zob, naloge zob, kako ohraniti zdrave zobe, 
kako se kateri zob imenuje in nekaj o mlečnih in stal
nih zobeh.

Vsi smo sklenili, da si bomo redno in temeljito umivali 
zobe, ker nočemo imeti bolnih zob.

TEJA KUŠAR, 4. a r. 
OS Cirkovce

Vsako jutro, vsak večer 
in po jedi venomer 
čisti si zobe skrbno, 

to si piši za uho!

FotoiArhiv OŠ Cirkovce

Foto:Arhiv OŠ Cirkovce
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UDELEŽENCI PRVE SVETOVNE VOJNE IZ LOVRENCA 
NA DRAVSKEM POLJU IN OKOLIŠKIH VASI
V Lovrencu na Dravskem polju pred cerkvi
jo stoji spomenik z letnicama 19 14-1 9 I 8 in 
napisom »Spominu v svetovni vojni padlih 
vojakov«. Na dveh spominskih ploščah, ki 
sta pritrjeni na njem, so imena 51 padlih 
vojakov, domačinov iz Apač, Lovrenca na 
Dravskem polju, Pleterij in Župečje vasi. 
Kaj danes vemo o ljudeh, ki so se vojskova
li za avstro-ogrsko monarhijo pred več kot 
90 leti? Kdo so bili? Kje so se borili? V ka
terih vojaških enotah so služili? Spomenik 
ne pove prav veliko.

Avstro-ogrski vojaki v Galiciji. Propagandna risba iz leta 1914.

V habsburški monarhiji je že od druge po
lovice 18. stoletja bilo uveljavljeno načelo, 
da so vojaški obvezniki iz določenega kraja 
služili v istem polku. Tako je najverjetne
je veliko nabornikov iz Lovrenca na Dra
vskem polju in okolice služila v 87. peho
tnem polku.Ta polk, ustanovljen leta 1883, 
je namreč v svoje vrste sprejemal vojaške 
obveznike z območja Celja, Ormoža, Ptuja, 
deloma pa tudi Pohorja. Celjski 87. pešpolk, 
kakor so ga tudi imenovali, je veljal za eno 
izmed najboljših enot avstro-ogrske vojske. 
Glavnina njegovih vojakov je bila slovenske 
narodnosti. Maja 1918 je bilo med pripa
dniki polka kar 84 odstotkov Slovencev 
in le 10 odstotkov Nemcev. Vendar polk 
ni bil nastanjen v Celju, kot bi si glede na 
njegovo poimenovanje lahko razlagali. Ob 
koncu 19. stoletja, ko so posamezni naro
di avstro-ogrske monarhije vedno glasne
je zahtevali nacionalne pravice, so oblasti 
uvidele nevarnost, ki bi jih lahko predsta
vljale nacionalno oblikovane vojaške enote, 
nameščene v domačem kraju. Zato je bil 
štab 87. polka leta 1914 nameščen v Pulj, 
tam pa sta bila tudi njegov 2. in 3. bataljon.

V Celju je ostal le I. bataljon, medtem ko je 
bil 4. v Skadru.
Začetka I. svetovne vojne Slovenci niso 
sprejeli z navdušenjem, kot so to storili 
nekateri drugi narodi. Boriti so se namreč 
morali za državo, ki jim je odrekala večino 
nacionalnih pravic.Vojna Slovencem, ne gle
de na to katera stran bi zmagala, ni mogla 
koristiti. V primeru zmage Nemčije in Av- 
stro-Ogrske bi se proces germanizacije in 
madžarizacije slovenskega naroda pospešil. 
Prav tako bi se tudi zmaga antantnih sil 
končala na škodo Slovencev. Z Londonskim 
sporazumom so si namreč Italijani za vstop 
v vojno na strani antante zagotovili velik 
del zahodnega slovenskega ozemlja.Vendar 
so ob pričetku vojne nacionalni problemi 
bili začasno pozabljeni in Slovenci so izka
zali veliko mero patriotizma in zvestobe 
cesarju.
Slovensko ozemlje je v vojaškem pogledu 
spadalo pod graški 3. korpus. Ob pričetku
I. svetovne vojne je bil ta korpus poslan 
na rusko bojišče v Galicijo, z njim pa tudi
I., 2. in 3. bataljon 87. pešpolka.V bitki pri 
Zloczovvu je bila avstro-ogrska armada po
ražena in 26. avgusta 1914 je imel samo 87. 
pešpolk kar 350 padlih in 1050 ranjenih. 
Med pogrešanimi vojaki je bil tudi Jakob 
Predi kaka, infanterist (vojak pešec) 4. sto
tnije tega polka, doma iz Lovrenca na Dra
vskem polju. Poražena avstro-ogrska vojska 
se je nato pred Rusi umaknila do prelazov 
v Karpatih, kjer je zimo 1914-15 v hudih 
pozicijskih bojih prebil tudi 87. pešpolk. 
O težkih razmerah, ki so jih preživljali, je 
neki vojak domačim v Lovrenc pisal: «... 
Bog nas varuj še ene zime tukaj učakati, ker 
letošnja zima v Karpatih je naredila več re
vežev kakor pa krogle /.../ Srčne pozdrave 
Vam in vsem Šentloverčanom! Z Bogom 
domovina, mili moj slovenski kraj!«
Za slovenske vojake so bili boji v Karpatih 
ena najhujših preizkušenj. V avstro-ogrski 
vojski, ki je že vse od jeseni bežala pred

Vojaki 87. pešpolka s polkovno zastavo.

Cesar Franc Jožef (na sliki) je umrl med I. svetovno vojno 21. II. 1916.

Nasledil ga je cesar Karel I.

Rusi, je običajen vojaški red popustil, po
samezne enote so se pomešale, vojaki so 
stradali, številni so obnemogli, zaradi hude
ga mraza pa mnogi tudi zmrznili. V krutih 
razmerah so oficirji skrajno osuroveli, in to 
tako zelo, da so celo sami začeli streljati 
svoje obnemogle vojake. Nekateri sloven
ski vojaki so zato raje, kakor da bi še naprej 
prenašali trpljenje, odšli v rusko vojaško 
ujetništvo.
4. bataljon 87. pešpolka, ki je bil ob pričetku 
vojne v Skadru, so poslali v boj proti Sr
bom.V sestavi I. pehotne divizije se je bo
jeval za Višegrad in istega leta sodeloval v 
bojih pri Jagodnji. Med številnimi padlimi je 
bil tudi Alojzij Peršuh iz Pleterij, ki ga je 26. 
novembra 1914 zadela granata.V srbskem 
ujetništvu pa se je, prav tako domačin iz 
Pleterij, znašel Anton Rogač. Leta 1916 je 
bil zatem še v italijanskem ujetništvu. I 3. fe
bruarja tistega leta je o svoji ujetniški poti 
takole pisal domačim: »... Ako dobite to 
karto, Vam naznanjam, da me je usoda za
nesla iz nesrečne Srbije na italijanski otok 
Sardinijo. Bolest, ki se je nahajala med nami 
na preko dvomesečnem potovanju, je ugo
nobila več tisoč ljudi ...«
Ob italijanski vojni napovedi je bil jeseni 
1915 celoten 87. pešpolk z vzhoda prepe
ljan na soško bojišče. Odnos Slovencev do 
vojne se je z napadom Italije bistveno spre
menil. Če so se po drugih bojiščih slovenski 
vojaki borili le za interese monarhije, je tod 
šlo predvsem za obrambo slovenske ze
mlje. Naši vojaki so se tega zelo zavedali in 
zato so bile tudi njihove žrtve precejšnje. Z 
bojišč so prihajala številna žalostna pisma:
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Avstro-ogrski vojaški odlikovanji; levo srebrna medalja za hrabrost s podobo Franca Jožefa,
desno Karlov četni križec.

Odhod avstro-ogrskih vojakov na soško bojišče.

»Predno Vam dalje pišem, Vas prav lepo 
pozdravljam in Vam naznanim, da je brat že 
mrtev /.../ Bil sem zelo vesel, ko sva prišla 
z bratom skupaj na bojišče, a nisva bila dlje, 
kot en teden. Sedeli smo skupaj v rezerv
nih zakopih. Naenkrat udari granata med 
nas, kamenje se je razletelo, priletel mu je 
en kamen na tilnik /.../«Tako je domačim 
v Zupečjo vas proti koncu leta 1915 pisal 
o smrti Antona Črnka njegov brat Tomaž. 
Ob začetku 3. soške bitke je na kraških tleh 
obležal tudi Alojzij Zafošnik iz Pleterij. Med 
10. in II. soško bitko je 87. pešpolk branil 
Sv. Gabriel. Leta 1918 pa je sodeloval tudi 
pri ofenzivi na reki Piavi, kjer je praktično 
že poraženi italijanski vojski uspelo ustavi
ti nagel prodor avstro-ogrskih in nemških 
vojaških enot.
Vsi vojaški obvezniki iz okolice Lovrenca 
na Dravskem polju seveda niso služili v 87. 
pešpolku. Nekateri so najbrž 
bili v 26. domobranskem pol
ku, saj je ta sprejemal vojaške 
nabornike z mariborskega in 
celjskega območja. Kopenska 
vojska avstro-ogrske armade je 
bila namreč sestavljena iz treh 
delov. Prvi je bil t. i. skupna ar
mada, ki je bila neposredno po
drejena vojnemu ministrstvu na 
Dunaju. Poleg te skupne arma
de je imela vsaka polovica drža
ve še svoje vojaštvo.V ogrskem 
delu se je imenovala Honvend, 
v avstrijskem delu pa Landvve- 
hr ali domobranstvo, kakor so 
jo poimenovali Slovenci. Starejši 
vojaški obvezniki in tisti, ki so 
bili za vojsko iz kakršnihkoli ra
zlogov manj sposobni, so služili 
v črnovojniških polkih.Ti so bili 
formirani le med vojno nevar
nostjo, v mirni dobi pa jih ni bilo.
Morebitni starejši vojaški obve
zniki iz Lovrenca na Dravskem 
polju in okoliških krajev so bili 
najverjetneje vpoklicani v 26. 
črnovojniški polk, ki je zajemal 
območje dopolnilnega okraja 
mariborskega domobranskega 
pehotnega polka številka 26.

Krajani iz Lovrenca na Dravskem 
polju in okoliških vasi pa so služili še 
po nekaterih drugih vojaških enotah.
Stefan Rottvein iz Apač je služil v 4. 
stotniji 7. lovskega bataljona.Tudi to 
vojaško enoto so sestavljali večino
ma Slovenci, vendar v glavnem Do
lenjci in Gorenjci. Leta 1914 je bil 
bataljon poslan na rusko bojišče v 
Galicijo, kjer je sodeloval v spopadih 
od 26. avgusta naprej. Stefan Rot
tvein se domačim ni javil že od 27. 
avgusta in kasneje se je izkazalo, da je 
med padlimi.V 3. saperskem bataljonu 
iz Ptuja, katerega pripadniki so opravljali 
predvsem utrdbena dela in rušenja, je slu
žil narednik Franc Finžger iz Lovrenca na 
Dravskem polju. Leta 1917 je bil odlikovan 
s srebrnim zaslužnim križcem s krono. Med 
odlikovanimi iz Lovrenca na Dravskem po
lju je bil tudi Štefan Tumpej. Posmrtno je 
prejel odlikovanje za hrabrost II. stopnje. 
Padel je 10. oktobra 1916. Z bronasto me
daljo za hrabrost pa je bil odlikovan Janez 
Predikaka iz Lovrenca na Dravskem polju. 
Kot prostovoljni strelec se je udeležil gori
čke fronte, kjer je bil težko ranjen. 
Spomenik v Lovrencu na Dravskem polju, 
katerega osrednji del sestavlja podstavek, 
na katerem stoji 3 metre visoka kamnita

stela, je bil v spomin na žrtve I. svetovne 
vojne postavljen leta 1929 in ne 1928, kot 
piše na spominski plošči. Sredstva za po
stavitev spomenika so prispevali krajani iz 
Lovrenca, Ptujske Gore, Vidma pri Ptuju, 
Šmartna pri Litiji, Prekmurci in celo sloven
ski izseljenci v Argentini. Sredstva je daroval 
tudi slovenski liberalni politik, slovanofil in 
nekdanji ljubljanski župan Ivan Hribar. Slav
nostno odkritje spomenika je potekalo 14. 
julija 1929. Poleg domačinov so se ga ude
ležili tudi gasilci s Hajdine, iz Cirkovc, Mi
hovc in Dragonje vasi. Z zastavo in godbo 
iz Dornave je prišlo veteransko društvo iz 
Ptuja ter veterani iz Lovrenca v Slovenskih 
goricah. Slavnostni govor pred cerkvijo in 
spomenikom ter bogoslužje je vodil kurat 
in katehet Ivan Bonač iz Ljubljane. Govor je 
imel tudi glavar Mahnič.Venec k spomeniku 
pa je v imenu ptujskega veteranskega dru
štva položil ritmojster (stotnik) Vestenek. 
Spomenik je bil obnovljen v letu 1997.
Ob koncu I. svetovne vojne je ječa na
rodov, avstro-ogrska monarhija, razpadla. 
Slovencem se je ponudila priložnost, da se 
osamosvojijo. Ker pa so bili takratni slo
venski politiki prepričani, da antanta ne bo 
priznala nove Države Slovencev, Hrvatov in 
Srbov, so se odločili za združitev s Kraljevi
no Srbijo.V novi državi, ki je tako nastala, so 
bili Slovenci uradno enakopravni. Kraljevi
na Srbov, Hrvatov in Slovencev je zato bila 
tudi naša država, kakršna koli je že bila.

Radovan Pulko, 
profesor zgodovine in geografije

Seznam uporabljenih virov je pri avtorju. 
Osnovna literatura:
- Janez J. Švajncer, Svetovna vojna 1914-1918, 
Slovenci v avstro-ogrski armadi, Pokrajinski 
muzej Maribor, 1988.
- Janez J. Švajncer, Vojna in vojaška zgodovina 
Slovencev, Ljubljana, 1992.
- Slovenstvo na Ptujskem v 20. stoletju, Ptuj, 
2005.
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OBČINA KIDRIČEVO
Ulica Borisa Kraigherja 25, 2325 Kidričevo

RAVNO POLJE

URADNE OBJAVE
april 2009

1.

OBČINA KIDRIČEVO, Ulica Borisa 
Kraigherja 25, 2325 Kidričevo, objavlja na
podlagi Pravilnika o postopkih za izvrševanje 
proračuna RS (Ur. I. RS, št. 50/07), Pravilnika 
o dodeljevanju državnih pomoči za ohranjanje 
in razvoj kmetijstva in podeželja v Občini Ki
dričevo (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 
17/07) ter odloka o proračunu Občine Kidri
čevo za leto 2009 (Uradno glasilo slovenskih 
občin, št.6/09)

RAZPIS o dodeljevanju državnih pomo
či za ohranjanje in razvoj kmetijstva in 

podeželja v občini Kidričevo

I. PREDMET JAVNEGA RAZPISA
Predmet javnega razpisa je dodelitev nepovra
tnih finančnih sredstev za razvoj kmetijstva in 
podeželja na območju občine Kidričevo, po 
pravilih za »skupinske izjeme«:
1. naložbe v kmetijska gospodarstva za primar

no proizvodnjo,
2. zagotavljanje tehnične podpore v kmetij

stvu.

II.VIŠINA SREDSTEV
Sredstva so zagotovljena v proračunu ob
čine Kidričevo za leto 2009 v okvirni višini
25.000,00 evrov.

Dodelitev pomoči - skupinske izjeme:
1. naložbe v kmetijska gospodarstva za primar

no proizvodnjo - v okvirni višini 20.000,00 
evrov,

2. zagotavljanje tehnične podpore v kmetijskem 
sektorju - v okvirni višini 5.000,00 evrov.

Glede na to, da so proračunska sredstva ome
jena, bo dejanska višina sredstev, kijih bo prido
bil posamezni upravičenec, odvisna od skupne 
višine zahtevkov prosilcev, ki bodo izpolnjevali 
vse pogoje tega razpisa. O razdelitvi in višini 
finančnih sredstev odloči Odbor za kmetijstvo 
in gozdarstvo občine.

III. DODELITEV POMOČI - SKUPIN
SKE IZJEME

I.NALOŽBE V KMETIJSKA GOSPO
DARSTVA ZA PRIMARNO PROIZVO
DNJO

Pomoč se dodeli za naložbe v kmetijska gospo
darstva za primarno proizvodnjo.

Upravičeni stroški za primarno kmetij
sko proizvodnjo:

1. Obresti kredita:
- stroški obresti za kredite za naložbe na 

kmetijskem gospodarstvu (sofinanciranje 
maržnega dela obrestne mere do Euribor + 
2 %). Vloge za sofinanciranje maržnega dela 
obrestne mere se bodo obravnavale priori
tetno.

2. Posodabljanje, adaptacija, gradnja 
zmogljivosti:
- stroški za nakup materiala za adaptacijo hle

vov in ureditev izpustov,
- stroški graditve, prenove, adaptacije gospo

darskih objektov kmetije,
- stroški razširitve, posodobitve ter pridobi

vanje novih zmogljivosti v primarni kmetijski 
dejavnosti,

- stroški za nakup materiala za gradnjo ali 
adaptacijo pomožnih živinorejskih objektov.

3. Oprema:
- stroški za nakup nove in rabljene kmetijske 

mehanizacije,
- stroški za nakup opreme hlevov,
- stroški naprave skladišč za krmo s pripada

jočo opremo,
- stroški nakupa in montaže rastlinjaka in 

opreme.

4. Dokumentacija:
- stroški za pripravo načrta za novogradnjo in 

adaptacijo hlevov in gospodarskih poslopij 
zaradi prilagajanja novim uvedenim standar
dom, ki temeljijo na zakonodaji skupnosti,

- splošni stroški na področju izdatkov (ho
norarji arhitektov, inženirjev in svetovalcev, 
stroški za študije izvedljivosti, nakup paten
tov in licenc).

Pogoji za pridobitev sredstev:
- zbirna vloga za neposredna plačila za leto 

2009 Agencije za kmetijske trge in razvoj 
podeželja,

- ustrezna dovoljenja/projektna dokumentaci
ja za izvedbo investicije, vsa dokumentacija v 
skladu z veljavno zakonodajo,

- računi z dokazilom o plačilu stroškov, za ka
tere se uveljavlja pomoč, se morajo predlo
žiti najkasneje do 30. 10. 2009,

- dovoljenje lastnika zemljišča za izvedbo na
ložbe v primeru zakupa zemljišča,

- v primeru nakupa rabljene kmetijske me
hanizacije je potrebno predložiti overjeno 
kupoprodajno pogodbo in dokazilo o plačilu 
(virman),

- investicija mora biti zaključena pred izplači
lom sredstev,

- drugi splošni pogoji povezani z opravljanjem 
kmetijske dejavnosti.

V primeru sofinanciranja obrestne mere kredi
tov za zgoraj navedene namene posodabljanja
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kmetijskih gospodarstev (posodabljanje, adap
tacija, gradnja, nakup zemljišča v sklopu nalož
be oziroma izgradnje, opreme) je potrebno 
poleg zahtevanih dokazil predložiti tudi kredi
tno pogodbo, izračun obresti, potrdilo o plačilu 
obresti, poslovni načrt (sofinancira se maržni 
del obrestne mere do (Euribor + 2 %).

Upravičenci do pomoči:
- fizične osebe, ki se ukvarjajo s kmetijsko 

dejavnostjo, imajo stalno bivališče oziroma 
sedež v občini, imajo svojo KMG - MID in so 
vpisane v register kmetijskih gospodarstev 
ter imajo v lasti oziroma v uporabi kmetijska 
zemljišča, ki ležijo na območju občine.

Bruto intenzivnost pomoči:
- do 50 % stroškov na območjih z omejenimi 

dejavniki,
- do 40 % upravičenih stroškov,
- do 50 % upravičenih stroškov, če naložbe iz

vajajo mladi kmetje v petih letih od vzposta
vitve kmetijskega gospodarstva in je naložba 
opredeljena v poslovnem načrtu,

- do 100 % stroškov obresti kreditov za na
ložbe na kmetijskem gospodarstvu, za vre
dnost kredita do 40 % vrednosti celotne 
naložbe oziroma do 50 % vrednosti naložbe 
na območjih z omejenimi možnostmi,

- skupni znesek pomoči na kmetijsko gospo
darstvo znaša do 200 € do 2.000 €.

2. ZAGOTAVLJANJE TEHNIČNE POD- 
POREV KMETIJSKEM SEKTORJU

V okviru zagotavljanja tehnične podpore 
v kmetijskem sektorju se lahko izvajajo 
državne pomoči za:
- organiziranje in izvedbo izobraževalno-stro- 

kovnih programov s področja kmetijstva,
- svetovalne storitve, ki jih opravijo tretje 

strani,
- organizacijo forumov, tekmovanj, razstav in 

sejmov,
- širjenje znanstvenih dogajanj,
- izdelavo publikacij, katalogov, spletišč.

Upravičeni stroški:
1. Na področju organiziranja in izvedbe 
izobraževalno-strokovnih programov s 
področja kmetijstva.
Upravičeni stroški so stroški organiziranja 
programov usposabljanja po predhodni odo
britvi programa na Odboru za kmetijstvo in 
gozdarstvo občine.

2. Na področju svetovalnih storitev, ki jih 
opravijo tretje strani:
Upravičeni stroški so honorarji za storitve, ki 
ne spadajo med trajne ali občasne dejavnosti, 
niti niso v zvezi z običajnimi operativnimi stro
ški podjetja, na primer rutinsko davčno sveto
vanje, redne pravne storitve ali oglaševanje.

3. Na področju organizacije forumov za 
izmenjavo znanj med gospodarstvi, tek
movanj, razstav in sejmov ter sodelova
nje na njih:

M 2

- stroški udeležbe,
- potni stroški,
- stroški izdaje publikacij,
- najemnine,
- simbolične nagrade, podeljene na tekmova

njih do vrednosti 50 € na nagrado in zmago
valca.

4. Na področju širjenja znanstvenih do
gajanj (prikazi in demostracijski poskusi, de
lavnice, forumi in predavanja za širšo javnost) 
pod pogojem, da posamezna podjetja, znamke 
ali poreklo, razen za proizvode iz Uredbe Sveta 
(ES) št.510/2006), niso imenovani.

5. Stroški publikacij, katalogov, spletišč,
ki predstavljajo dejanske podatke o proizva
jalcih iz dane regije ali proizvajalcev danega 
proizvoda, če so informacije in predstavitve 
nevtralne in imajo zadevni proizvajalci enake 
možnosti, da se predstavijo v publikaciji (kri
tje stroškov priprave in tiska katalogov, kritje 
stroškov vzpostavitve internetne strani ...).

Pogoji za pridobitev sredstev:
- potrdilo in seznam udeležencev izobraževa

nja, tečaja,
- dokazila / dokumentacija izvedbe tehnične 

podpore,
- dokazila o plačilu stroškov, dokazila o vklju

čenosti pravnih oziroma fizičnih oseb, ki 
se ukvarjajo s kmetijsko dejavnostjo in so 
vpisane v register kmetijskih gospodarstev 
ter imajo v lasti oziroma v zakupu kmetijska 
zemljišča, ki ležijo na območju občine Kidri
čevo.

Upravičenci do pomoči:
- registrirana stanovska in interesna združenja 

in zveze, ki delujejo na področju kmetijstva, 
gozdarstva, organizacije, ki so registrirane 
za izvajanje tehnične pomoči na področju 
kmetijstva na območju občine Kidričevo ali 
regije ter zagotavljajo, da je pomoč dostopna 
vsem kmetijskim gospodarstvom na obmo
čju občine na podlagi objektivno opredelje
nih pogojev. Članstvo v takih skupinah ne 
sme biti pogoj za dostop do storitev,

- nosilci kmetijskih gospodarstev in njihovi 
družinski člani, ki so vpisani v register kme
tijskih gospodarstev in imajo kmetijske po
vršine na območju občine Kidričevo.

Bruto intenzivnost pomoči:
- pomoč lahko krije do 50 % upravičenih stro

škov,
- pomoč se dodeli v obliki subvencioniranih 

storitev in ne sme vključevati neposrednih 
plačil v denarju proizvajalcem.

VI. ROK IN NAČIN PRIJAVE

Rok za oddajo vlog za NALOŽBE V 
KMETIJSKA GOSPODARSTVA ZA PRI
MARNO PROIZVODNJO je 30.10.2009.
O morebitnem podaljšanju roka odloči odbor 
z objavo sklepa o podaljšanju. Upravičencem 
bo izdan sklep o višini odobrenih sredstev

za posamezen ukrep. V obrazložitvi sklepa se 
opredelijo nameni ter opravičljivi stroški, za 
katere so bila sredstva namenjena. K vlogi na 
javni razpis predložite račune z dokazili o pla
čilu do 30. 10. 2009. Upoštevajo se računi za 
nabavo od I. I I. 2008 do 30. 10. 2009. Upra
vičena sredstva bodo izplačana v 30 dneh po 
predložitvi vseh dokazil o plačilu oziroma po 
podpisu pogodbe.

Vloge - prijavne obrazce za vse ukrepe in vso 
zahtevano dokumentacijo je potrebno dosta
viti v zaprti kuverti s pripisom »RAZVOJ PO
DEŽELJA« na naslov Občina Kidričevo, Ulica 
Borisa Kraigherja 25, 2325 Kidričevo.
Vloge bo obravnaval odbor za kmetijstvo in 
gozdarstvo. Če vloga ne bo popolna, bo pri
javitelj v roku 8 dni od odpiranja vlog pisno 
obveščen s pozivom na dopolnitev, o izidu raz
pisa bodo prosilci obveščeni do 30. II. 2009. 
Nepopolne vloge, ki jih prijavitelji ne bodo do
polnili v določenem roku, bo komisija zavrgla. 
Vloge, ki ne izpolnjujejo pogojev razpisa.se kot 
neustrezne zavrnejo.
Brezplačne razpisne obrazce lahko zaintere
sirani dvignejo na Občini Kidričevo, Ulica Bo
risa Kraigherja 25, 2325 Kidričevo. Objavljeni 
so tudi na spletnih straneh Občine Kidriče
vo: www.kidricevo.si, rubrika javni razpisi. Vse 
ostale informacije dobite na tel. št. 799-06-21 
(pri Mojci Meško).

Številka: 430-7/2009-1 
Datum: 25. 3. 2009

Jože Murko, 
župan Občine Kidričevo

2.
OBČINA KIDRIČEVO 
Ul. Borisa Kraigherja 25 
2325 KIDRIČEVO

Na podlagi 7. člena Pravilnika o sofinanciranju 
letnih programov ljubiteljske kulturne dejavno
sti v Občini Kidričevo (Uradno glasilo Sloven
skih občin I 1/2005) objavljamo

JAVNI RAZPIS
ZA SOFINANCIRANJE LETNIH PRO
GRAMOV LJUBITELJSKE KULTURNE 
DEJAVNOSTI V OBČINI KIDRIČEVO 

V LETU 2009

1. IZVAJALCI PROGRAMA

Na podlagi tega razpisa lahko za sofinanciranie 
letnih programov ljubiteljske kulturne dejav 
sti v Občini Kidričevo kandidirajo
- kulturna in prosvetna društva
- druga društva, če imajo v svoji dejavnosti re

gistrirano tudi kulturno dejavnost

2. VRSTA PROGRAMOV

Občina Kidričevo bo na podlagi tega razpisa 
sofinancirala te programe:
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1. dejavnost registriranih kulturnih društev in 
njihovih sekcij

2. udeležbo na območnih, medobmočnih, dr
žavnih srečanjih in mednarodnih prireditvah

3. samostojne koncerte, izvedene v občini Ki
dričevo

Za kulturne programe štejemo vse oblike 
ustvarjanja, poustvarjanja, posredovanja in va
rovanja kulturnih dobrin na področju:
- glasbene
- pevske
- plesne
- gledališke
- lutkovne
- likovne
- literarne in recitacijske
- knjižnične delavnice
- kreativnih delavnic, ki predstavljajo dejavnost 

na področju ohranjanja kulturne dediščine

3. POGOJI, KI JIH MORAJO IZPOLNJE
VATI IZVAJALCI:

Izvajalci programov morajo za sofinanciranje 
izpolnjevati naslednje pogoje:
- da imajo sedež v občini Kidričevo;
- da so registrirani za izvajanje kulturne de

javnosti;
- da imajo zagotovljene materialne, kadrovske, 

prostorske in organizacijske možnosti za ure
sničevanje načrtovanih kulturnih dejavnosti;

- da imajo urejeno evidenco o članstvu;
- da izvajajo dejavnost na neprofitni osnovi;
- da imajo organizirano kulturno dejavnost kot 

redno dejavnost z rednimi vajami;
- da občinski upravi vsako leto redno dostavlja

jo poročila o realizaciji programov;
- da za isti program ne kandidirajo po kate

remkoli drugem razpisu v občini Kidričevo 
ali donatorskih sredstvih iz občinskega pro
računa.

4. VIŠINA IN PORABA SREDSTEV

Za sofinanciranje letnih programov ljubitelj
ske kulturne dejavnosti v Občini Kidričevo po 
tem razpisu se v letu 2009 nameni 30.250,00 
evrov.

Prijava mora biti podana v zapečateni kuverti. 
Na spodnji strani kuverte mora biti razviden 
pripis »RAZPIS - SOFINANCIRANJE KUL
TURNIH PROGRAMOV 2009«, na hrbtni stra
ni pa naslov izvajalca, ki kandidira na razpisu.

Prijave morajo biti predložene v sprejemni 
pisarni Občine Kidričevo najkasneje do 30. 
aprila 2009. Prijave, ki bodo prispele po tem 
datumu, bodo s sklepom zavržene.

Vsaka prijava mora vsebovati obrazec »I« 
razpisne dokumentacije z vsemi zahtevanimi 
prilogami.

Obrazci naj bodo izpolnjeni čitljivo in pregle
dno. Izvajalec izpolni glede na vsebino progra
ma ustrezni obrazec za vsak posamezni pro
gram. Če izvajalec izvaja več programov pod 
isto vsebino, izpolni enak obrazec večkrat, za 
vsak posamezni program. Obrazce za vsebine, 
na katere ne kandidirate s svojim programov, 
ne izpolnjujete in jih tudi v prijavi ne prilagaj
te.

Razpisno dokumentacijo izvajalci lahko prej
mejo naslednji dan po objavi tega razpisa ozi
roma najpozneje do 24. aprila 2009.

6. INFORMIRANJE KANDIDATOV

Vse dodatne informacije v zvezi s tem razpi
som izvajalci dobijo v času uradnih ur na naslo
vu: Občina Kidričevo, pri gospe Zdenki Frank, 
tel. št. 02/799 06 13.

7. ROK O OBVEŠČENOSTI O IZIDU 
JAVNEGA RAZPISA

Izvajalci bodo o izidu javnega razpisa obveščeni 
najpozneje do 5. junija 2009.

Šifra: 610-2/2009
Jožef Murko, 

župan Občine Kidričevo
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Izvajalcem kulturnih programov, ki bodo izbra
ni na podlagi tega razpisa, bodo sredstva na
kazana, na podlagi sklenjene pogodbe, v letu 
2009. Način in rok nakazila sredstev se določi 
v pogodbi.

5. ROK IN NAČIN PRIJAVE

Izvajalci na razpisu svojo prijavo podajo na iz
polnjenih obrazcih razpisne dokumentacije z 
vsemi potrebnimi prilogami.

Izvajalci lahko prijavo dostavijo osebno ali po
šljejo priporočeno po pošti na naslov:
Občina Kidričevo 
Ul. Borisa Kraigherja 25 
2325 KIDRIČEVO

OBČINA KIDRIČEVO 
Ul. Borisa Kraigherja 25 
2325 KIDRIČEVO

Na osnovi Pravilnika o financiranju športa v 
Občini Kidričevo (Uradni list RS, št. 40/02) ob
javljamo

JAVNI RAZPIS
ZA SOFINANCIRANJE ŠPORTNIH 

PROGRAMOV
IZ PRORAČUNA OBČINE KIDRIČEVO 

ZA LETO 2009

I.PREDMET RAZPISA

Predmet razpisa je sofinanciranje športnih 
programov v Občini Kidričevo z naslednjimi 
vsebinami:

OBČINA KIDRIČEVO - JAVNE OBJAVE - april 2009

- interesna športna vzgoja predšolskih otrok
- v višini 1. 100,00 evrov

- interesna športa vzgoja šoloobveznih otrok 
zunaj obveznega izobraževalnega programa
— v višini 6.000,00 evrov

- interesna športa vzgoja mladine - v višini 
700,00 evrov

- športna vzgoja otrok, usmerjena v kakovostni 
in vrhunski šport - v višini 14.500,00 evrov

- športna vzgoja mladine, usmerjena v kako
vostni in vrhunski šport - v višini 17.300,00 
evrov

- športna rekreacija - v višini 2.100,00 evrov
- kakovostni šport - v višini 7.200,00 evrov
- vrhunski šport - v višini 1.200,00 evrov

Župan ima pravico znotraj vsebin razpisanih 
sredstev le-ta prerazporediti v višini do največ 
20 %.

2. POGOJI SOFINANCIRANJA

Pravico do sofinanciranja športnih programov 
imajo nosilci in izvajalci športne dejavnosti, ki 
izpolnjujejo naslednje pogoje:
- imajo sedež v občini Kidričevo
- imajo materialne, kadrovske in organizacijske 

pogoje za uresničitev načrtovanih športnih 
aktivnosti

- imajo organizirano redno dejavnost in vadbo
- imajo urejeno evidenco o članstvu in plačano 

članarino

Kot kandidati za sofinanciranje športnih pro
gramov iz občinskega proračuna lahko, ob iz
polnjevanju zgornjih pogojev, nastopajo nasle
dnji izvajalci športnih programov:
- športna društva s sedežem v Občini Kidriče

vo
- zavodi, gospodarske družbe, zasebniki in dru

ge organizacije, ki so na podlagi zakonskih 
predpisov registrirane za opravljanje dejav
nosti na področju športa

- zavodi za področja vzgoje in izobraževanja

Prednost pri sofinanciranju programom športa 
imajo športna društva.

Izvajalci športnih programov, ki zgornje pogoje 
izpolnjujejo, vendar se na ta razpis ne prijavijo 
ali pa se ne prijavijo skladno z razpisno doku
mentacijo, v letu 2009 ne bodo upravičeni do 
namenskih sredstev proračuna Občine Kidri
čevo.

3. ROK IN NAČIN PRIJAVE

Kandidati na razpisu svojo prijavo podajo na 
izpolnjenih obrazcih razpisne dokumentacije in 
z vsemi potrebnimi prilogami.

Prijavo lahko pošljejo s priporočeno pošto ali 
oddajo osebno na naslov:

OBČINA KIDRIČEVO 
Ul. Borisa Kraigherja 25 
2325 Kidričevo

3 sk



Prijava mora biti podana v zapečateni kuverti. 
Na sprednji strani kuverte mora biti razviden 
pripis »RAZPIS - ŠPORT 2009«, na hrbtni 
strani pa naslov kandidata na razpisu.

Prijave morajo biti predložene v sprejemni pi
sarni Občine Kidričevo najkasneje do 30. 4.
2009.
Po tem datumu prejetih prijav komisija ne bo 
upoštevala v postopku točkovanja in razdelitve 
sredstev.

4. VSEBINA PRIJAVE

Kandidat za sredstva tega razpisa se prijavi na 
razpis z izpolnjenimi obrazci razpisne doku
mentacije in zahtevanimi prilogami.

Vsaka prijava mora vsebovati najmanj OBRA
ZEC I razpisne dokumentacije z vsemi zahte
vanimi prilogami.

Kandidati lahko razpisno dokumentacijo prej
mejo v času od 8. 4. 2009 do 24. 4. 2009 v 
sprejemni pisarni Občine Kidričevo.

Obrazci naj bodo izpolnjeni čitljivo in pregle
dno. Kandidat izpolni glede na vsebino progra
ma ustrezen obrazec za vsak posamezni pro
gram in priloži zahtevane priloge. Če kandidira 
z več programi pod isto vsebino, izpolni enak 
obrazec večkrat, za vsak posamezni program 
in vsakemu programu priloži zahtevane pri
loge. Če kandidat opravlja en program z več 
skupinami, izpolni ustrezen obrazec za vsako 
posamezno skupino in za vsako skupino prilo
ži zahtevane priloge. Obrazcev za vsebine, na 
katere ne kandidira s svojim programom, ne 
izpolnjuje in jih tudi ne prilaga prijavi.

5. INFORMIRANJE KANDIDATOV

Vse dodatno potrebne informacije lahko kan
didati pridobijo v rednem delovnem času na 
naslednjem naslovu: OBČINA KIDRIČEVO, pri 
gospe Zdenki Frank, tel. št. 02/799-06-13.

Z izvajalci programov športa bo sklenjena po
godba o sofinanciranju programa športa v letu 
2009. Ro podpisu pogodbe bodo izvajalcem na
kazana sredstva skladno s pogodbo.

Štev. 671-1/2009
Jožef Murko, 

župan Občine Kidričevo

4.
OBČINA KIDRIČEVO 
Ul. Borisa Kraigherja 25 
2325 KIDRIČEVO

RAZPIS
ZA IZVAJANJE IN SOFINANCIRANJE 

PROGRAMOV AKTIVNEGA 
PREŽIVLJANJA PROSTEGA 
ČASAV ČASU POČITNIC

1. PREDMET RAZPISA

Predmet razpisa je sofinanciranje programov 
za organizacijo aktivnega preživljanja prostega 
časa v času počitnic za šoloobvezne otroke v 
letu 2009.

V proračunu Občine Kidričevo za leto 2009 
je za sofinanciranje programov predvidenih
1.000,00 evrov.

2. POGOJI SOFINANCIRANJA

Pravico do prijave imajo organizatorji, ki izpol
njujejo naslednje pogoje:
- organizator mora imeti sedež v občini Kidri

čevo ter zagotovljene materialne, kadrovske 
in prostorske pogoje;

- program se mora izvajati najmanj en teden 
neprekinjeno, lahko se ponovi;

- mora navesti populacijo, za katero se pro
gram izvaja, ter predvideno število otrok;

- finančna konstrukcija;
- izjava, da program še ni bil prijavljen in tudi 

ne sofinanciran na podlagi drugih razpisov;
- izjava, da se program ne financira iz drugih vi

rov (MŠŠ, Športna unija, donatorska sredstva 
občine itd.);

- program mora biti izveden do konca leta 
2009 (lahko tudi v času jesenskih počitnic ali 
božično-novoletnih počitnic),

- občina bo sofinancirala stroške materiala in 
druge upravičene stroške.

3. ROK IN NAČIN PRIJAVE

Kandidati svojo prijavo podajo najpozneje do 
15. maja 2009. K prijavi morajo biti priložene 
zahtevane priloge iz 2. točke tega razpisa.

Vloge, ki ne bodo popolne, bodo s sklepom 
zavržene.
O prispelih prijavah bo odločal odbor za druž
bene dejavnosti. Odločitev odbora je dokonč
na.

Prijavo lahko pošljejo s priporočeno pošto ali 
oddajo osebno na naslov:

OBČINA KIDRIČEVO
Ul. Borisa Kraigherja 25 
2325 Kidričevo

Prijava mora biti podana v zapečateni kuverti. 
Na sprednji strani kuverte mora biti razviden
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pripis »ne odpiraj; RAZPIS - počitnice 2009«, 
na hrbtni strani pa naslov kandidata na razpi
su.

4. INFORMIRANJE KANDIDATOV

Vse dodatno potrebne informacije lahko kan
didati pridobijo v rednem delovnem času na 
naslednjem naslovu: OBČINA KIDRIČEVO, pri 
gospe Zdenki Frank, tel. 02/799-06-13.

Z izbranimi izvajalci programov bo sklenjena 
pogodba o sofinanciranju programov v letu 
2009. Po podpisu pogodbe bodo izvajalcem 
nakazana sredstva skladno s pogodbo.

Štev. 430-4/2009

Jožef Murko, 
župan Občine Kidričevo

5.
OBČINA KIDRIČEVO 
Ul. Borisa Kraigherja 25 
2325 KIDRIČEVO

Na podlagi 4. člena Pravilnika o sofinanciranju 
letovanja otrok iz Občine Kidričevo (Uradni 
list RS, št. 44/04) objavljamo

RAZPIS

za sofinanciranje letovanja otrok 
socialno šibkih družin iz Občine Kidri

čevo

Na razpisu lahko sodelujejo starši predšolskih 
in osnovnošolskih otrok, ki imajo stalno pre
bivališče v občini Kidričevo in katerih otroci 
letujejo na morju v »koloniji«, katerih organi
zator je uspel na razpisu Zavoda za zdravstve
no zavarovanje.

K pisni vlogi za letovanje otrok je potrebno 
priložiti:
- potrdilo o skupnem gospodinjstvu;
- potrdilo o zaposlitvi v preteklem letu;
- kopijo Odločbe o odmeri dohodnine za pre

teklo leto;
- vsi, ki opravljajo samostojno dejavnost (s. p.), 

priložijo še davčni obračun akontacije doho
dnine od dohodka, doseženega z opravlja
njem dejavnosti in potrdilo o višini zavaroval
ne osnove za preteklo leto;

- v primeru, da starši v preteklem letu niso bili 
zaposleni ali niso bili zaposleni celo leto, po
trdilo o bruto plači v zadnjih treh meseci

- brezposelne osebe potrdilo urada za delo;
- starši, ki so prejemniki denarne pomoči pri 

centru za socialno delo, odločbo o prejemu 
denarne pomoči.

V primeru večjega števila prijav, kot je na raz
polago finančnih sredstev, imajo prednost pri 
sofinanciranju starši otrok, ki jim v preteklem 
letu sofinanciranje ni bilo odobreno.V primeru,
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da teh otrok ni, imajo prednost starši, ki so 
uvrščeni v nižji razred.

Vloge z vsemi prilogami je potrebno poslati 
na Občino Kidričevo, Ul. Borisa Kraigherja 25, 
2325 Kidričevo, do 29. maja 2009. Vloge, ki 
bodo prispele po tem datumu, bodo obrav
navane le v primeru, da bodo sredstva še na 
razpolago.
Dodatne informacije lahko zainteresirani dobi
jo na Občini Kidričevo pri gospe Zdenki Frank, 
tel. 799 06 13.

Odobrena sredstva bodo nakazana organiza
torju letovanja.

Nepopolnih vlog ne bomo obravnavali in bodo 
s sklepom zavržene.

Štev. 410-10/2009
Jožef Murko, 

župan Občine Kidričevo

6.
OBČINA KIDRIČEVO 
Ul. Borisa Kraigherja 25 
2325 KIDRIČEVO

Na podlagi I I. člena Pravnika o dodeljevanju 
sredstev za ohranjanje in pospeševanje razvoja 
podjetništva in obrti v Občini Kidričevo ter o 
podeljevanju nagrad za inovacije (Uradni list 
RS, št. 57/03 in 17/04) objavljam

RAZPIS

o dodeljevanju sredstev za ohranjanje 
in pospeševanje razvoja podjetništva in 

obrti
V Občini Kidričevo v letu 2009

I. PREDMET JAVNEGA RAZPISA:

Predmet javnega razpisa so nepovratna sred
stva za ohranjanje in pospeševanje razvoja 
podjetništva in obrti v občini Kidričevo za leto 
2009, v višini 33.740,00 evrov, za te namene:

1. Sofinanciranje stroškov odpiranja novih de
lovnih mest za nedoločen čas - 10.240,00 
evrov

2. Nastop podjetnikov na sejmih in razstavah 
- 3.000,00 evrov

3. Naložbe v podjetništvo in obrt - 20.000,00 
evrov

4. Sofinanciranje stroškov izobraževanja podje
tnikov in njihovih zaposlenih - 500,00 evrov

II. UPRAVIČENCI:

Upravičenci do sredstev so:
- vse gospodarske družbe, ustanovljene v 

skladu z Zakonom o gospodarskih družbah 
(ZGD), ki izpolnjujejo naslednje pogoje za 
majhna in srednje velika podjetja:

Majhno podjetje:

- ima manj kot 50 zaposlenih in
- ima letni promet, ki je manjši od 7 mio EUR, 

ali bilančno vsoto, ki je manjša od 5 mio 
EUR,

- je neodvisno podjetje.
Srednje veliko podjetje:
- ima manj kot 250 zaposlenih in
- ima letni promet, ki je manjši od 40 mio EUR, 

ali bilančno vsoto, ki je manjša od 27 mio 
EUR,

- je neodvisno podjetje.
Neodvisno podjetje je gospodarska družba, 
v kateri posamezna gospodarska družba ali 
povezana družba, ki ne ustreza pogojem za 
majhna in srednje velika podjetja, razpolaga 
z lastniškimi deleži ali glasovalnimi pravicami, 
manjšimi od 25 %. Meja se lahko prekorači, če 
je podjetje v lasti delniških družb ali institucio
nalnih investitorjev in pri tem ne izvaja aktivne 
lastniške politike.
Pri podjetnikih posameznikih se vsi pogoji, ki 
se nanašajo na gospodarske družbe oz. pod
jetja, smiselno upoštevajo, razen če je zanj 
določena drugačna ureditev. Navedene gospo
darske družbe imajo sedež dejavnosti na ob
močju občine Kidričevo: gospodarske družbe, 
ki izpolnjujejo pogoje iz prve alinee tega člena 
in imajo sedež dejavnosti izven območja ob
čine Kidričevo ter imajo poslovno enoto na 
območju občine Kidričevo, v kateri zaposlujejo 
najmanj 1/2 oseb iz območja občine Kidričevo 
(stalno prebivališče), in sicer za nedoločen čas. 
Sredstva se lahko dodelijo upravičencem le za 
ukrepe, ki se izvajajo na območju občine Kidri
čevo. Do finančnih intervencij niso upravičene 
gospodarske družbe v težavah.

Upravičenci lahko pridobijo sredstva le pod 
pogojem, da podajo izjavo o kumulaciji pomoči, 
da za posamezen namen niso prejeli sredstev 
iz državnih ali mednarodnih virov oziroma ko
liko sredstev so iz teh virov za določen namen 
že prejeli.

III.UKREPI:

I. Sofinanciranje stroškov odpiranja novih de
lovnih mest za nedoločen čas.

Pogoj za pridobitev sredstev:

- originalno potrdilo zavoda za zaposlovanje, 
da je bila oseba brezposelna (navedeno tudi 
obdobje statusa brezposelnosti),

- kopija M-2 obrazca ZZZS, iz katere je razvi
dna prijava za nedoločen čas,

- v primeru samozaposlitve mora oseba prilo
žiti potrdilo o vpisu v register samostojnih 
podjetnikov oz. vpis v sodni register, če je 
oseba zaposlena v gospodarski družbi.

Višina sofinanciranja:
I. I Zaposlitev brezposelne osebe za ne
določen čas:
- oseba mora biti registrirana na zavodu za za

poslovanje na Ptuju najmanj 3 mesece pred 
to zaposlitvijo,

- oseba mora biti zaposlena v podjetju oz. pri 
samostojnemu podjetniku, ki je prejelo sub
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vencijo, najmanj 2 leti po prejetju subvencije,
- oseba mora imeti stalno prebivališče v Obči

ni Kidričevo,
- subvencija znaša največ 625,00 evrov na no- 

vozaposleno osebo.
1.2 Samozaposlitev osebe
- oseba lahko zaprosi za subvencijo šele 3 me

sece po registraciji svoje dejavnosti (vpis v 
register podjetnikov ali v sodni register go
spodarskih družb),

- oseba mora biti registrirana najmanj 2 leti,
- oseba mora imeti stalno prebivališče v občini 

Kidričevo,
- subvencija znaša največ 1.250,00 evrov na 

osebo.

2. Nastop podjetnikov na sejmih in raz
stavah

Pogoj za pridobitev sredstev:
- malo podjetje ali samostojni podjetnik se je 

vključil-o v sejemsko prireditev ali razstavo v 
Sloveniji ali tujini. Sofinancira se le prva ude
ležba na določenem sejmu ali razstavi.

Prosilec odda vlogo na podlagi javnega raz
pisa v razpisnem roku s priložitvijo ustrezne 
dokumentacije (računi in dokazila o plačanih 
računih).
Višina sofinanciranja:
- do 50 % upravičenih stroškov 
Upravičeni stroški:
- najetje sejemskega ali razstavnega prostora 

(najem prostora, priključkov, vitrin, obvezni 
vpis v katalog).

3. Naložbe v podjetništvo in obrt

Pogoj za pridobitev sredstev:
-upravičenci (mala podjetja ali samostojni pod

jetniki posamezniki) oddajo vloge na podlagi 
javnega razpisa v razpisnem roku s priloženo 
dokumentacijo (računi oz. predračuni, doka
zila o plačanih računih oz. predračunih, kupo
prodajna pogodba, dokazilo o plačanih davkih 
in prispevkih DURS, BON-2 (mala podjetja), 
ustrezna dovoljenja (gradbena, uporabna ipd.) 
oz. lokacijska informacija;

-nova oprema (le stalna sredstva, ne drobni in
ventar), katerih posamezna nabavna vrednost 
presega 835,00 evrov;

-sofinancirani prostor ali zemljišče se ne sme 
prodati ali odtujiti najmanj 5 let po pridobitvi 
subvencije;

-subvencije se ne dodeljujejo za nakup telefo
nov, pohištva, osebnih in kombiniranih vozil, 
faksov, kopirnih strojev, računski strojev; 

-subvencije se ne dodeljujejo podjetnikom, ki 
delujejo na področju: jeklarstva, premogovni
štva, ladjedelništva, transporta, kmetijstva in 
ribištva;

- ni nujno, da investicije odpirajo nova delovna 
mesta;

- investicija se mora ohraniti na območju ob
čine vsaj 5 let po zaključku investicije in pre
jemnik pomoči mora prispevati najmanj 25 % 
vrednosti investicije iz lastnih sredstev, ki ne 
smejo vsebovati pomoči.
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Višina sofinanciranja, upravičeni stroški in do
datni pogoji:

IV. ROK ZA ODDAJO VLOG IN OBRAV
NAVA VLOG:

3.1 Izdelava poslovnega načrta in po
slovnih strategij podjetja (opravljena 
storitev zunanjih izvajalcev iz Republike 
Slovenije):
- za poslovno enoto, ki ima sedež na območju 

občine Kidričevo: subvencija znaša do 50 % 
stroškov izdelave poslovnega načrta ali po
slovne strategije za isti namen;

- za poslovne enote s sedežem izven območja 
občine Kidričevo, poslovni načrt oz. poslovna 
strategija pa zajema tudi enoto na območju 
občine Kidričevo: subvencija znaša do 25 % 
stroškov izdelave poslovnega načrta za isti 
namen.

3.2 Nakup nematerialnih pravic (licence, 
patenti, know-how, nepatentirano teh
nično znanje):
- za poslovno enoto, ki ima sedež na območju 

občine Kidričevo: subvencija znaša do 15 % 
stroškov nakupa nematerialnih pravic,

- za poslovne enote s sedežem izven območja 
občine Kidričevo, potrdila pa se nanašajo tudi 
na enoto na območju občine Kidričevo: sub
vencija znaša do 7 % stroškov.

3.3 Nakup opredmetenih osnovnih sred
stev, katerih posamezna nabavna vre
dnost presega 835,00 evrov
- subvencija znaša do 15 % upravičenih stro

škov, vendar največ 4.175,00 evrov na posa
mezno osnovno sredstvo.

Dovoljena osnovna sredstva:
- nova računalniška strojna oprema,
- nova programska oprema - ne upoštevajo se 

programi za igralne avtomate,
- novi stroji in naprave za proizvodno ali stori

tveno dejavnost: gradbeni stroji, dvigala, pral
ni stroji za čistilnice, šivalni stroji, posebne 
žage, tiskarski stroji, sušilniki ipd.

3.4 Nakup ali gradnja poslovnega prosto
ra ali objekta ali razširitev obstoječih po
slovnih prostorov (lastni ali najem):
- nakup, gradnja ali razširitev prostora za po

trebe poslovne dejavnosti (razširitev ali uva
janja novih programov),

- poslovni prostor se lahko nahaja le na obmo
čju občine Kidričevo,

- upravičenec mora imeti poslovni prostor, za 
katerega je uveljavljal subvencijo najmanj 5 
let po prejemu subvencije (ne sme ga prodati 
oz. odtujiti),

- poslovni prostori se morajo pričeti upora
bljati za namene, ki so bili prijavljeni v vlogi, 
najkasneje v roku I leta po pridobitvi sub
vencije,

- subvencija znaša do 15 % upravičenih stro
škov oz. največ 2.085,00 evrov na upravičen
ca letno.

3.5 Nakup zemljišča za poslovne name
ne:
- nakup zemljišča za gradnjo novega objekta 
- potrebe poslovne dejavnosti (razširitev ali 
uvajanja novih programov),

- zemljišče se lahko nahaja le na območju obči
ne Kidričevo,

- upravičenec mora imeti poslovni prostor ali 
zemljišče, za katero je uveljavljal subvencijo 
najmanj 5 let po prejemu subvencije (ne sme 
ga prodati oz. odtujiti),

- subvencija znaša do 15 % upravičenih stro
škov oz. največ 2.085,00 evrov na upravičen
ca letno.

4. Sofinanciranje stroškov izobraževanja 
podjetnikov in njihovih zaposlenih:

Pogoj za pridobitev sredstev:

- podjetniki in njihovi zaposleni v malih podje
tjih oz. pri samostojnih podjetnikih, s sede
žem dejavnosti na območju občine Kidriče
vo;

- za zaposlene v poslovnih enotah, ki delujejo 
na območju občine Kidričevo, sedež dejav
nosti (mala podjetja oz. samostojni podjetni
ki) pa imajo izven tega območja;

- dodatna izobraževanja so lahko: seminarji, 
posveti, tečaji, demonstracijske predstavitve, 
določeni preizkusi znanja (po sekcijah), po
trdila oz. dovoljenja za pridobitev posebnih 
dovoljenj in odločb (na podlagi izvedenega 
izobraževanja);

- da se izobraževanje izvaja na ozemlju Repu
blike Slovenije.

Vloge se oddajajo na podlagi javnega razpisa 
v razpisnem roku s priloženo zahtevano do
kumentacijo (račun, potrdilo o plačanem raču
nu, potrdilo o opravljenem izobraževanju oz. 
vabilo in program izobraževanja, v kolikor za 
izvedeno izobraževanje ne izdajajo potrdil). 
Upravičenec lahko prijavi večje število izobra
ževanj na leto.
Višina sofinanciranja:
- do 50 % upravičenih stroškov splošnih izo

braževanj,
- do 25 % upravičenih stroškov posebnih izo

braževanj.
Upravičeni stroški:
- za podjetnike in njihove zaposlene: storitev 

izobraževanja pooblaščene institucije (izloče
ni potni stroški, prenočišče) ter stroški izo
braževanja (predavanje - kotizacija ipd.).

Splošna izobraževanja:
-tečaji računalništva,
-tečaji tujih jezikov.
Posebna izobraževanja so:
-seminarji, posveti in druga izobraževanja o 

zakonodaji (razlaga zakonov, strokovne de
lavnice ipd.),

-specialistična izobraževanja in izpiti pri inže
nirski zbornici (orodjarska, gradbeniška ipd.), 

—specialistična izobraževanja in izpiti (za bor
zne posrednike, cenilce nepremičnin, računo
vodje, managerje, poslovodje ipd.),

-tečaji uporabe nove tehnologije, orodij, stro
jev ipd.

- Rok za oddajo vlog je 15. I 1.2009. Vloge 
se oddajo na obrazcih, ki jih prosilci dobijo na 
Občini Kidričevo pri gospe Zdenki Frank.

- Prosilci lahko oddajo vloge osebno na Ob
činski upravi Občine Kidričevo ali jih pošlje
jo priporočeno po pošti na naslov: Občina 
Kidričevo, Ul. Borisa Kraigherja 25, 2325 Ki
dričevo, s pripisom »razpis - gospodarstvo 
2009, ne odpiraj«.

- Odbor za gospodarstvo bo vloge obravnaval 
do 30. novembra 2009 in pripravil predlog 
za razdelitev sredstev, katerega potrdi župan 
Občine Kidričevo.

V. NADZOR NAD NAMENSKO PORA
BO SREDSTEV:

Namensko porabo sredstev sproti spremlja in 
preverja Odbor za gospodarstvo Občine Ki
dričevo ali od njega pooblaščena druga institu
cija ter člani občinske uprave občine Kidričevo, 
ki so pristojni za proračun in finance, ki enkrat 
letno poročajo občinskemu svetu.

Upravičenec je dolžan povrniti nenamensko 
porabljena sredstva skupaj z zakonitimi zamu
dnimi obrestmi, ki se obračunavajo od dneva 
plačila upravičencem do dneva vračila sred
stev.

Upravičenec, pri katerem se ugotovi, da je za 
katerikoli namen pridobitve intervencijskih 
sredstev navajal neresnične podatke na zahtev
kih, izgubi vso pravico do interventnih sredstev 
za tekoče leto z obveznim vračilom že prejetih 
interventnih sredstev za tekoče leto.

Pogoji, ki niso navedeni v razpisu, se izvajajo v 
skladu s Pravilnikom o dodeljevanju sredstev 
za ohranjanje in pospeševanje razvoja podje
tništva in obrti v Občini Kidričevo ter o pode
ljevanju nagrad za inovacije.

Dodatne informacije v zvezi s tem razpisom 
prosilci dobijo na Občini Kidričevo pri gospe 
Zdenki Frank, tel. 799 06 13.

Štev: 430-6/2009
Jožef Murko, 

župan Občine Kidričevo
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7.
OBČINA KIDRIČEVO 
Ul. Borisa Kraigherja 25 
2325 KIDRIČEVO

Občina Kidričevo objavlja

JAVNI RAZPIS
ZA SOFINANCIRANJE LETNIH 
PROGRAMOV HUMANITARNIH, 

INVALIDSKIH IN ZDRAVSTVENIH 
ORGANIZACIJ IN DRUŠTEV 

ZA LETO 2009

PREDMET RAZPISA:

Predmet razpisa je sofinanciranje letnih progra
mov humanitarnih, invalidskih in zdravstvenih 
organizacij in društev v višini 8.300 evrov.

Na podlagi tega razpisa lahko kandidirajo pro
stovoljne in neprofitne organizacije in društva, 
in sicer:
- humanitarna, invalidska in zdravstvena društva 

in organizacije,
- društva in druge organizacije, ki so na podlagi 

zakonskih predpisov registrirane za opravlja
nje humanitarnih, invalidskih in zdravstvenih 
dejavnosti.

1. POGOJI SOFINANCIRANJA

Pravico do sofinanciranja na podlagi tega razpisa 
imajo
- humanitarne, invalidske in zdravstvene organi

zacije in društva, ki imajo sedež v občini Kidri
čevo ali pa imajo sedež izven občine Kidričevo, 
vendar imajo člane iz občine Kidričevo

- imajo materialne, kadrovske in organizacijske 
pogoje za uresničitev programov

- dejavnost opravljajo kot prostovoljno in ne
profitno dejavnost

- imajo urejeno evidenco o članstvu in plačano 
članarino

Prednost pri sofinanciranju programov imajo 
društva.

Izvajalci humanitarnih, invalidskih in zdravstve
nih organizacij in društev, ki zgornje pogoje iz
polnjujejo, vendar se na ta razpis ne prijavijo, v 
letu 2009 ne bodo upravičeni do sredstev pro
računa Občine Kidričevo.

2. ROK IN NAČIN PRIJAVE

Kandidati lahko pošljejo prijavo s priporočeno 
pošto ali oddajo osebno na naslov
OBČINA KIDRIČEVO 
Ul. Borisa Kraigherja 25 
2325 Kidričevo

Prijava mora biti podana v zapečateni kuverti. 
Na sprednji strani kuverte mora biti razviden 
pripis »RAZPIS - humanitarne dejavnosti 2009«, 
na hrbtni strani pa naslov kandidata na razpisu.

Prijave morajo biti predložene v sprejemni pi
sarni Občine Kidričevo najkasneje do 25. 4.
2009.
Po tem datumu prejetih prijav ne bomo upošte
vali v postopku točkovanja in razdelitve sred
stev.

bo komisija upoštevala tradicionalne prireditve 
in prireditve, ki prinašajo nove vsebine.V prime
ru, da bo prijavljenih več prireditev z isto vse
bino, bo komisija dala prednost organizatorju, 
ki je prireditev organiziral že v preteklih letih. 
Rekreativnih prireditev ne bomo sofinancirali.

3. INFORMIRANJE KANDIDATOV Odločitev komisije bo dokončna.

Vse dodatno potrebne informacije lahko kan
didati pridobijo v rednem delovnem času na 
naslednjem naslovu:

Prireditve, ki se ne bodo sofinancirale iz občin
skega proračuna, bodo na željo organizatorja 
vključene na plakat.

- OBČINA KIDRIČEVO, pri gospe Zdenki 
Frank, tel. 02/799-06-13

Z izbranimi izvajalci bo sklenjena pogodba o 
sofinanciranju programa v letu 2009. Po podpi
su pogodbe bodo izvajalcem nakazana sredstva 
skladno s pogodbo.

Štev. 430-5/2009
Jožef Murko, 

župan Občne Kidričevo
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Spremljajoče prireditve, ki se bodo sofinancirale, 
se začno z 12.6. 2009 in zaključijo s 27.6. 2009. 
Komisija si pridržuje pravico predlagati organi
zatorjem spremembo datuma in časa prireditev, 
če se bi le-te medsebojno časovno in datumsko 
prekrivale.

Občina Kidričevo bo izbrane spremljajoče pri
reditve sofinancirala v določeni višini na podlagi 
priloženih dokazil o nastalih stroških priredi
tve, pri čemer se bodo upoštevali le dejansko 
nastali upravičeni stroški v zvezi z organizacijo 
prireditve. O upravičenosti stroškov bo odločila 
komisija s sklepom.

OBČINA KIDRIČEVO 
Komisija za prireditve 
občine Kidričevo

RAZPIS

Rok za prijavo na razpis je 5. 5. 2009. Vloge 
je potrebno poslati v zaprti kuverti na naslov: 
Občina Kidričevo, Ul. Borisa Kraigherja 25,2325 
Kidričevo, s pripisom »ne odpiraj - prijava za 
prireditev ob občinskem prazniku 2009«.

Komisija za pripravo občinskih prireditev Ob
čine Kidričevo (v nadaljevanju: komisija) poziva 
društva v občini Kidričevo, ki načrtujejo organi
zacijo spremljajoče prireditve v počastitev ob
činskega praznika v letu 2009, da podajo pisne 
vloge.

Vloge, ki ne bodo vsebovale zahtevanih podat
kov iz tega razpisa ali bodo prispele prepozno, 
se ne bodo obravnavale.

Vse dodatne informacije so organizatorjem na 
voljo na občinski upravi pri gospe Zdenki Frank 
ali na tel. št. 799 06 13.

Vloga za organizacijo spremljajoče prireditve v 
počastitev občinskega praznika mora vsebovati:

- organizatorja prireditve in odgovorno osebo s 
tel. številko, na kateri je dosegljiv

- kraj in čas prireditve
- vrsto prireditve
- predvideno število udeležencev
- finančno konstrukcijo (predvideni stroški in 

opis predvidenih stroškov)

Komisija bo na podlagi prispelih prijav izbrala 
največ deset prireditev, katere bo tudi sofinan
cirala.

Pri izboru prireditev bo komisija upoštevala 
merila:
- da bodo prireditve zajele vsa področja delova

nja društev,
- množičnost,
- enakomerno organizacijo prireditev na obmo

čju celotne občine,
- da bodo zajete vse populacije prebivalstva (od 

otrok, mladine, odraslih).

Prireditve morajo predstavljati promocijo obči
ne Kidričevo. Pri izboru spremljajočih prireditev

Štev. 030-1/2009
Jožef Murko, 

Župan Občine Kidričevo

9.
OBČINA KIDRIČEVO 
Ul. Borisa Kraigherja 25 
2325 KIDRIČEVO

Občinska uprava Občine Kidričevo na podlagi 
48. člena Statuta Občine Kidričevo 
(Uradni list RS, št. 10/04 in 58/05)

objavlja javni razpis za

REZERVACIJO MONTAŽNEGA PRIRE
DITVENEGA ŠOTORA 

v letu 2009

PREDMET RAZPISA: rezervacija prireditve
nega šotora v skupni izmeri 600 m2. Šotor je 
sestavljen iz 8 komponent dolžine 5 m in širine 
15 m.
VSEBINA PRIJAVE: v prijavi mora biti nave-

7OBČINA KIDRIČEVO - JAVNE OBJAVE - april 2009



deno: podatki o najemniku, datum predvidenega 
najema, namen najema oz. opis prireditve, kraj 
postavitve in odgovorna oseba z navedbo tele
fonske številke.
VIŠINA NAJEMNINE: po veljavnem ceniku 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 13/2006). 
OSTALI POGOJI: po veljavnem sklepu o 
višini najemnine in postopku najema morajo 
najemniki najemnino in stroške nadzora nad 
postavitvijo in podiranjem, ki poleg najemnine 
znašajo 252,66 EUR, poravnati pred predajo šo
tora v uporabo.
OBVEZNE PRILOGE: priglasitveni list za s. 
p., izpisek iz sodnega registra za pravne osebe 
oziroma odločba o vpisu društva v register pri 
pristojni upravni enoti.

Vse interesente pozivamo, da podajo pisno vlo
go za rezervacijo najpozneje do 4. maja 2009 
na naslov OBČINA KIDRIČEVO, Ulica Borisa 
Kraigherja 25, 2325 Kidričevo s pripisom »raz
pis za šotor«.

OSTALA PRAVILA: Ta prijava se šteje samo 
kot prednostna rezervacija. Kljub tej rezervaciji 
bodo morali najemniki poslati še pisno vlogo 
ali potrditev termina najpozneje 3 (tri) tedne 
pred samo prireditvijo ter predhodno podpi
sati najemno pogodbo. Interesenti, ki ne bodo 
poslali prijave, bodo lahko šotor najeli samo v 
primeru, da bo ta v želenem terminu še prost. 
Prednost pri najemu imajo društva s sedežem 
v Občini Kidričevo.V primeru zainteresiranosti 
več društev iz Občine Kidričevo v istem termi
nu bo najemnika izbral Odbor za gospodarjenje 
z občinskim stvarnim premoženjem, ki bo pri 
izboru upošteval naslednja prednostna merila: 
ponudba najkvalitetnejšega programa v okviru 
predvidene prireditve, tradicija prireditve, javni 
pomen prireditve, čas delovanja društva v Obči
ni Kidričevo in število članov društva.

10.
OBČINSKA UPRAVA Občine Kidričevo 
OBČINA KIDRIČEVO

Na podlagi 8. člena Zakona o volilni in referen
dumski kampanji (Uradni list RS, št. 41/07 in 
105/08 - odločba US ter 103/07 - ZPolS-D), 
17. člena Statuta Občine Kidričevo (Uradni list 
RS, št. 10/04 in 58/05) Občinski svet Občine Ki
dričevo na svoji 18. redni seji dne 19. 3. 2009 
sprejme

SKLEP

o pogojih za plakatiranje v času volilne 
kampanje za izvedbo volitev poslancev iz 

Republike Slovenije v Evropski 
parlament

l.člen

S tem sklepom se določajo plakatna mesta za 
čas volilne kampanje, na katerih je dovoljeno 
lepljenje in nameščanje plakatov, ter način in 
pogoji plakatiranja za čas volilne kampanje.

M 8

2. člen

Za čas volilne kampanje v Občini Kidričevo bo 
organizatorjem volilne kampanje omogočeno 
plakatiranje na
-stalnih samostoječih plakatnih mestih 
-prenosnih plakatnih mestih (tablah)

Na določenih plakatnih mestih iz I. odstavka 2. 
člena je dovoljeno vsakemu organizatorju volil
ne kampanje namestiti le en plakat v velikosti 
največ A2.

3. člen

Plakatna mesta bodo enakomerno razporejena 
po celotnem volilnem območju občine Kidriče
vo.

4. člen

Plakate namešča vsak organizator volilne kam
panje sam.
Pri nameščanju plakatov je potrebno spoštovati 
določila Zakona o volilni in referendumski kam
panji.
Plakatiranje bo s strani občine nadzorovano. 
Nadzor bo opravljal komunalni nadzornik.

5. člen

Plakatiranje izven plakatnih mest, določenih v 2. 
členu tega sklepa, je dovoljeno v soglasju lastni
ka oziroma upravljavca reklamnih tabel, stavb in 
drugih objektov ali zemljišč, za katere se nepo
sredno uporabljajo določila zakona o volilni in 
referendumski kampanji.

6. člen

Plakatiranje bo organizatorjem volilne kampanje 
omogočeno od dne, ko bo organizator predložil 
odločbo volilne komisije o potrditvi kandidatu
re, na podlagi katere mu bo občinska uprava 
izdala dovoljenje za plakatiranje.

7. člen

Organizatorji volilne kampanje morajo najka
sneje v 15 dneh po dnevu glasovanja odstra
niti vse svoje plakate s plakatnih mest. V koli
kor organizator tega ne stori, bo inšpekcijska 
služba odredila odstranitev plakatov na stroške 
organizatorja volilne kampanje in izrekla globo 
v skladu s 33. členom Zakona o volilni in refe
rendumski kampanji.

Štev.: 041-1/2009 
Dne: 24. 3. 2009

Jožef Medved, 
podžupan Občine Kidričevo

11.
OBČINA KIDRIČEVO 
Ul. Borisa Kraigherja 25 
2325 KIDRIČEVO

RAZPIS

za organizacijo prireditve »Veter v laseh, 
šport je življenje, s športom proti drogi«

Občina Kidričevo je tudi letos podpisala pismo 
o nameri, s katero je pristopila k organizaciji in 
izvedbi vseslovenske prireditve »Veter v laseh,s 
športom proti drogi«.

Športna društva zato pozivamo, da se prijavijo 
na razpis za organizacijo te prireditve.

Vloga za izvajalca prireditve »Veter v laseh, s 
športom proti drogi« mora vsebovati:

- naziv izvajalca prireditve in odgovorno osebo s 
tel. številko, na katero je dosegljiva;

- kraj in čas prireditve (prireditev mora biti izve
dena najpozneje v mesecu maju 2009);

- prostor, kjer se bo prireditev izvajala;
- vsebino prireditve (ponujene športne panoge 

in druge dejavnosti);
- predvidno število udeležencev;
- finančno konstrukcijo prireditve.

Izvajalec mora imeti za prijavljene vsebine 
objekte in športno opreme ter kadrovske po
goje za izvedbo.

Občina Kidričevo bo izvajalcu povrnila upravi
čene in v naprej dogovorjene stroške za izvedbo 
prireditve.

Rok za prijavo na razpis je 20. april 2009. Vloge 
se oddajo na naslov: Občina Kidričevo, Ul. Bori
sa Kraigherja 25,2325 Kidričevo ali v sprejemni 
pisarni Občine Kidričevo, v zaprti kuverti s pri
pisom »ne odpiraj, Veter v laseh 2009«.

Vlog, ki bodo prispele prepozno ali bodo ne
popolne, odbor za družbene dejavnosti ne bo 
obravnaval.

Odločitev odbora za družbene dejavnosti pri 
izboru izvajalca je dokončna.

Ključni kriterij izbora bo večje število udeležen
cev, predvsem otrok in mladine iz cele občine 
ter čim širša ponudba različnih vsebin.

Vse dodatne informacije so vam na voljo pri r-i- 
spe Zdenki Frank ali na tel. 799 06 13.

Štev. 671-2/2009
Jožef Murko, 

župan občine Kidričevo
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OTROŠKO VESELJE V ZIMSKEM ČASU
Začetek tega leta je bil za naše malčke zelo 
lep in poln doživetij.V mesecu januarju in 
februarju je bilo precej snega. Otroci so 
se naužili zimskih radosti. Delali so sneža- 
ke in prav tekmovali, kdo bo imel večjega, 
bolj debelega in lepšega. Delali so trdnjave, 
igluje, valjali so se po snegu in še bi lahko 
naštevali. Kadar koli smo se vrnili nazaj v 
vrtec, smo sušili mokra oblačila, rokavice 
in čevlje, da so potem popoldan lahko po
novno šli ven.V tem času je v vrtcu vedno 
posebno vzdušje.
V začetku februarja smo imeli plavalni tečaj 
v termah na Ptuju, katerega se je udeležilo 
52 otrok, ki gredo jeseni v šolo. 16 otrok 
je bilo iz Cirkovc in 36 iz Kidričevega.Vo
zili so se z avtobusom, kar je bilo zanje še 
posebno doživetje.Vsi so obvladali vaje in 
drsenje v malem bazenu ter niso imeli več 
strahu pred vodo. Najbolj pogumni so bili 
tudi v velikem bazenu in nekateri so osvo
jili osnove žabice. Nekaj otrok je celo pre
plavalo nekaj metrov pod budnim očesom 
vaditeljic. Plavalni tečaj sta vodili vzgojite
ljici Monika in Lilijana, ki sta tudi vaditeljici 
plavanja.

Takoj za plavalnim tečajem je bil kulturni 
praznik, ko več časa posvetimo knjigi, bra
ni in pripovedovani besedi.V vrtcu imamo 
knjižne kotičke, ki so otrokom vedno na 
razpolago, le da so bile v kotičkih v 
teh dneh nekoliko bolj poudarjene 
dejavnosti. Izdelovali so tudi svojo 
slikanico.V obeh vrtcih so obiskali 
šolsko knjižnico v Cirkovcah in v 
Kidričevem, kjer jih vedno prevza
me količina knjig.

V športni program Zlati sonček, 
v katerem sodelujemo aktivno že 
vrsto let, spada tudi smučanje.Tudi 
letos smo izpeljali smučarski tečaj 
za otroke, ki gredo v šolo, in to 
pod Pohorjem. Smučarski tečaj je 
organiziral Športni klub Branik.Vsak dan so 
se otroci vozili na smučarski tečaj z avto
busom. Tam so imeli posebej pripravljeno 
smučišče za predšolske otroke, vlečnico oz. 
vlečni trak. Smučarskega tečaja se je ude

ležilo 28 otrok, in to 10 iz Cirkovc in 18 
iz Kidričevega.Vsi so osvojili osnove smu
čanja. Tisti pa, ki so smučati že znali, pa so 
svoje znanje smučanja še izpopolnili.

Februar pa je zaključil pust širokih in ma
stnih ust.Ta dan smo vsi - otroci in vzgoji
teljice - maskirani. Cel vrtec spremenimo 
in pripravimo za pustno rajanje. Letos smo 
v Kidričevem prvič vsi rajali v novem vrt
cu. Bili smo veseli, ker so se nam pridružili 
tudi starši, dedki in babice. Dan prej so nas 
obiskali pravi veliki kurenti, saj pravijo, da 
brez njih ni pravega pusta. Otroci so se jih 
razveselili, zaplesali z njimi in slikali. Kurenti 
odganjajo zimo in res so jo odgnali, saj zdaj 
že zvončki cveto, sneg je pobralo in začela 
se bo pomlad.

Ravnateljica Vrtca Kidričevo

Vsi smo nasmejani in se jih prav nič ne bojimo!
Foto:Arhiv Vrtca Kidričevo

KULTURNI DAN, OBOGATEN Z BALETOM
Ljudje plešemo povsod po svetu. Ples je že 
od nekdaj v središču pomembnih dogod
kov, kot so poroka, rojstvo, krst, pogreb, 
razni obredi. Ples povezuje ljudi, v njih budi 
čustva. Vsakogar občasno zasrbijo pete in 
se zaziblje v ritmu glasbe. Nekateri pa to 
počno redno, ker jim ples pomeni hobi ali 
vir dohodka.
Učenci od prvega do petega razreda OŠ 
Cirkovce smo 23. 12. 2008 podrobneje 
spoznali balet. Najprej so nam tri dekleta 
iz naše šole, ki plešejo balet v glasbeni šoli, 
predstavila razvoj baleta, oblačila balerin 
in nekaj plesnih ko ra kov. V plesni delavnici 
smo se jih naučili izvesti. No, vsaj približno. 
Vrhunec kulturnega dneva pa je bil ogled

baletne predstave Hrestač, ki so 
jo odplesali naši gostje - baletke 
in baletniki baletnega oddelka iz 
Glasbene šole Karol Pahor Ptuj, 
pod mentorskim vodstvom uči
teljice baleta Alenke Kostrevc.
Božično obarvana vsebina baleta 
Hrestač nam je bila povsem znana, 
saj smo si pred baletno predsta
vo ogledali risani film in prelistali 
slikanico. Baletna predstava je bila 
prava poslastica v predprazničnih 
dneh.

Suzana Menoni - Planinšek 
OŠ Cirkovce

Foto:Arhiv OŠ Cirkovce
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ZASEDANJE OBČINSKEGA 
OTROŠKEGA PARLAMENTA

V četrtek, 22. I. 2009, smo imeli na OS Cirkovce zasedanje občin
skega otroškega parlamenta. Zasedanja so se udeležili učenci naše 
šole in gostje iz OS Kidričevo z mentorico Mileno Lutarič, pred
stavnika občine, gospod podžupan Franc Planinšek in gospa Zdenka 
Frank, ter ginekologinja iz ptujskega zdravstvenega doma, gospa Ta
tjana Kolar.Tema letošnjega zasedanja je bila Ljubezen in spolnost. 
Z učenci smo si že v mesecu decembru ogledali monodramo na 
temo ljubezen med mladimi, kar je bil uvod za delo z učenci v razre
dih.Temo smo razdelili na triletja, od katerih so se v prvem triletju 
pogovarjali o temi nekoga moraš imeti rad, v drugem o prijateljstvu 
in otroški ljubezni ter v tretjem o ljubezni in spolnosti.
Po uvodnem pozdravu mentorice otroškega parlamenta Jožice Jur- 
gec so delo prevzeli mladi parlamentarci. Najprej so se nam s krat
kim kulturnim programom predstavili učenci naše šole Luka Veler, 
Gregor Gregorc, Nuša Gregorc in Tina Draškovič, ki sestavljajo 
glasbeni bend. Predstavili so ljubezensko pesem. Sledila je predstavi
tev aktivnosti po posameznih triletjih. Delo je potekalo tako, da so 
najprej predstavili, kaj menijo o prijateljstvu in otroški ljubezni pred
stavniki učencev drugega triletja. Nato so učenci tretjega razreda 
predstavili prizorček na temo ljubezen med vrstniki. Nadaljevali so 
predstavniki OŠ Kidričevo, ki so povedali, o čem so se pogovarjali 
na njihovi šoli. Zelo izčrpno in zanimivo so predstavili, kaj menijo o 
ljubezni in spolnosti med partnerji, o istospolni ljubezni, o spolnem 
nasilju med mladimi, o vrstah kontracepcijskih sredstev in kakšno 
mnenje imajo o splavu. Delo so nadaljevali učenci naše šole tretje
ga triletja. Učenci 9. razreda so predstavili različna kontracepcijska 
sredstva, kako in kdaj jih uporabiti in kako zanesljiva so. Pomembno 
je, da se zavedajo, da lahko imajo tudi stranske učinke in so po
membna zaščita pred spolno prenosljivimi boleznimi.
Po izčrpni predstavitvi aktivnosti na obeh šolah nam je gospa gine
kologinja, ki se je udeležila letošnjega srečanja, povedala o obiskih 
mladih v ginekoloških ambulantah, zanimivostih s tega področja in 
odgovarjala na vprašanja učencev. Delo smo zaključili v upanju, da 
so se učenci naučili nekaj novega, kar jim bo koristilo na poti v 
vsakdanje življenje. Učenci so tudi izbrali predstavnika za zasedanje 
medobčinskega parlamenta, ki je potekalo v CID-u v Ptuju. Šoli sta 
zastopala Nika Dovnik iz OŠ Cirkovce in Tina Milošič iz OŠ Ki
dričevo. Po uspešni predstavitvi v Ptuju se bo zasedanja v Ljubljani 
udeležilaTina Milošič iz OŠ Kidričevo.

Jožica Jurgec, 
mentorica otroškega parlamenta

Foto: Arhiv OŠ Cirkovce

EKOŠOLA IN VODA
Tudi v tem šolskem letu na OŠ Cirkovce sodelujemo v med
narodnem projektu ekošola.Tako nadaljujemo z že utečenimi 
aktivnostmi: prvošolčke smo obdarili z zelenimi trajnicami, v 
razredih ločeno zbiramo odpadke, posebej zbiramo nevarne 
odpadke (tonerje, kartuše, mobitele), prizadevni smo pri zbi
ranju starega papirja (v jesenski akciji smo zbrali več kot 10000 
kg starega papirja), varčujemo z energijo ....
Posebej prizadevni so ekopredstaviki, ki o vseh ekoaktivnostih 
poročajo na ekosestankih. S svojimi aktivnostmi razredi zbira
jo ekoznake. Najuspešnejši razred - e ko raz red - je ob koncu 
šolskega leta tudi nagrajen.
Občina Kidričevo skupaj z drugimi občinami izvaja projekt Ce
lovito varovanje vodnih virov Ptujskega in Dravskega polja. Del 
lokalne skupnosti je tudi šola, zato v tem projektu sodelujemo 
tudi mi: sodelovali smo na likovnem in literarnem natečaju, 
kjer je med vsemi sodelujočimi iz več občin prvo nagrado 
osvojil naš učenec Primož Rojko s svojo pesmijo Voda.V okvi
ru projekta lokalne skupnosti smo se odločili, da bo voda tudi 
osrednja tema ekošole v tem šolskem letu. Učenci so izdelali 
veliko plakatov o pomenu voda, vrstah voda, stanju onesnaže
nosti, vplivu človeka na okolje ... in jih tudi predstavili.
Veselimo se že ekodneva, ki ga bomo izvedli 30. marca, ko 
bomo v okolici šole imeli čistilno akcijo, ostali del dneva pa 
bomo posvetili vodi: opozarjali bomo na varčevanje s pitno 
vodo, izvedli različne poskuse, naredili biološko in kemično 
analizo vode, poslušali predavanja o vodi, si ogledali čistilno 
napravo na Ptuju ...
Učenci in zaposleni bomo tako dodali še en kamen k mozaiku 
naše okoljske osveščenosti. Želimo, da se nam v teh prizade
vanjih pridružijo tudi straši in drugi občani.

Ivanka Ceh,
koordinatorka ekošole na OS Cirkovce

Prvošolčki že prvi dan postanejo ekošolarji, podarjene trajnice pa jih bodo vedno spominjale na prvi šolski dan
FOTO:Arhiv OŠ Cirkovce

VODA
Le kaj na svetu bi nastalo, Voda ni lenoba,
če tebe, voda, bi primanjkovalo? voda je le lepa prigoda,
Ljudje bi kar naprej umirali, ki se je zgodila že toliko let nazaj,
ker tebe bi pogrešali. da nihče ne ve kdaj.

Andrej Martin Frangež, 7. a Tilen Hliš, 7. a

24 Ravno polje - april 2009



Vzgoja in izobraževanje

A KAJ, ČE PITNA NI?

Ko v oblaku vode je 
preveč,
hitro jo odstrani preč.
Ko pa v sušnem dnevu 
malo je mokro, 
rečemo si: »To je to!«
V podtalnico se zlila bo, 
iz pipe k nam pritekla bo.

A kaj, če voda pitna ni?

Po nekaj urah predelave 
priteče čista voda k nam v 
domove.

Dominik Širovnik, 7. o

VIR ŽIVLJENJA

Voda, ti z neba kot kaplja 
priletiš,
v lužo se združiš 
in morje napolniš.
Ti daješ nam življenje.
Če tebe ne bi bilo, 
potem bi na Zemlji bilo 
hudo.

Kaj bi pili mi?
Kje plavale bi ribe?
Kje žabe bi skakljale?

Ta odgovor veš le ti, 
voda, ti si vir življenja.

Ana Šmigoc, 7. o

KAPLJICA

Voda
je potrebna za življenje, 
o njej
ima vsak svoje mnenje. 
Včasih je čista 
kakor kristal, 
včasih pa zaradi nje 
je pravi kraval.

Kapljica tu, 
kapljica tam, 
kjerkoli je voda, 
tam lepši je dan.

Vesno Kotnik, 7. o

UŽITNA IN MILA

Voda, ti si lepa kot planina, 
ti užitna si in mila, 
ti krasna si kot Iva, 
ki se v tebi kopa in umiva.

Za življenje si potrebna, 
za kaljenje si obvezna, 
saj če rože ni, 
so temni dnevi in noči.

Lara Furman, 7. a

O

O, ti voda naša, 
veter te okrog prenaša, 
pa kaj če si brez barve, 
vonja in okusa, 
brez tebe bila bi suša.

Uroš Kociper, 7. a

VODA, VODA

Voda priteče z gorovja, 
tam je prostor njenega 
domovja.
Ko na ravnino pride, 
vso nesnago obide, 
pred nos ji pridejo tovarne, 
vanjo zlivajo vse barve.

Pa pritečeš do naprave, 
ki ti vso barvo vzame, 
pritečeš v podzemlje, 
tam te čuden stroj po 
ceveh odpelje 
in do hiš pripelje.

Primož Rojko, 7. a

ČISTA VODA

Voda, ti si nam potrebna, 
ti si zlata vredna, 
ko iz gorskih dobrav 
pridrviš
ali iz pipe prihitiš.

Če iz studenca pritečeš 
ali se s slapa izliješ, 
ti si nam potrebna, 
ti si zlata vredna.

Tjaša Dobnik, 7. a

VODA, VODA

Voda, voda 
pri izviru si še čista, 
med gorami si še bistra. 
Tam kot zvezde se svetlikaš 
in na kamnih se spotikaš.

Ko pridereš pa med mesta, 
si vsa prašna, si kot cesta, 
zato poskrbimo, da boš 
čista, kot pri izviru bistra.

Mojca Podgoršek, 7. a

VODA, VODA 

Oh, voda,
brez tebe se živeti ne da, 
pa vendar te onesnažuje
mo
mi, ljudje hudobni, 
in drugi nam podobni.

In ti si zdaj vsa blatna, 
jokaš in stokaš, 
si žalostna, nesrečna vsa 
kot čisto majhna kapljica.

Zato smo vsi sklenili: 
»Narava naša je, 
onesnaževati se je ne 
sme!«

Zdaj je reka čista, 
srečna in vesela, 
lepo nam žubori 
in ljubko se smeji.

Nuša Gregorc, 7. a

IZVIR

Voda je brez vonja, 
brez okusa, 
je samo voda.
Je morje, potok, reka 
in tudi solza 
veselja ali žalosti.

Voda pa tudi izhlapi, 
takrat te srce boli, 
ker vode več ni.
Ko pa nekega dne 
najdeš izvir,
postaneš bogat in krepak, 
saj živeti z njo 
je več kot lepo.

Maja Godec, 7. a

FRAMSKI POTOK

Smo ekošola, zato tudi mi v letošnjem šol
skem letu veliko govorimo o vodah. 
Opisujem Framski potok. Framski potok 
teče po Dravskem polju in se izliva v reko 
Polskavo. Srečamo ga tudi v našem kraju, 
saj teče za vasjo Zg. Jablane. Ob potoku so 
zelene površine, krasi pa ga velik hrast. Ob 
dežju naraste, kajti njegovo strugo napol
ni deževnica.V potoku je tudi življenje, saj 
v njem in ob njem živijo živali. Na žalost 
pa ljudje v potok spuščajo odpadno vodo, 
gnojnico, mislim, da tudi strupe.Zaradi uma
zanije se v Framskem potoku ne moremo 
kopati. Iz potoka večkrat tudi smrdi, zato 
se je neprijetno sprehajati in igrati ob njem. 
Zaradi odpadlih snovi, ki jih ljudje spuščajo 
v potok, bo zamrlo tudi življenje v njem. 
Upam, da bodo tisti, ki povzročajo to uma
zanijo in uničujejo življenja živih bitij, spo
znali, da ne delajo prav. Ljudje bi morali 
biti bolj odgovorni za svoja dejanja in se za
vedati, kaj se sme in kaj ne!
Rada imam svojo reko in ji želim mirno in 
čisto žuborenje.

Eva Frangež, 4.a razred 
OŠ Cirkovce

TEK NA SMUČEH
V torek se je naša skupina, ki je preživlja
la dni v šoli v naravi, odpravila na tek na 
smučeh.
Najprej nam je učitelj dal napotke, nato 
pa smo vsi vzeli smučke ter se odpravili 
na igrišče. Okrog igrišča smo naredili ne
kaj krogov, vmes pa smo večkrat padli. Ko 
sem sama poskusila, se mi ni več zdelo tako 
lahko, kot sem mislila, da je. Nato smo se 
na smučeh igrali kdo se boji črnega moža, 
zatem pa smo se razdelili v dve skupini in 
igrali rokomet.Veliko smo padali ter se tru
dili. Naš trud pa je bil poplačan tako, da smo 
zadeli nekaj golov. Nato smo končali, še prej 
pa smo lahko poskusili, kako se na teh smu
čeh smuča. Spustili smo se po hribu, in ker 
se nismo mogli ustaviti, smo se morali vreči 
na tla. Nekaj časa smo se vozili, nato smo 
si odpeli smuči, jih dali na rame in se peš 
odpravili proti domu.Tam smo smuči oddali 
ter šli v slačilnico, kjer smo se preoblekli ter 
odšli vsak v svojo sobo.

Julija Kancler, 6. a 
OŠ Cirkovce
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KULTURNI PRAZNIK V OŠ CIRKOVCE
Slovenski kulturni pra
znik, Prešernov dan, so 
9. 2. 2009 s kulturno 
uro počastili tudi učenci 
in delavci naše šole. Za
ključili smo z natečajem 
Pišem in rišem. Pripravili 
smo razstavo nagrajenih 
likovnih in literarnih del.
Najuspešnejši na lite
rarnem področju so bili 
Nuša Bračko, Ajda Lah,
Ana Lah in Martina Fran
gež. Nagrade za likovne 
izdelke pa so prejeli Iva 
Šmigoc, Lara Draškovič in Lea Krajnc.
Nadaljevanje je potekalo v dvorani, kjer so se v kulturnem programu predstavili mladi 
glasbeniki, recitatorji in baletki. Med mlade bralce pa so bili sprejeti prvošolci, ki so dobili 
v dar knjige za branje. Nagrado pa je prejel tudi Primož Rojko, ki je bil nagrajen za pesem 
Voda v okviru natečaja Cista voda - pozdravimo prihodnost.

Kristina Bauman, OŠ Cirkovce

KNJIGE MOJEGA ŽIVLJENJA
Knjiga je človekova najboljša prijateljica. Ob 
njej se smejimo, jočemo, razmišljamo ... 
Sam sem s knjigami tako rekoč odraščal. 
Čeprav se ne spominjam, kdaj mi je mama 
prebrala prvo knjigo, ker sem bil premajhen, 
se dobro spominjam njene vsebine, saj sem 
to pravljico slišal še mnogokrat in mi je všeč 
še danes. To je bila zgodba o Rdeči kapici. 
Mama mi jo je brala znova in znova, ker sem 
se ob njej vedno smejal, in tako sem jo znal 
tako rekoč na pamet.To pa ni edina pravlji
ca, ki sem jo rad poslušal kot otrok. Tu so 
bile še Sneguljčica, Obuti maček, Pepelka in 
številne druge pravljice.
V prvem razredu, ko smo se začeli učiti pr
vih črk, sem začel občudovati mamo, da si 
lahko zapomni vse te znake in iz njih sestavi 
zgodbe, ki jih tako rad poslušam. A ker sem 
človek, ki se ne da, sem se teh čudnih zna
kov, ki jim je učiteljica rekla črke, kmalu na
učil.Tako sem začel brati prve besede in kaj 
kmalu sem pomislil, da je čas, da tudi sam 
preberem kakšno zgodbo.Tako sem v roke 
vzel knjigo Peter in volk, ki mi je bila po na
slovu všeč, jo odprl in začel brati. Sprva se 
mi je zdelo, da nikoli ne bom maral branja 
knjig, in sem hotel že odnehati, a sem se od
ločil, da bom vztrajal. Počasi sem se prebijal 
s črke na črko, z besede na besedo.A nisem 
odnehal, dokler nisem prišel do besede ko
nec. Takrat sem začutil veliko zadovoljstvo 
in ponosen sem bil, da sem sam, brez mami
ne pomoči, prebral svojo prvo knjigo.

Od takrat naprej sem knjige bral sam. Vča
sih me je mama še vedno razvajala in mi 
brala pravljice, a ob tem nisem tako užival 
kot takrat, ko sem zgodbo bral sam.
Vedno sem občudoval pisatelje, ki lahko 
napišejo takšne zgodbe, ki so za bralce za
nimive. V tretjem razredu pa sem dobil za 
nalogo, da se tudi sam preizkusim v njihovi 
vlogi. Sprva mi ni šlo. Kar nekaj časa sem 
porabil, da sem se sploh odločil, o čem naj 
pišem. Nato pa sem nenadoma dobil idejo. 
Vedno sem oboževal zimo, še posebej sneg, 
iz katerega se je dalo narediti velike može, 
ki jim pravimo snežaki.Tako sem se odločil, 
da bom pisal ravno o njih.Vzel sem nalivno 
pero in list papirja ter začel pisati. Besede 
so kar same uhajale na papir in še zdaj ne 
vem, od kod to. Še preden sem se zavedel, je 
bil papir popisan in na njem je bila zapisana 
zgodba, moja prva zgodba.
Čeprav sem se tudi v pisanju zabaval, sem se 
odločil, da bom to delo prepustil pisateljem 
ter sam raje užival ob branju njihovih del. 
Knjiga niso samo popisani listi papirja, ki so 
zbrani med platnicami. Knjiga je kotel, bogat 
s čustvi in dogodki, ki nam obogatijo in po
lepšajo dan.

Tilen Hliš, 7. razred 
OS Cirkovce
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DRUŽENJE
NADARJENIH

UČENCEV
Na OŠ Cirkovce so se v ponedeljek, 23.
2. 2009, odvijale delavnice za nadarjene 
učence treh šol: OŠ Cirkovce, OŠ Kidri
čevo s podružnico Lovrenc in OŠ Breg, 
obiskali pa so nas tudi nadarjeni učenci 
in njihovi mentorji iz Kranja in Hoč. To 
je bila že druga delavnica za nadarjene; 
lani je potekala na OŠ Kidričevo.Vse pri
sotne sta v telovadnici najprej pozdravi
la ravnateljica OŠ Cirkovce Ivanka Ko
rez in podžupan občine Kidričevo Jože 
Medved, nato pa je nekaj besed na temo 
nadarjenosti spregovoril dr. Ivan Ferbe- 
žer, ki je izpostavil potrebo po druženju 
nadarjenih učencev.
Učenci so lahko letos izbirali med dva
najstimi delavnicami. Preizkusili so se v 
izdelovanju pustnih mask, spoznavali 
veščine sproščanja z jogo, družili so se 
s konji, igrali različne športne igre, pekli 
ameriške mafine, iz različnih materialov 
so izdelovali punčke in ptice, igrali so 
rock skladbe, iz lesa so izdelovali ptičje 
krmilnice, sestavljali robota iz lego kock, 
nato pa njegove funkcije še sprogramirali 
na računalnik, seznanili so se s tehniko 
fotografije, v angleščini so se preizkušali 
v različnih vlogah in skozi improviziranje 
ustvarili gledališko igro, mladi novinarji 
pa so se seznanili z delom novinarjev, se 
naučili, kako napisati dobro poročilo, in 
poročali o dogajanju.
Ob koncu so vse skupine predstavile 
svoje delo v posameznih delavnicah. 
Druženje je bilo prijetno, polno delov
nega elana, in upamo, da bo postalo tra
dicionalno.

Novinarska delavnica

Foto:Arhiv OŠ Cirkovce
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PROJEKT POLICIST LEON 
SVETUJE
Učenci 5. razreda OS Cirkovce smo vključeni v projekt Policist Leon svetuje. 
V tem projektu se seznanjamo o možnih nevarnostih v vsakdanjem življenju 
in o pravilnem ravnanju v takih primerih. Delo poteka tako, da nam vodja 
policijskega okoliša Marko Brglez in razredničarka Jožica Plajnšek na zanimiv 
način predstavljata policista Leona, ki ob poučnih zgodbicah podaja veliko na
svetov za našo varnost. Policist Leon svetuje je naslov delovnega zvezka, v ka
terem so zgodbice in nasveti za ravnanje ob vandalizmu, uporabi pirotehnike, 
različnih oblikah nasilja, pri srečevanju s prepovedanimi drogami, o varnosti 
v prometu. Naloge v delovnem zvezku rešujemo samostojno, pomagata nam 
tudi mentorja, če je potrebno, pa priskočijo na pomoč tudi starši. Starši so 
ob tej nalogi veseli, saj si najbolj želijo, da se naučimo pravilnega ravnanja ob 
različnih nevarnostih.
Spoznavamo tudi delo policistov, ki vzdržujejo javni red, urejajo in nadzirajo 
promet, obravnavajo prometne nesreče, varujejo življenje ljudi, varujejo dr
žavno mejo in obravnavajo kazniva dejanja. Pomagajo nam ob raznih težavah. 
Kadar je potrebna njihova pomoč, pokličemo številko I 13.To, kar se bomo 
naučili v tem projektu, bomo upoštevali in tudi druge opozarjali na nevarno
sti. Meniva, da se bomo nasvetov policista Leona vedno spominjali, in veseli 
smo, da učenci 5. a sodelujemo v tem projektu.

NAŠE MAME
Mame vsak dan skrbijo za nas in mi smo srečni. Prema
lokrat se tega zavedamo. Pa smo se učenci in učenke I. 
razreda vprašali, kaj je to, kar pri njih še posebej cenimo, 
in zakaj jih imamo tako radi. Nastali so zanimivi odgovori, 
ki so le del tega, kaj vse znajo naše mame.
VAN ESA: MAMA M E VSAK DAN PRIPELJEV ŠOLO. 
LARA:VSAK VEČER Ml BERE PRAVLJICE.
SARA: ČE SEM BOLNA, ME PELJE K ZDRAVNIKU. 
ŠPELA:VEČKRAT SE Z MANO IGRA.
DENIS: POPOLDAN ME VOZI K NAMIZNEMU TENI
SU.
INA: KUPI Ml IGRAČE.
KARMEN: KO SEM ŽALOSTNA, ME POTOLAŽI.
ENEJ: Ml PERE IN ME LEPO OBLEČE.
LOVRO: POMAGA Ml, KO VADIM HARMONIKO. 
SAŠA: Z MANO DELA DOMAČO NALOGO.
IVA: SKRBI ZA NAŠO ŠTEVILNO DRUŽINO. 
NEJGVSAK DAN SKUHA DOBRO KOSILO.

Povedali so učenci in učenke I. razreda OŠ Cirkovce, 
zapisala učiteljica Marija.

Kaja Cafuta in Ajda Lah, 5. a, OŠ Cirkovce

LETOS PONOVNO NA DRŽAVNO TEKMOVANJE SKRB ZA PTICE

Na osnovni šoli Cirkovce se že več let v okviru računalniških dejavnosti ukvarjamo 
tudi s sestavljanjem in programiranjem robotov.Tudi letos smo se prijavili na regijsko 
tekmovanje, ki je potekalo na SŠC Ptuj na Srednji elektro in računalniški šoli. Tek
movali smo v dveh kategorijah, »LegoBum« in »RoboSled«. Pri »LegoBum-u« učenci 
sestavijo robota iz lego kock. Opremijo ga s svetlobnim senzorjem in računalniškim 
procesorjem. Program sestavijo z računalnikom in ga nato prenesejo v procesor na 
robotu. Robot mora slediti črni črti. Pri »RoboSled-u« pa učenci sestavijo robota iz 
mehanskih delov in elektronike, ki jo morajo sami sestaviti in spojiti po načrtu. Prav 
tako morajo imeti kar nekaj teoretičnega znanja iz elektrotehnike in elektronike.Tudi 
ta robot mora slediti črni črti.V tej kategoriji so se naši tekmovalci iz 8. razreda, Boris 
Kodrič, Sašo Gerečnik in Luka Erker, uvrstili na državno tekmovanje, ki bo 16.5.2009 
na Fakulteti za elektrotehniko in računalništvo v Mariboru.Tekmovalcem želimo vse 
najboljše.Vabimo vas, da si tekmovanje ogledate tudi v živo.

Mentor Ivan Kojc

Foto:Arhiv OŠ Cirkovce

Miha je imel rad ptice. Vsako leto, ko je prišla 
zima, je nasul zrnje v krmilnico. Neko zimo 
pa je zmanjkalo zrnja. Miha je naredil ptičjo 
pogačo. Čez nekaj časa je krmilnica razpadla. 
Miha je šel k mizarju in naročil novo. Mizar je 
izdelal krmilnico in Miha jo je pritrdil na drevo. 
Napolnil jo je z zrnjem. Ptice so priletele in ga 
pozobale.

Aljaž Vavken, 3.r. OŠ Cirkovce

Najprej si že jeseni pripravim hrano. Luščim 
koruzo, sončnice. To shranim v vrečo. Dodam 
še pšenico. Ati mi kupi pogačo. To obesim na 
drevo. Krmilnico postavim na moje okno. Skr
bim, da imajo ptice vedno hrano. Skozi okno jih 
opazujem, kako jedo.To mi vračajo s petjem.

Mihael Voga, 3.r. OŠ Cirkovce

Nekoč so živeli otroci, ki so vsako zimo skrbeli 
za ptice. Za njih so skrbeli tako, da so jim na
redili ptičje krmilnice.Te krmilnice so postavili 
na drevesa. Vanje so natresli hrano - pšenico, 
majhna zrna. Ko so natresli hrano, so opazovali 
ptice, kako prihajajo jest.Vsak dan so jim morali 
nastaviti novo hrano. Ptice so bile vesele, da so 
otroci skrbeli zanje.

Ana Dolenc, 3.r. OŠ Cirkovce
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BOLEČINA
Bila je sobota. Zunaj ob cesti, na drevesih, 
strehah hiš se je razprostiral sijoč sneg, ven
dar je sijalo sonce in rahlo je pihljal veter. 
Bil je kot naročen dan za sprehod z mojo 
kužiko Dono po naravi. Nisem se želela 
sprehajati sama, zato sem se odločila, da s 
seboj povabim svojo prijateljico Asjo. Zavr
tela sem njeno številko in rekla: »Hej ti! Imaš 
kaj časa? Mislila sem, če bi se mi pridružila na 
sprehodu. Lep dan je, zato z Dono namera
vava iti na sprehod.« Zasmejala se je in rekla: 
»Seveda! Čez pet minut bodita pri meni!«
Z Asjo sva se pogovarjali, se smejali, kepali 
ter čisto pozabili na čas.Asja me je vprašala: 
»Tjaša, se ti ne zdi malce pozno? Koliko je 
sploh ura?« Pogledala sem na uro, ki je ka
zala že pol petih, in rekla: »Že pred eno uro 
bi morala biti doma. Kam čas beži? Hitro se 
vrniva, preden bo sonce zašlo!« Tekli sva, 
kolikor so naju nesle noge. Ker pa sva tako 
hitro tekli, pred seboj nisem videla kamna. 
Spotaknila sem se obenj in zletela po tleh. 
V tistem trenutku pa mi je Donin povodec 
spolzel iz rok in Dona je stekla daleč vstran. 
Z Asjo sva jo poskusili priklicati, vendar brez 
uspeha. S solzami v očeh sem se vrnila do
mov in v hišo niti stopiti nisem upala.
Dolgo sem sedela pred vrati in zbirala po

Vzgoja in izobraževanje

Sneženi mož
Poznate pravljico o sneženem možu? 
Mi smo jo prebrali v petek pri pouku 
slovenščine. Sneženi mož je bil tako 
osamljen in razočaran, ker na zemlji 
ni videl rož, ampak eno samo veliko 
poljano snega! Odločil se je, da bo 
poiskal rože. Najprej je srečal zajca, 
ki je glodal zeljni kocen.Vprašal gaje, 
ali je to roža. Zajec mu je povedal, da 
to ni roža in da on nikoli ne bo videl 
rož, ker je iz snega. A sneženi mož ni 
obupal.

In mi smo mu pomagali tako, da smo 
napisali svoje zaključek pravljice.

Prvi zaključek

Sneženi mož se je vprašal, kje bi našel rože. 
Sel je v gozd in srečal vrano. S smreke je 
iztrgal vejo in jo pokazal vranu.Vprašal ga 
je, če je to roža.Vran mu je odgovoril: »To 
je veja, ne roža.« Snežak je bil razočaran.

Snežak je šel naprej in prišel do mesta. Bilo
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gum. Ko sem vendarle stopila pred očeta in 
mamo, so se mi šibila kolena.V solzah sem 
pričela razlagati: »Dona ... letela ... ni je 
...« Vendar me je mama prekinila: »Pomiri 
se! Saj te sploh nič ne razumem. Mi lahko 
pojasniš, kako sem lahko Dono srečala na 
cesti, ko sem se vračala iz službe? Še povozi
la bi jo skoraj. Dona je zdaj v koči in spi. Ni 
ti treba skrbeti zanjo.Vendar si za kazen en 
teden brez sprehodov!« »Vendar, mami ... 
oprosti!« sem dejala objokana. Dono sem 
imela zelo rada in uživala sem na sprehodih 
z njo. Nekje v sebi sem si oddahnila: »Samo 
da je z Dono vse v redu.«
Nato pa je pristopil k meni ati in mi očitajo
če dejal: »Da si tako neodgovorna in nepa
zljiva! Še psa ti ne moremo zaupati, kaj šele 
kaj drugega. Mislil sem, da se lahko vsaj nate 
zanesem! Pa poglej na uro. Saj je že skoraj 
noč. Kje pa si se potikala?«
Bilo je, kakor bi mi kdo zabodel nož v hrbet. 
Zaboleli so me vsi ti očitki in očetovo raz
očaranje nad mano.Vedela sem, da se to ne 
sme več zgoditi in da si moram spet prido
biti mamino in očetovo zaupanje.

Tjaša Draškovič, 9. a 
OS Cirkovce

je okrašeno s svečami, okraski, smrečicami 
in lučmi. Nato je zagledal črnega muca. Muc 
ga je vprašal, kaj dela v mestu. Snežak je 
odgovoril: »Iščem rože. Lepa ulica, kajne? 
Pisani okraski, lepe smreke ...« Črni muc 
se je zamislil:» Kako čuden snežak.« Rekel 
mu je:» Ne boš našel rož, ker si iz snega.« 
Snežak je žalosten odšel naprej.

Prišel je do velikih vrat in vrata so se odpr- 
la.Vstopil je in zagledal temo. Nenadoma se 
je prižgala luč in videl je rože.

Karin Kureš, Andraž Potočnik, Aleks Medved, 
Miha Voga, David Suhar

Drugi zaključek

Sneženi mož je prišel do gozda. Tam je 
srečal vrana. Pokazal je na smreko in ga 
vprašal, če je to roža.Vran mu je odgovoril: 
»Roža? Kakšna roža neki! To je smreka.« 
Vran se je zahihital in odletel. Sneženi mož 
si je rekel: »Mislim, da so rože v cvetličar
ni.« Šel je naprej.

Kmalu je prispel v mesto.Tam je srečal čr
nega mucka in tudi njega vprašal, če so tu

KAJ ŠE DIŠI?

Kaj meni najlepše diši?
Meni dišijo cvetlice,
Otroci, svež zrak,
To meni najlepše diši.

Spela Sagadin

Meni najlepše dišiš ti, 
ko prihajaš,
po svežih vrtnicah zadiši 
in vse kar omedli, 
da cvetje kar v zraku frči, 
ampak nekaj naenkrat zasmrdi 
in se vse iz sanj zbudi.

Simon Kancler

Diši tudi pesnik, ki rime išče, 
diši tudi dedek, ki pipo kadi, 
diši tudi teta, 
diši vse, kar imaš rad.

Ana Smigoc

rože. Mucek mu je odgovoril, da v tem me
stu ni rož. Dodal je: »Nikoli jih ne boš našel. 
Ko bo posijalo sonce, bodo začele cveteti, 
ti pa se boš stopil.«

Ampak sneženi mož ni obupal. Prišel je do 
velikih vrat. Ko jih je hotel odpreti, ni mo
gel, ker je imel prekratko roko.

Ni dosegel kljuke. Potisnil je vrata. Odpr
la so se in sneženi mož je vstopil v veliko 
stavbo. Prišel je velik gospod. Snežak ga je 
vprašal, kaj se dogaja v tej stavbi. Gospod 
mu je odgovoril, da tukaj pojejo različne 
pesmi in da je on dirigent. Sneženi mož je 
zagledal visoke stopnice. Šel je po njih in 
prišel v sobo.V njej je videl kavč in kamin. 
Na mizi je zagledal veliko vazo z rožami. Bil 
je zelo vesel, ker je videl rože.

Jure Horvat, Iva Unger, Tjaša Sagadin, Denis
Sagadin

Tretji zaključek

Sneženi mož je šel naprej, hodil je in hodil, 
dokler ni prišel do nekih dreves. Pogledal 
je naokoli in videl lepo črno vrano, ki je
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spala na veji drevesa. Pogumno je vprašal: 
»Si ti roža?« »Jaz, roža? Jaz sem vendar črni 
vran!« je odgovoril vran. »Črni vran?« je 
vprašal sneženi mož. »Mogoče ti veš, kje bi 
našel rože?« »Seveda vem. Tam, kjer spo
mladi sije sonce in je toplo. Lahko pa greš 
v cvetličarno, kjer so rože.« »Kje je cvetli
čarna?« je vprašal sneženi mož.
Vran mu je odgovoril, da v mestu za tremi 
potoki.
Sneženi mož je prišel v mesto in se spreha
jal po trgovinah in trgih. Iskal je rože, dokler 
ni zagledal črnega muca in zacvilil. Muc se 
je prestrašil, da je skoraj padel. Prišlo je še 
veliko muckov in muc. Igrali so se snežne 
igre. Pridružili so se jim še ljudje. Potem se 
je sneženi mož moral posloviti.
Prišel je do velikih vrat in ni vedel, kaj mora

narediti. Zato je čakal in čakal. Naenkrat pa 
so se vrata odprla. Izza vrat je pogledala 
deklica. Snežak se je zmuznil noter in vi
del še več otrok.Vprašal jih je, kje so rože. 
Otroci so odgovorili: «Sneženi mož, tukaj 
ni rož, ker pozimi ne rastejo. Prekrije jih 
sneg. Lahko pa ti jih naredimo.« Otroci so 
naredili rože iz papirja.
Žiga Ciglarič, Ana Dolenc, Teja Frangež, Moni

ka Gerečnik

Četrti zaključek

Sneženi možje prispel do gozda. Ogledoval 
si ga je in tekel dalje. Srečal je vrana in ga 
vprašal, kje bi lahko našel rože.Vran mu je 
odgovoril: »Ne vem, kje so rože.«
Prišel je v mesto in videl črnega muca. Muca

ga je vprašala, kaj počne v mestu. Sneženi 
mož ji je odgovoril: »Iščem rože, vendar še 
jih nisem našel.«
Kmalu je prišel do nekih čudno velikih vrat. 
Segel je do kljuke in porinil vrata. Previdno 
je zlezel noter in videl, da so za vrati rože. 
Snežak je od začudenja skoraj omedlel. 
Vzkliknil je: »Rože!« Ostal je tam. Rože je 
grelo sonce. Neke noči je snežaku postalo 
vroče. Rekel si je, da bo ostal še eno noč. 
Naslednjo noč pa se je začel topiti. Sneženi 
mož se je stopil.

Aleks Koser,Tim Šlamberger, Denis Kaiser, Jaša
Lozinšek

Tretješolci OŠ Cirkovce

Vzgoja in izobraževanje

MLADINSKI ODSEK PLANINSKEGA DRUŠTVA OBČINE KIDRIČEVO

V okviru Planinskega društva občine Kidri
čevo deluje tudi mladinski odsek, ki združuje 
mlade planince iz OS Kidričevo in podru
žnične šole Lovrenc na Dr. polju. Trenutno 
šteje planinska skupina okrog 50 učenk in 
učencev, ki se z velikim veseljem podajajo 
na pot in osvajajo vrhove. Izleti so po zah
tevnosti prilagojeni starostnim skupinam 
in zmožnostim otrok, organiziramo in iz
vajamo jih dvakrat mesečno. Odziv otrok 
je presenetljiv, kar dokazuje, da so starši 
zmeraj bolj osveščeni glede aktivnega preži
vljanja prostega časa in otroke vključujejo v 
tovrstne dejavnosti. Hkrati pa se imajo tudi 
sami možnost priključiti svojim otrokom na 
pohodih. Pred kratkim smo se mladi planinci 
povzpeli na Resevno, od koder so tudi foto
grafski utrinki. Naš naslednji cilj je Šmarna 
gora, ki jo bomo obiskali 21. marca.

Alenka Kutnjak in Matejka Pišek, 
mentorici planinskih skupin OŠ Kidričevo in po

družnične šole Lovrenc na Dr. polju

Bili smo na Resevni. Bilo je zelo zabavno in napor
no. Med potjo smo se veliko pogovarjali, da smo 
pozabili na boleče noge. Na poti domov smo bili 
vsi že prijetno utrujeni in smo z veseljem čakali 
vlak. Na Resevno bi najraje šla še enkrat.

Nadja Štopfer

Na Resevni je bilo zelo lepo. Zbrali smo se na že
lezniški postaji v Kidričevem, od koder smo se z 
vlakom odpeljali do Šentjurja. Pot navzgor je bila 
precej strma. Prispeli smo do koče. Tam smo se 
odpočili, nato pa smo se povzpeli še na razgledni 
stolp. V dnevnik Mladi planinec smo dobili žige. 
Navzdol je bila hoja lažja. Med potjo smo tudi po
čivali na jasi, kjer so bila igrala.Tam so podeljevali

tudi Planinske značke (bronaste, srebrne, zlate). 
Z vlakom smo se pripeljali nazaj na železniško 
postajo Kidričevo, kjer so nas pričakali starši.

Katja Major

Pot na Resevno je bila kratka in lahka. Zelo hi
tro mi je minila, saj smo se med potjo zabavali. 
Na vrhu je bil visok razgledni stolp, na katerega 
sem šla tudi sama. Na stolpu je močno pihal ve
ter. Drugače pa smo imeli zelo lepo vreme in lep 
razgled.

Tina Turk

Planinski izlet na Resevno mi je bil zelo všeč. Bili 
smo na stolpu, kjer smo si lahko ogledali okolico 
Resevne. Nato smo se igrali črnega moža. Upam, 
da bomo šli še na kakšen tak izlet.

Vanesa Jevšek

kdo se boji črnega moža. Nato smo odšli proti 
železniški postaji Šentjur in se z vlakom odpeljali 
nazaj domov. Pot mi je bila zanimiva, najbolj pa mi 
je bilo všeč na razglednem stolpu.

Evelin Frčeč

Na izlet smo se podali z vlakom.To mi je bilo zelo 
všeč, saj se z vlakom peljem malokdaj. Na poti pa 
mi je bilo zelo všeč to, da je bilo vse zeleno in da 
smo hodili skozi gozd.Všeč mi je bil tudi razgled s 
stolpa.Ta izlet mi je ostal v lepem spominu.

Ste/la Kociper

V soboto, 7. marca, smo šli na Resevno. Nekaj 
časa smo hodili po gozdu, nekaj časa pa po maka
damu. Ko smo prišli do koče na Resevni, smo se 
povzpeli še na razgledni stolp.

Anja Lampret

V soboto, 7. 3. 2009, smo se zbrali na železniški 
postaji Kidričevo. Z vlakom smo se odpeljali do 
Šentjurja, kjer smo izstopili.
Povzpeli smo se na Resev
no. Hodili smo 4 ure. Pot je 
bila kar težka, ker je vodila v 
hrib. Ko smo prispeli na vrh, 
smo se odpočili in odšli na 
razgledni stolp. S stolpa smo 
videli različna mesta in kraje.
Čez čas smo se vrnili h koči 
in nato v dolino. Med potjo 
smo se ustavili na igrišču, kjer 
so bila igrala. Tam so nam 
podelili planinske značke, ki 
smo jih prejeli redni planinci.
Tudi jaz sem dobila bronasto 
in srebrno planinsko značko.
Po podelitvi smo se igrali igro Foto:Alenka Kutnjak
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TEDEN V TERMAH PTUJ
Teden, ki je za nami, je bil poln veselega dogajanja v Termah Ptuj. Učenci I. 
triade so pridobivali plavalne spretnosti in znanja. Začetniki so se privajali na 
vodo skozi igro.Tisti učenci, ki pa so že plavalci, so svoje plavalne spretnosti 
še izpopolnili in pridobivali na vzdržljivosti. Kakorkoli že, voda je bila privlač
na za vse. Seveda pa so vse aktivnosti potekale pod strokovnim vodstvom 
naših učiteljev. Ob koncu tedna, v petek, smo preverili, koliko smo se naučili. 
Učenci so se trudili za bronastega, srebrnega in zlatega konjička ter vse tri 
barve delfinčkov.Tudi v naslednjih letih nameravamo nadaljevati s projektom 
zgodnjega učenja plavanja, ki ga izvajamo že vrsto let, saj smo si zadali cilj, 
da naše šole ne zapusti noben učenec brez plavalnega znanja. Do sedaj nam 
je to v veliki meri uspevalo in to nam daje motivacijo za nadaljnje delo in 
doseganje še višjih dosežkov.

Učiteljice plavanje iz OŠ Borisa Kidriča Kidričevo

NEKEGA DNE
Domišljijski zgodbi

Nekega dne je v hiši z vrtom in psom Maksom živela princesa, ki je bila po rodu Portugalka. Princesi je bilo ime Elizabet. Elizabet je 
bila stara devet let. Živela je v hiši z velikim vrtom.Vsak dan se je igrala, kot da je princesa.
Nekega večera se ravno odpravlja v posteljo. Iz omare se slišijo čudni glasovi. Elizabet se počasi odpravi do omare pa se sliši: »Štrk, 
štrk, kaj misliš, da mi bo verjela?« Elizabet je stekla do postelje in se pokrila do glave. Iz omare skoči enooka pošast. Elizabet je bilo 
strah,zato tudi ni pogledala. Naslednje jutro Elizabet prestrašeno steče do omare in jo odpre.»Halo ... je kdo tukaj?« vpraša. Nihče 
ne odgovori. Se preden so posijali prvi jutranji žarki, se je Elizabet oblekla. Stopila je v temno omaro in vklopila luč. Ni mogla verjeti 
svojim očem.Videla je tovarno. »Kaj pa je to?« je vprašala z nežnim glasom. Prišla je velika, kot je veliko drevo, pošast in zabrundala. 
»To? To je tovarna smeha!« je odgovorila roza pošast. Elizabet začuda ni bila prestrašena. Roza pošast se ji je predstavila: »Hej, de
klica! Jaz sem Debelinko.« Elizabet ga je pogledala. »Lep si. Jaz pa sem Elizabet,« mu je odvrnila in se nasmejala. Prišel je večer in čas 
za posteljo. Elizabet je sladko zaspala, iz omare pa: »Tok, tok.« V Elizabetino sobo je vstopil Debelinko: »Ja, kdo je?« Debelinko si je z 
veseljem ogledoval njeno sobo.Vse poletne počitnice sta se Debelinko in Elizabet družila in tudi postala neločljiva prijatelja.Vedno pa 
pride tudi čas za slovo.Tako se je tudi zgodilo konec počitnic. Debelinko je žalostno stopil iz omare k Elizabet:»Glej ... ostani taka, 
kot si, in ... in nikoli me ne pozabi.« Elizabet je šlo na jok. «Kam pa greš?« je vprašala z nežnim glasom. Ko se je zbudila, se je oblekla 
in planila v omaro.V omari so bile samo obleke. Elizabet je bila tako žalostna, da ji niti mama ni mogla pomagati.Tri dni je strmela v 
omaro. Minilo je tudi eno leto in Elizabet je počasi prebolela.
Tudi Debelinko je taval po tovarni in gledal sliko, ki mu jo je narisala Elizabet. Nekega dne je Debelinko zbral vse kose omare in je 
vsake toliko časa obiskoval Elizabet. In oba sta živela srečno do konca dni.

Doris Hertiš, 6. A

Nekoč nekje v majhni vasici ob robu gozda je živelo dekle z imenom Sara. Sara je bilo dekle, ki ni imelo staršev, babic, dedkov oziroma 
sorodnikov.
Nekega dne, prelepega dne, se je dekle odpravilo v temačen gozd. Ko je bila še majhna, se je tega gozda bala zaradi krikov, ki so se 
slišali iz gozda. Danes je bil njen dan resnice in raziskovanja, kaj je v tem gozdu.
Hodila je po mehkih in mokrih tleh. Naenkrat je zaslišala krike, smejanje, momljanje, neko govorjenje. Zakričala je: »Kdo je tukaj, v 
moji bližini?« Nihče se ni oglasil, a šele čez nekaj trenutkov se je pokazal obraz. Dekle si je s strahom vedno bliže ogledovalo, kdo 
je to. Izkazalo se je, da je bil le zajec. Dekle si je oddahnilo ter odšlo naprej in zavilo v levo smer. Potka že spet ni bila kaj posebnega 
in tudi kričanja ni bilo. Dekle se je spraševalo: »Zakaj pa zdaj ni nič strašnega, kot je bilo prej? Ali je za vse kriv zajec?« Nihče se ni 
oglasil, nekdo jo je le prijel za roko in jo odnesel bogvekam.
Drugo jutru se je zbudila v ptičjem gnezdu, polnem sumljivih stvari. Ogledovala si je prostor, dokler izza drevesa ne pokuka deček, pol 
ptič. Začudeno ga je pogledala in začela spraševati, ali je on kričal po gozdu, in še veliko drugih vprašanj. Ničesar ji ni izdal, le gledal jo 
je zaljubljeno. Počasi je ugotovila, da se je deček, pol ptič, zaljubil vanjo. A ga je zavrnila in odšla domov. Doma je na najnovejšem raču
nalniku, ki se imenuje hotel, natipkala človek in pol ptič. Izkazalo se je, da je to legenda iz I. stoletja.Takoj se je odpravila k znanstve
nikom, da bi jim to povedala, a ji niso verjeli. Sama se je odpravila domov in to legendo, v katero nihče ne verjame, obdržala zase. 
Ampak obdržala je tudi skrivnost, da se je nekega dne zaljubila v pol človeka in pol ptiča ter le-te skrivnosti nikoli ni izdala.

Nina Kozoderc, 6. a
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KRALJICA FERDINANDA
Naposled je nastala pomlad v deželi kraljice Ferdinande. Vile 
so plesale svoj ples in vladalo je veselje, ko so videle skakljati 
zajčke vsepovsod s povešenimi ušesi.
Kraljica Ferdinanda pa je bila zelo žalostna, ker ni imela prijate
ljev. Bila je ošabna. Dvorni sluga je kraljico Ferdinande vprašal, 
zakaj je žalostna na tako čudovit dan. »Če bi imela prijatelje, bi 
bilo zabavno,« mu je odgovorila. Sluga pa ji je predlagal, da naj si 
jih pri priči poišče. Se istega dne se je kraljica odpravila na pot 
iskat prijatelja. Šla je preko polja, skozi gozdičke in vasi, toda ni
kjer ni srečala nobenega prijatelja. Utrudila se je in bolele so jo 
noge. Ustavila se je ob nekem skednju in se odpočila na kupčku 
sena. Prav kmalu je trdno zaspala. Naenkrat se je prebudila, ko 
je slišala prelepo petje neke deklice. Pogledala je bližje in pristo

pila k njej. Mrko ji je rekla, da mora biti njena prijateljica. Boječa 
deklica je v strahu zbežala. Kraljica je bila naprej žalostna, saj 
je videla, da je nihče ne mara. Sklenila je oditi domov. Na dolgi 
poti do gradu je srečala ubogega zajčka, ki je imel poškodovano 
tačko. Zelo se ga je razveselila. Nežno ga je dvignila, ga stisnila 
k sebi in ga pobožala. Zajčku so zažarele oči, kraljica pa se je 
nasmehnila in ga odnesla v grad. Končno je našla prijatelja. V 
gradu je bilo vse veselo ob njeni vrnitvi, saj se je kraljici Ferdi
nandi končno omehčalo srce.V vsej njeni vladavini ji prijateljev 
ni manjkalo. Srečno je živela do konca svojih dni.

Evelina Soršak, 6. b

PUNČKA V OGLEDALU 
(Marinka Fritz-Kunc)

Intervju z glavno osebo

REVEN PRINC
Nekoč je živel princ, ki je bil zelo bogat. 
Imel je zelo veliko družino. Družina prin
ca ni imela rada, zato so mu ukradli njegov 
grad, njega pa ugrabili in odvrgli pri revni 
hiši, ki je bila cela iz lesa. Čez nekaj let se je 
princ odločil, da bo svoje bogastvo in pre
moženje dobil nazaj. Odpravil se je na pot 
po svetu iskat, kar mu pripada. Hodil je in 
hodil, dokler ni na poti srečal majhne ko
bilice, ki je bila bolna in je še komaj dihala. 
Princu se je zasmilila in ji je ponudil vodo. 
Ko je kobilica popila vodo, se mu je zahva
lila in mu dala kos svojih kril. Povedala mu 
je, da so ta krila čarobna in da lahko z njimi 
poleti, kadar koli želi. Princ se ji je zahvalil 
in odšel naprej, kobilica pa je veselo odska
kljala. Princ je hodil, in ko si je zaželel, da bi 
poletel, so ga krila dvignila in hitro je zagle
dal svoj ukradeni grad. Spustil se je na trato 
pred gradom. Ko je hotel stopiti v grad, ga 
je ustavil nežen glas. Bila je deklica narave, 
ki mu je povedala, da je grad nevaren in če 
kdo vstopi, umre. Princ jo je prosil, če mu 
pomaga, in deklica, ki je bila pravzaprav hu
dobna mačeha, to z veseljem sprejme. Re
kla mu je, naj pokosi cel travnik ter posadi 
rdeče vrtnice. Princ je delal dan za dnem, 
dokler mu na ramo ne prileti majcena pti
ca s pismom v kljunu.To pismo mu pošilja 
mama, v katerem mu pove resnico o deklici 
narave, kako ga hoče pokončati. Ko princ 
to prebere, ves jezen gre do deklice in ji 
vzame zlato palico resnice. Mačeha se spre
meni v svojo pravo podobo ter z ognjenimi 
očmi gre proti princu. Princ se brani s ča
robno palico ter mačeho spremeni v maj
ceno mravljo. Mravljo poje podgana.
Tako je princ srečno živel na svojem gradu 
ter revnim otrokom po svetu pomagal in 
pošiljal denar, da so lahko preživeli.Vedel je, 
kako je, če si reven in brez hrane.

Nika Kozoderc, 6. a

Sem Katja Kopajnik in danes se bom pogo
varjala s Šano, devetnajstletnim dekletom, 
ki se je rešilo iz krempljev anoreksije oz. 
bulimije.
NOVINAR: Lep pozdrav, Sana, kako si? 
ŠANA: Dober dan. Dobro, hvala. 
NOVINAR: Pred šestimi meseci si zaključi
la zdravljenje. Si že popolnoma zdrava? Ali 
so sledi bolezni še tu?
ŠANA: Tako je. Rekla bi, da popolnoma 
zdrava še nisem. Moj želodec se zdravi, 
poleg tega pa še vedno obiskujem psiho
loginjo.
NOVINAR: Kdaj so se tvoje motnje hranje
nja, prenažiranje in bruhanje sploh začele? 
ŠANA: Hm ... Mislim, da se je vse pravza
prav začelo po lahkomiselni pripombi moje 
pokojne prijateljice Bebe. Beba je imela še 
večje težave kot jaz.Vedno sem imela lepo 
postavo, fantje so se zanimali zame. Bebina 
pripomba, da sem se zredila in sem debela, 
me je popolnoma strla.V ogledalu nisem vi
dela sebe, ampak svoj drugi jaz, Bajso, ki me 
je prignala do roba. Do bulimije. 
NOVINAR: Kaj bi ti rekla, glede na tvoje 
izkušnje, kakšna bolezen je bulimija?
ŠANA: Bulimija je v bistvu motnja hranje
nja. Ampak kot sem spoznala pri sebi in 
pri Bebi, je vse v glavi. S svojim videzom 
si tako obremenjen, da svojo osebnost in 
telo ločiš. Telo je zate nekaj grdega, debe
lega. Vseeno ti je, ker ti tisti drugi jaz, tista 
debeluška v tebi, narekuje. Zdaj se nažreš, 
potem bruhaš. Tvoje telo tega ne prenese, 
želodec se pokvari in telo kmalu samo zah
teva tisti ritual.
NOVINAR: Kaj pa te je streznilo? Kdaj si 
spoznala, da je lahko bulimija tvoja pogu
ba?

ŠANA: Strezniti se je težko. To je kot od
visnost od drog. Sam sebi ne priznaš, sam 
sebi lažeš. Najprej me je opozorila Beba. 
Sama je imele še hujše težave. Povedala mi 
je svojo zgodbo. Povedala mi je, kakšne so 
posledice. Streznila pa me je Bebina smrt. 
Takrat sem spoznala, da nočem iti po njeni 
poti.Takrat sem spoznala, da hočem živeti. 
NOVINAR: Pretresljiva zgodba. Če želiš, bi 
zaključila z mislijo za vsa dekleta, ki so pre
več obremenjena s svojo zunanjostjo. 
ŠANA: Ljudje smo takšni in drugačni.Vsak 
drugače misli, vsak drugače izgleda. Ne žr
tvujte svojega zdravja in življenja za nezdra
vo lepoto. Spoštujte svoje telo in sebe. Ne 
uničite si življenja zaradi lepotnih idealov. 
Naj vam bo moja in Bebina zgodba v po
duk.
NOVINAR: Šana, najlepša hvala.
ŠANA: Hvala tudi vam. Upam, da sem s 
svojo zgodbo streznila in prepričala marsi
katero dekle, ki je stopilo na pot anoreksije 
ali bulimije.

Katja Kopajnik, 9. B

V*-
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SREČANJE S PREŠERNOMKAJ PRIPOVEDUJE 
POTOČEK

Bilo je zgodnje sobotno jutro, vse je bilo tiho 
in jaz sem še sladko sanjala.
Tisto noč se mi je po glavi motalo toliko 
stvari kot še nikoli. Vse moje sanje so bile 
bolj ali manj dolgočasne, le tista zadnja stvar 
je bila nečemu podobna. Sanjala sem, da sem 
odšla na dolgo potovanje, in to čisto sama. 
Potovala sem prek gora in hribov, prek dolin 
in mostov in na koncu prispela do majhnega 
potočka, takega čisto majhnega. Ustavila sem 
se, da bi se oddahnila. Bila sem tako utrujena, 
da sem se zleknila na tla, kot da bi ta bila na
slonjač, ter počasi zaspala. Zbudilo me je ne
žno žuborenje potočka. Zdelo se mi je, kot 
da med žuborenjem slišim glasove. Bili so ne
razločni ... Bolj kot sem poslušala, več sem 
slišala. Zdaj so besede bile jasne kot beli dan. 
Sploh se nisem spraševala, kako je mogoče, 
da neživo bitje oživi in še ... govori. Načela 
sva pogovor.V bistvu sploh ni bil dvogovor, bil 
je monolog. Jaz nisem izustila niti ene same 
besedice, potoku pa so besede deževale kot 
dežne kaplje z neba. »Hej! Kako si?Ti povem 
nekaj o sebi? No, prav.« Potok je kar govoril, 
sploh ga niso zanimali odgovori na vprašanja, 
samo da je govoril. »Takole bom začel: Zdra
vo, jaz sem potoček. Med svojimi prijatelji 
sem zelo priljubljen. Kličejo me Zim. Pravega 
imena nimam, a če želiš, me lahko kličeš, kot 
me moji prijatelji. Pred tisoč leti sem bil naj
večji potok. Izviral sem v ... ehm ... ne spo
mnim se imena, a vem, da sem meril preko 
12 tisoč kilometrov.Tako, dovolj o meni, zdaj 
pa mi povej nekaj o sebi.« Na začetku nisem 
rekla nič, da bi se prepričala, ali potok res želi 
odgovor na to vprašanje. Ko pa je tišina za
čela biti neznosna, sem začela: »Hej! Jaz sem 
Irena, nisem dolga 12 tisoč metrov in priha
jam iz Slovenije.Tako, to je vse o meni, zdaj pa 
načniva neko skupno temo. A raje pohitiva, 
kmalu bom morala iti domov.« »Prav.Takole 
narediva: ti si človek, tisti, ki uničuje okolje, 
zato bi se s teboj rad pogovoril o problemu 
onesnaženosti.« »Ja, kar se mene tiče, lahko. 
Samo ena pripomba: res sem človek, a jaz 
osebno ne uničujem okolja.« »Se globoko 
opravičujem, če je res tako.Ampak veš ... vi 
ljudje ste uničili pokrajino.Vi ste izsušili reke 
in potoke in zaradi vas nisem več dolg 12 
tisoč kilometrov!« »Poslušaj, čas se mi izteka, 
a ti obljubim, da bom osebno pripomogla k 
čistejšemu okolju.« Ko sem izrekla zadnji dve 
besedi, se je vse začelo tresti.
»Irena, zbudi se, daj, no!«To je bila mama, za
radi katere so se vse moje sanje stresle.

Irena Čačič, 7. a

Bil je večer in šel sem spat kot ponavadi. 
Ko pa sem se zbudil, ni bilo nič tako kot 
v drugih dneh. Zbudil sem se v letu 1846, 
v času romantike. Dokaj dolgo sem pre
mišljeval o tem, kar se je zgodilo, nato pa 
sem se le odpravil iz hiše ter malce raziskal 
mesto.
Ni bilo dolgo, ko sem zagledal Prešerna, ki 
je pod drevesom pisal pesem. Odločil sem 
se, da ga povprašam o njegovem življenju 
ter o razmerah v tistih časih. Pozdravil sem 
ga ter povprašal o tem, kaj počne, in od
govoril mi je, da dokončuje še zadnjo pe
sem, ki bo objavljena v zbirki Poezije, če 
bo šlo vse po sreči seveda.Vprašal sem ga 
še o tem, koliko časa in truda je vložil v 
Zdravljico, katero njegovo delo se mu zdi

najboljše ter podobno, vendar nisem dobil 
jasnega odgovora. Povedal mi je še nekaj o 
svojem otroštvu, o tem, da njegovi starši 
niso bili najbolj za to, da postane pesnik, 
pa o težkem življenju pesnikov ter seveda 
o svoji nesrečni ljubezni do Julije in o tem, 
kako ga njena mama prezira. Rekel je, da z 
Julijo še ni prav govoril, sta pa se na hitro 
srečala na zabavi. Dejal je, da brez nje ne bi 
imel takšnega navdiha za pesništvo. 
Zvečerilo se je in poslovila sva se, jaz pa 
sem se odpravil nazaj v hišo, v kateri sem 
se zjutraj zbudil. Na srečo sem jo našel. Za
spal sem in naslednje jutro sem bil ponov
no v naši hiši.

Samo Metličar, 9. A

ZASPALA SEM IN SE ZBUDILA V 
ROMANTIKI ...

Grozno sem utrujena. Mislim, da bom mal
ce zadremala. Oči so se zapirale, zaspala 
sem kar pri mizi. Padala sem v spanec in 
padala. Minilo je nekaj časa in prebudila 
sem se. A nisem bila doma, nisem sedela 
pri svoji mizi, ampak pri neki drugi. Pome
la sem si oči in se razgledala po sobi. Bila 
sem sama. Zapustila sem hišo in na ulici 
zagledala moža, ki je nekemu otroku dajal 
fige.Takrat sem sprevidela, da sem pristala 
v času Franceta Prešerna, v romantiki. Od
ločila sem se, da ga ogovorim.
JAZ: Pozdravljeni!
PREŠEREN: Lep dan.
JAZ: Zanima me nekaj stvari. Imate kaj 
časa?
PREŠEREN: Da, bo šlo. Z besedo na dan, 
mladenka.
JAZ: Vi ste mojster, enkratni poet. Kako 
vam uspeva?
PREŠEREN: Mojster? Oh, morda, ampak 
drugi ne mislijo tako. Pesmi se jim zdijo 
odveč, prepovedujejo jih, pesnike pa zani
čujejo.
JAZ:Ampak kako je to mogoče?

Ljubim te

Povedal sem ti, ljubim te.
Prosim, odgovori mi, ljubim te.
Ko gledam te, zavem se, 
kako močno ljubim te.
Poti nazaj več ni, 
vse pomeniš mi ti, ljubim te.

Aljoša Jakomini, 9. b

PREŠEREN: Hja ... Ljudje so neizobraženi 
in ne razumejo mojih verzov.
JAZ: Strašna škoda. Vi ste po izobrazbi 
pravnik. Od nekdaj ste bili nadarjeni. Kako 
pa ste začeli s pisanjem?
PREŠEREN: Čudno. Od kod toliko veš o 
meni? Hm ... S pisanjem sem začel potem, 
ko sem spoznal svojega dobrega prijatelja 
Matijo Čopa. Poznaš tudi njega?
JAZ:Ja, tudi njega poznam. Kaj pa Primiče
va Julija?
PREŠEREN:Tudi njo poznaš?! Ona je moja 
velika ljubezen, moja muza, a kaj, ko njeno 
srce ne bo nikoli moje

Prešeren se je zamislil.Jaz pa sem pomislila 
na to, koliko je ura. Dobila sem občutek, da 
moram iti. Rekla sem: »Moram iti, hvala za 
vaš čas.« Prešeren me je začudeno pogle
dal in dejal: »Je že dobro, deklič. Na, tukaj 
imaš nekaj fig.« Zahvalila sem se in se mu 
nasmehnila. Poiskala sem tisto hišo, sedla 
za mizo, pojedla fige in zadremala ...

Katja Kopajnik, 9. b

MOJA GAZELA

Leto hiti, pomlad je tu, pride in gre, 
čas beži, mladost je tu, pride in gre.
Vsi hitimo, se življenja bojimo, 
v njem ni le radosti, ta pride in gre.
Tukaj so žalost, skrbi in trpljenje, 
a vse enkrat mine, pride in gre.
Bil je tukaj on, ljubljeni moj, 
pa kaj, ko ljubezen pride in gre.
Zapustil me je, oskrunil srce, zaradi nje, 
a kmalu bo pozabljeno, saj vse pride in gre.

Katja Kopajnik, 9. b
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URŠKINO POSLO
VILNO PISMO

MAMA!

Meni je tako zelo žal, da sem bila takšna 
koketa. Pišem ti s solzami v očeh. Zdaj 
sem vas morala zapustiti. Čeprav moram 
povedati, da mi tukaj spodaj sploh ne 
gre tako slabo. A rajši sem imela trdna 
tla. Meni je tako zelo žal. Oprosti, mama, 
nisem si mislila, da me bo doletela takšna 
kazen. Sedaj imam izpolnjene vse sanje, 
vendar nimam vas, ljudi, ki ste me imeli 
resnično radi. Rada bi vam povedala, da 
sedaj znam življenje ceniti kakor rožo, 
ki nikoli ne umre. Biti v rokah tujcev, to 
je tako strašno. Čeprav sem v Atlantidi, 
se mi zdi, da me povodni mož ne ljubi. 
Zadnjič je prišla na obisk Afrodita. Prav 
si prebrala, vsi grški bogovi so tukaj. Mi
slim, da bo moj zakon razpadel. Čeprav 
sem zaradi svojega slovesa pri moških 
morala sem, zdaj tega več nimam, čeprav 
bi si želela. Namreč to je moja najhujša 
kazen, grda sem! Da, čeprav imam vse, 
sem še vedno grda. Oprosti mi, mama, da 
me je morje vzelo, vendar bodi srečna in 
prosim, oprosti mi, ker potem bom znala 
vse ceniti, a le če bo takšno tudi tvoje 
mnenje.

Z ljubeznijo,
Tvoja Urška

Tina Milošič, 8. b

VESOLJSKA 
POTOVANJA 
V PRIHODNOST
Nekoč je živel majhen dečekTim, ki je hotel 
postati astronavt in potovati v prihodnost. 
Nekega večera, ko je šel v posteljo, je skozi 
okno priletel majhen leteči krožnik.V njem 
pa je bilo pet severnih medvedov, oblečenih 
v astronavte.Tim je kar skočil iz postelje, ko 
je zagledal severne medvede.Ti pa so ga po
manjšali v velikost mravlje. Največji medved 
je dečka odpeljal v leteči krožni k. V njem pa 
so se mu vsi severni medvedi predstavili. Ime 
jim je bilo Miki, Piki,Veliki, Maks in med nji
mi je bila tudi zelo bistra Lili. Ta pa je bila 
Timu takoj zelo všeč.Veliki je dečku povedal, 
da gredo na dolgo potovanje v prihodnost, 
kjer bodo iskali zlate ključe zlatega zmaja. 
Povedali so mu tudi, da gredo v vesolje. Nato

mu je Miki da! poseben astronavtski jopič 
in kmalu so se morali odpraviti, saj morajo 
biti v vesolju še pred jutrom. Zaradi dolge 
vožnje so Timu pokazali nova odkritja, ki so 
jih severni medvedi izdelali sami. Deček, ki 
je bil pravi za pustolovščine, je hotel še sam 
izdelati kakšen vesoljski stroj. Dovolili so mu 
in Piki, ki je bil genij za izdelovanje, je dečku 
pokazal, kako se izdelajo vesoljski mobilci. 
Tim je svojega mobilca sestavljal in izdeloval 
celo pot, tako da je čisto pozabil na nove pri
jatelje, in kot bi mignil, je pustil delo in odšel 
k Lili. Začela sta se pogovarjati in iz minute v 
minuto je bilo njuno prijateljstvo močnejše. 
Postala sta najboljša prijatelja v vsem vesolju. 
Ko je Tim postal lačen, so mu novi prijatelji 
dali novo iznajdbo. En grižljaj in že si sit in ta 
en grižljaj bi bil vesoljska pica. Deček je res 
že po prvem grižljaju bil sit. Samo ogledoval 
si je medvede, koliko izumov so že naredi
li. Naenkrat pa je Maks na glas zaklical: »V 
vesolju smo!« Tam pa je bilo polno drugih 
planetov in mnogo zvezd. Maks je vsem ra
zložil, da morajo poiskati velik vrtinec, ki bi 
jih popeljal v prihodnost. Po vesolju so le
teli celi dve vesoljski uri. Maksa je postalo 
strah, da jim bo zmanjkalo goriva. To se na 
srečo ni zgodilo. Točno takrat, ko so prišli v 
vrtinec, jim je zmanjkalo goriva.Vsi so gledali 
skozi okna, ker jih je zanimalo, kaj se bo zgo
dilo. Vrtinec jih je odpeljal naravnost v pri
hodnost, a pričele so se nove težave. Eden 
izmed njih je moral iti v posebna vratca, ki 
so bila tako majhna kot mravlja.Tako bi do
bili dovolj goriva, da bi lahko naprej potovali. 
Ker je Tim tako majhen kot vratca, so poslali 
njega.Tim je od vznemirjenja takoj šel. Lažje 
je bilo videti od daleč, a v vratca je bilo zelo 
težko priti, saj je nastal močan veter. Timu 
pa je za las uspelo. Maks, Veliki, Piki, Miki in 
seveda Lili so ga proglasili za astronavta.Tim 
je to novico hotel sporočiti mami in očetu, 
a so mu to prepovedali, saj je bila pred njimi 
nova naloga: občudovanje prihodnosti in is
kanje zlatih ključev zlatega zmaja. Bistra Lili je 
vsem povedala, da če najdejo vse zlate ključe, 
bo zmaj lahko spet zaživel in tako bo lahko 
varoval ves svet pred groznimi gusarji, vesolj
ci, hudiči in drugimi groznimi stvarmi. Ko so 
prišli do posebne ceste z zlatniki, so jim z 
Zemlje poslali sporočilo, da so odkrili izgino
tje vseh prebivalcev prihodnosti.To so seve
da hoteli rešiti, saj bi rešili še druge ljudi, ki bi 
morda čez nekaj let dočakali prihodnost. Ker 
je deček rad vodja, se odloči, da bo organi
ziral iskalno akcijo s pomočjo nove iznajdbe 
govoreči pingvini v vojski in na ladji. Mislil si 
je, da bo lahko z njihovo pomočjo poiskal vse 
zlate ključe. In res. S pomočjo dobrega vodje 
so našli prvi zlatnik in tako je Lili že iskala 
po lunarnem računalniku, kam morajo zlati 
ključi, ko jih najdejo. In Zemlja se je že po

— s —
petih minutah odzvala. Poslali so sporočilo, 
da morajo vsi ključi nazaj na Zemljo v mu
zej zmajev. Tam so ostanki tega mogočnega 
zmaja, ki bi lahko reševal svet pred stvarmi. 
Tako so Velikega poslali nazaj na Zemljo.Tam 
pa bo moral dajati vse zlate ključe zmaju v 
prazen prostor, ki je narejen samo za ključe. 
Te prostore so že naredili v času Faraona, 
da bi zmaj lahko rešil svet, in tako z vsemi 
svojimi močmi išče zlate ključe. Sedmi dan 
so našli še enega, a Tima pričenja skrbeti, da 
je morda določen čas, da dajo v muzej ključe. 
Zato so spet poslali sporočila na Zemljo. Z 
Zemlje pa so pisali, da imajo še samo tri dni. 
Ko je to sporočilo videl Tim in še drugi se
verni medvedi, so se odločili, da vsi pojdejo 
iskat ključe. Mislili so si, da jim morda uspe.A 
po dolgem iskanju so se odločili, da pošljejo 
Lili nazaj v leteči krožnik.Tam je Lili morala 
poiskati rešitev, da bi podaljšali čas.To pa je 
bistri Lili tudi uspelo. Čas je podaljšala kar za 
eno leto. Tega se je zelo razveselila in prav 
tako tudi vsi drugi iskalci ključev, med njimi 
pa tudi novi astronavt Tim. Miki, Piki, Veliki, 
Maks, Tim in Lili so prenehali z iskanjem. 
Pingvini pa se še niso vdali. Severni medvedi 
in deček so si odpočili, saj so zlate ključe is
kali neprestano kar dva dni. Nato je Tim do
končal svojega mobilca. Ko je poklical svojo 
mamo, je dobil domotožje. Mami je povedal, 
kaj se mu je zgodilo. Mami je predlagala, da 
bi se preselili na leteči krožnik.Timu se je to 
zdelo čudno, da se je mama hotela preseliti. 
Mama pa mu je dala preprost odgovor: »Ni
mamo denarja.« Deček je takoj hotel prositi 
nove prijatelje, če bi njegova družina lahko 
živela z njimi in prav tako on. Maks in drugi 
so v to privolili. Nato je Tim odšel po mamo 
in očeta. Ko so prišli do severnih medvedov, 
sta bila mama in oče presenečena, saj še ni
koli nista videla kaj tako nenavadnega.Tim je 
svojima staršema povedal vse o zlatih ključih 
in spet so začeli z iskanjem ključev. Iskalci so 
pa bili vojska, mama, oče, severni medvedi in 
seveda Tim. Spet so dolgo iskali. Iskanje se je 
podaljšalo na več tednov in nato še mesecev 
in spet se je začel odštevati čas, saj so imeli 
še samo pet dni časa. Medtem še jim je Ze
mlja poslala sporočilo, da jim manjka samo 
še en samcat zlat ključ. Spet so iskali in iskali, 
a niso našli. Da se čas izteče, je bila še samo 
ena ura.Vsi so bili na trnih, kaj se bo zgodilo. 
Tim je našel zlati ključ. Bil je največji junak na 
celem svetu.
Zmaja so usposobili in tako je reševal svet 
pred vsemi nevarnostmi.Tako so oče, mama, 
vojska, Maks, Piki, Lili, Miki, Veliki in seveda 
junak Tim živeli srečno do konca svojih dni. 
Polovico življenja so živeli v sedanjosti, drugo 
polovico pa so preživeli v prihodnosti.

Tjaša Hazenmali, 6. a 
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MOJ HRČEK HRGA

SODELOVANJE S TURISTIČNIM DRUŠTVOM 
OBČINE KIDRIČEVO

V OŠ Lovrenc na Dravskem polju 
smo pridno izdelovali razne izdelke, 
ki smo jih razstavili ob ocenjevanju 
domačih dobrot. Prireditev je pripra
vilo Turistično društvo občine Kidri
čevo. Učenci I. razreda so oblikovali 
obročke za prtičke iz das mase, učen
ci 2. razreda rožice iz krep papirja, v
3. razredu so šivali prtičke. Učenci 4. 
razreda so izdelali podstavke iz koko
sove vrvice in v 5. razredu so obliko
vali vrčke in krožnike iz gline.

Breda Križan

Mojemu hrčku je ime Hrga. Živi v kletki, 
velikokrat je tudi zunaj. Hrček je zrna, 
koruzo, solato in drugo zelenjavo. Hrga 
velikokrat dobi tudi priboljšek na paliči
ci. Ima zelo dolgo zlato rjavo dlako, saj 
je saharski ali zlati hrček.Velik je osem 
centimetrov. Star je tri leta in pol. Hrga 
ima mehko šapo in čisto majhen jeziček, 
ima tudi repek, ki je skrit v dlaki. Ima 
dva zobka, velika približno 5 milimetrov. 
V kletki ima brusni kamen, na katerem 
si brusi zobke. Hrga je glodalec, podne
vi spi, ponoči pa bedi, zato je velikokrat 
hrupno.

Aljaž Galun
5. c OŠ Lovrenc na Dr. Polju

FIFIJEVO KOSILO
Tale čas, tale čas 
Fifi ima kosilo pri nas.

FotoMHIV OŠ LOVRENC

OTROCI IN KNJIGA
»Zaprta molčim. Odprta učim, razdajam skrivnost, lepoto, modrost.«

Da ta rek zares drži, je pred svojimi sošolci ponovno dokazal Domen Drevenšek, učenec
3. c iz OŠ Lovrenc. Domen je namreč pred svojimi sošolci, učiteljico in mano pripovedoval 
zgodbo za bralno značko. Izkazal se je kot izredno dober pripovedovalec in nas je nav
dušil s svojim pripovedovanjem. Doživeto in podkrepljeno z lepimi knjižnimi ilustracijami

nam je predstavil zgodbo Rožnati 
slonček. Domna sem povabila, da 
se mi pridruži na naslednji bibili- 
ouri, ki jo bomo izvedli od I— 3. 
razreda, in se predstavi tudi vsem 
ostalim učencem šole Lovrenc. 
Upam, da bo Domnovo pripove
dovanje spodbudilo še več naših 
učencev, ki se bodo želeli izkazati 
kot pripovedovalci. Pa še slika za 
vse tiste, ki Domna ne poznate!

Knjižničarka Ankica Logar, 
OŠ Lovrenc na Dr. polju

Foto: Ankica Logar
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Med in pred kosilom ženica stara 
ga vedno kara.

Fifi, glej!
Fifi, jej!
Fifi, umij si tačke!
Fifi, ne misli na mačke!
Fifi, pazi na pentljo!
Fifi, jej z vilico!
Fifi, ne migljaj z repom!
Fifi, jej pašteto!
Fifi, jej Argeto!
Fifi, vse pojej!
Fifi, ne glej, ampak vse pojej!
Fifi, ne teci!
Fifi, vse ne razmeči!

Fifi, a za priboljšek ti ni?
Fifi, potem pa sladko spi!

Fifi se zjutraj zbudi.
Za priboljšek mu še vedno ni.

Jure Tumpej
5. c OŠ Lovrenc na Dravskem polju
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Društva

KO RK Cirkovce

KAJ SMO DELALI V LETIH 2007-2008

Foto: Pavla Veler

Po dveh letih smo se prijatelji, somišljeniki 
KO RK in krvodajalci Cirkovc srečali, da 
damo zahvalo in podelimo priznanja za ne
sebično pomoč.
Skupna ugotovitev je, da so naši krvodajalci 
posebnost, kajti vsako leto se jim pridruži 
več kot deset novih mladih prostovoljcev. 
Po svojih močeh se trudimo, da se jim za
hvalimo za darovano kri in njihovo pomoč 
za hitrejše okrevanje bolnih in ohranjanje 
življenja. Število krvodajalcev je že blizu 
300. Med njimi so trije, ki so darovali kri 
več kot 100-krat. Podelili smo 72 značk, 23 
plaket, 2 priznanji, 2 zlata obeska in zlato 
zapestnico.
Hvala vam, krvodajalci, v imenu vseh, ki so 
prejeli vašo kri, in prosimo vas za vašo hu
manost še naprej.
Odborniki - 32 nas je - pa smo opravili več 
tisoč ur (brez povračila potnih stroškov) 
ob obiskih na domovih po vaseh in v de
vetih domovih starejših krajanov. Prinašali 
smo jim pomoč, nasvete, novice, majhne 
pozornosti in jim krajšali čas, včasih tudi s 
kulturnim programom, ki so ga popestrile 
Vesele Polanke in nekdanje Zanjice, ljudski 
pevci Cirkovc ter otroci krožka Rdečega 
križa OŠ Cirkovce. Letno pa smo jim pri
pravili tradicionalno božično-novoletno 
srečanje, katerega se tako povabljeni kot 
organizatorji zelo veselimo.To je naša naj
večja prireditev, ki ni samo srečanje, ampak 
nedeljsko popoldne, ki je kulturno in za
bavno druženje z veliko smeha in petja.
Ob naravni nesreči smo pomagali Železni
kom z ozimnico in pri nakupu prepotreb

nega aparata invalidu. Postaja Rdečega kri
ža je tudi ves čas delovala, tam smo merili 
krvni pritisk, organizirali cepljenja, odvzem 
krvi za osnovne in biokemične preiskave. 
Zelo pridna pa je bila skupina, ki se je vso 
zimsko obdobje krepila z vajami pod stro
kovnim vodstvom. Drobtinica,Velike maše, 
Zahvala jeseni v Starošincah pa so bile pri
ložnosti, da smo zbrali denar za prehrano 
več otrok v šoli in za šolo v naravi. Krožek 
na osnovni šoli Cirkovce je pritegnil veliko 
otrok. Pridobivali smo na medgeneracijskih 
in medsebojnih odnosih, odnosu do okolja, 
do zdravja, spoznali nekatere zdravstvene 
ustanove, tekmovali na različnih področjih

in končno šli na morje.
Še veliko bi lahko povedali o delu, vendar 
naj to povedo drugi, ki so deležni naše po
zornosti.
Hvala odbornikom KO RK Cirkovce za 
njihovo srčnost, gasilskim društvom, občini 
Kidričevo in OZRK Ptuj ter vsem donator
jem za nesebično pomoč. Posebna zahvala 
vsem krajanom vasi Mihovce, Dragonja vas, 
Cirkovce, Starošince, Sp. Jablane, Zg. Jabla
ne, Pongrce, Šikole, Stražgonjca in Sp. Gaj 
pri Pragerskem za darovane prispevke in 
razumevanje za naše delo.

Pavla Veler, 
predsednica KO RK

KD Lovrenc na Dravskem polju

Biti moraš srečen, 
da nekoga osrečiš.
Pomembno je nekoga osrečiti, 
da bi postal srečen.

IGRALI, PLESALI, PELI ...
Dvorana v Lovrencu je bila ponovno premajhna za vse obiskovalce 
naše božične prireditve.Ti so ob vstopu prejeli božične obročke iz 
rafije, ki smo jih izdelale članice KD Lovrenc. Rdeča nit prireditve 
je bila tokrat Andersenova pravljica Jelka.V dramsko besedilo smo 
vključili instrumentalne, pevske in plesne nastope. Skupaj smo se 
trudile in izdelale kostume za vseh 52 nastopajočih učencev.Ves 
trud učencev, učiteljic, članov KD in ostalih sodelavcev so obisko
valci nagradili z gromkim aplavzom.

Foto:Arhiv KD Lovrenc

V imenu vseh nastopajočih, učiteljic OŠ Lovrenc in članov KD se 
še enkrat zahvaljujem občini Kidričevo in vsem, ki so kakorkoli 
pripomogli k uspešnosti naše prireditve.

Sonja Stepanov, predsednica KD Lovrenc
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Društva

Društvo invalidov Kidričevo

OBČNI ZBOR DRUŠTVA »INVALID«
DELAVNICI 

KD LOVRENC
Članice KD Lovrenc aktivno ustvarjamo 
v kreativnih delavnicah pod vodstvom 
gospe Marte Murko. V decembru smo 
obiskovalce tradicionalne božične pri
reditve razveselile z obročki iz rafije, v 
februarju pa smo se odzvale povabilu 
turističnega društva in smo z aranžmaji 
popestrile razstavo na ocenjevanju po
deželskih dobrot.

Sonja Stepanov

KIDRIČEVO
Dne 10. 1.2009 je bil v prostorih doma 
krajanov Kungota izveden redni letni 
občni zbor Društva invalidov Kidričevo. 
Na občnem zboru je bil podan podro
ben pregled dela minulega leta in sprejet 
program dela za leto 2009.

Društvo deluje že deseto leto in zdru
žuje predvsem gibalno ovirane (orto
pedske) invalide in druge telesno in du
ševno prizadete osebe, ki nimajo statusa 
delovnega invalida. Društvo ima status 
INVALIDSKE ORGANIZACIJE in že 
peto leto deluje v okviru Zveze gibal
no oviranih oseb in oseb z invalidnostjo 
»INVALID« Slovenije.

Občni zbor je dosedanjo predsednico 
go. Marto PINTERIČ na njeno lastno že

ljo razrešil dolžnosti in na mesto novega 
predsednika izvolil g. Silvestra SKOKA.

Zaradi poenotenja poimenovanj društev, 
ki delujejo v okviru zveze, je občni zbor 
sklenil, da se društvo preimenuje v »IN
VALID« DRUŠTVO GIBALNO OVI
RANIH IN OSEB Z INVALIDNOSTJO 
KIDRIČEVO s kratico DRUŠTVO »IN
VALID« KIDRIČEVO, hkrati pa prenese 
tudi sedež z naslova Vlahovičeva ulica 5 
na naslov Kajuhova ulica 4, Kidričevo, 
kjer imamo s strani občine Kidričevo 
zagotovljene tudi prostore za delovanje 
društva.

Silvester Skok, 
predsednik društva

Društvo upokojencev Kidričevo

AKTIVNOSTI DRUŠTVA UPOKOJENCEV KIDRIČEVO
Društvo upokojencev Kidričevo je pod pokroviteljstvom občine 
Kidričevo organiziralo novoletno srečanje starejših nad 70 let. Sre
čanje je bilo dne 19. 12.2008 v prostorih DU Kidričevo. Prisotnih je 
bilo I I I starejših krajanov. Kulturni program so izvedle Pevke druge 
pomladi DU Kidričevo. Po kulturnem programu sta prisotne nago
vorila predsednik DU Kidričevo g. Franc Rajh in podžupan občine 
Kidričevo g. Franc Planinšek. Slednji je najstarejšemu prisotnemu 
krajanu g. Milanu Mojzerju izročil še darilo občine Kidričevo. Sledila 
je pogostitev in prijetno druženje.
Starejše člane društva (nad 80 let) in bolne so poverjeniki Društva 
upokojencev ob novem letu obiskovali na domovih, obiskali pa so 
tudi pri vse člane, ki živijo v domovih upokojencev v Kidričevem,
Ptuju, Muretincih in Mariboru, ter jim izročili skromna darila. Skupno 
je bilo obdarovanih 84 članov DU. Bivajočim v Domu upokojencev

Foto: Ivan Kosi

Ptuj smo pripravili še krajšo proslavo skupaj z učenci OŠ Kidričevo 
in njihovo mentorico Andrejo Emeršič. Na tej proslavi so sodelovale 
tudi Pevke druge pomladi DU Kidričevo, pozdravil jih je tudi pred
sednik DU Kidričevo in jim zaželel čimveč zdravja. Starejši so bili 
srečni in počaščeni, posebej pa navdušeni nad programom otrok. 
Dne 9. 1.2009 je praznovala svoj 102. rojstni dan članica našega dru
štva gospa Marija Panikvar iz Kungote pri Ptuju. Gospa je članica DU 
Kidričevo od leta 1965. Člani vodstva DU Kidričevo in pevke smo jo 
obiskali na njenem domu. Pevke smo ji zapele pesem Lep spomin je 
nate, mati. Ob njej je bila zelo ganjena. Ob naslednjih pesmih pa nam 
je že pomagala peti. Bila je vesela našega obiska, naših čestitk in sti
ska rok ter dobrih želja. S petjem smo ji polepšale dan. Ob odhodu 
smo ji obljubili, da jo bomo še obiskali.

Rozika Premzl, tajnica DU Kidričevo
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Prosvetno društvo Cirkovce

BOŽIČNO-NOVOLETNI KONCERT TAMBURAŠKEGA ORKESTRA CIRKOVCE
Tamburaš ki orkester Prosvetnega društva 
Cirkovce je 21.12.2008 v večnamenski dvo
rani v Cirkovcah organiziral BOŽIČNO- 
NOVOLETNI KONCERT Z GOSTI. Kot 
gostje so na letošnjem koncertu nastopili 
pevke in pevci pevskega zbora UTRINEK 
iz Cirkovc, ki ga vodi PETER GOJKOŠEK, 
ter otroški pevski zbor LUČKE, ki ga vodi 
MATEJA GOJKOŠEK.
Na lepo božično okrašenem odru je tam- 
buraški orkester izvedel I 5 skladb, ki so po 
večini priredbe dirigenta DRAGA KLEINA. 
V orkestru je kar nekaj glasbenikov, ki zra
ven tamburice igrajo še kak drugi instru
ment ali pojejo in tako še bolj popestrijo 
tamburaško glasbo. Na oder so kot solisti 
stopili:flavtistki Medeja Unuk in Nastja Kle
in, klarinetist in saksofonist David Hamer- 
šak ter pevca Lara Brglez in Marjan Premzl, 
seveda pa je znano slovensko skladbo Adijo 
pa zdrava ostani odpel tudi dirigent orke
stra Drago Klein. V prvem delu pa se je 
orkestru pridružil še pevski zbor Utrinek, 
s katerim so skupaj zaigrali znano VVhite 
Christmas. V nadaljevanju se je predstavil 
pevski zbor z lepo ubranim petjem. Kvalite
tno so odpeli štiri skladbe, med katerimi ni 
manjkala tudi kakšna slovenska ali črnsko- 
duhovna pesem. Program so nadaljevali

tamburaši, ki igrajo 
že 34 let in so neo
bremenjeni z glas
benimi zvrstmi, saj 
igrajo vse od klasi
ke do rocka. Sledi
lo je pet poskočnih 
skladb, med kate
rimi se je tudi ob
činstvo razživelo in 
s ploskanjem med 
skladbami držalo 
ritem tamburašem.
V nadaljevanju so 
se orkestru pridru
žili najmlajši udele
ženci koncerta, pevski zborček LUČKE, in 
so skupaj s tamburaši odpeli že skoraj po
narodelo božično Jingle beliš. V prisrčnem 
vzdušju so odpeli še dve božični skladbi.V 
zaključku koncerta so cirkovški tamburaši 
odigrali še 5 znanih evergrinov, ki jih tudi 
tamburaši sami najraje preigravajo. Sledil 
je veliki finale koncerta, saj so na koncu 
na oder stopili vsi nastopajoči in skupaj s 
pomočjo občinstva odpeli in igrali skladbo 
SVETA NOČ.
Tako je minil še en lep večer, preživet v 
družbi cirkovških tamburašev in pevcev.

Foto:Arhiv PD Cirkovce

Omeniti velja, da je bil ogled koncerta 
brezplačen in smo tamburaši prodajali le 
svoji zgoščenki. Dokaz, da tamburaši dela
mo dobro, pa je bila vsekakor polna in nav
dušena dvorana v Cirkovcah. Še se bomo 
potrudili, da vam sproti pokažemo, kaj in 
kako delamo. Vse informacije o orkestru 
iz Cirkovc pa lahko dobite na naši spletni 
strani: www.tamburasi.eu.

Vlado brglez

Prostovoljno gasilsko društvo Lovrenc na Dravskem polju

OBČNI ZBOR PGD LOVRENC
Na Valentinovo, 14.2.2009, smo se gasilci PGD Lovrenc 
dobili na 123. rednem občnem zboru. Nagovoril nas je 
predsednik društva Anton Leskovar. Z nastopom mlade
ga harmonikarja Aljaža je malo oživelo vzdušje v dvorani 
pred uradnim delom občnega zbora. Po izvolitvi organov 
občnega zbora so sledila poročila predsednika, povelj
nika, predstavnice članic, predstavnika mladine, tajnika, 
blagajnika, nadzornega odbora in verifikacijske komisije. 
Iz poročil je bilo razvidno, kaj se je v preteklem letu do
gajalo v društvu. Ugotovili smo, da tega ni bilo malo, in 
vse, kar se je zadalo, se je tudi naredilo. Predsednik dru
štva nam je predstavil plan dela in nabave za leto 2009. 
Imenovali smo tudi delegata za občni zbor GZ Kidriče
vo, podelili priznanja in odlikovanja, sprejeli nove člane. 
Besedo so dobili tudi vsi povabljeni gostje. Poveljnik GZ 
Kidričevo Jože Kancler nam je izrazil zahvalo za vse delo 
v preteklem letu, izpostavil je požar na deponiji gum in 
vsa dela ob neurju v mesecu avgustu in nas seznanil z 
novostmi na področju gasilstva. Po končanem uradnem 
in resnem delu smo se vsi udeleženi okrepčali in zabavali 
ob zvokih glasbe še pozno v noč.

Nevenka Pulko

Foto: Nevenka Pulko
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PEKA PECIVA PRED BOŽIČEM

PGD Lovrenc imamo pridno ekipo članic, 
ki sodelujemo na različnih gasilskih tekmo
vanjih, ko pa ne tekmujemo, smo aktivne na 
vseh področjih. Udeležujemo se svečanosti, 
občnih zborov, veselic in še vseh mogočih 
prireditev, kjer se mora pripravljati veliko 
hrane. Zato smo se v le
tošnjem zimskem času 
odločile, da izmenjamo 
nekaj svojih izkušenj v 
pripravi peciva, in božični 
prazniki so bili pravi tre
nutek za to.
S članico Majdo smo se 
dogovorile, da bi bilo to 
najbolje pred prazniki. 23.
12. 2008 smo se članice 
desetine B dobile v gasil
skem domu v Lovrencu, 
kjer imamo gasilci svoje 
prostore s priročnimi apa
rati (štedilnik, hladilnik in

pomivalni stroj). Ob 
18. uri se je začelo 
zares. Naša kuharica 
Majda je pripravila 
vse recepte in naba
vila material za peko. 
Danica, Ivanka, Mar
tina, Nevenka, Roma
na, Tatjana in Mateja 
smo zavihale rokave 
in pod vodstvom 
Majde smo pričele z 
delom. Z navodili, ki 
smo jih dobile, smo 
se kar lepo uskladi
le. Bilo bi zelo lepo, 
če bi nas takrat med 
delom kdo opazoval, 

ker nas je bilo zelo lepo videti (to vem, ker 
sem s fotoaparatom velikokrat tudi kaj po
slikala - da bodo dokazi). Spekle smo šest 
vrst različnega peciva (zvezdice, medenjake, 
orehove rogljičke, hostije, figove kroglice in 
rulado s keksi in kokosom).

Po štirih urah dela smo bile malo utruje
ne, vendar tudi srečne ob pogledu na svoje 
izdelke. Ob zaključku smo si našle še čas, 
da smo skupaj posedele ob kozarčku in si 
izmenjale recepte ter se dogovorile, da se 
ob takšnem srečanju zagotovo še dobimo. 
Odločile smo se, da en recept zaupamo 
tudi bralcem:

Rulada s keksi in kokosom

Testo: 25 dag keksov petit 
10 dag sladkorja v prahu 
14 žlic kuhane kave 
I žlica ruma 
I žlica kakava
10 dag raztopljene čokolade 
10 dag mletih orehov 
Krema: 10 dag kokosove moke 
3 žlice vrele vode 
3 žlice sladkorja 
10 dag sladkorja v prahu 
10 dag margarine

Priprava testa:
pomešaj zmlete kekse, sladkor, orehe, ka
kav s kuhano kavo, rumom in raztopljeno 
čokolado.
Testo razvaljaš na tanko na folijo, ki jo prej 
posuješ s sladkorjem (kristal), premažeš s 
kremo in zviješ ter posuješ s kristalnim 
sladkorjem. Daj na hladno, da se suši.

Priprava kreme:
prekuhaj vodo s sladkorjem, dodaj kokos 
in margarino, zmiksano s sladkorjem v 
prahu.

DOBERTEK!
Nevenka Pulko.

Foto: Nevenka Pulko

ZIMSKO RAZGIBAVANJE
Zimski meseci so po navadi že sami po sebi mrki in težki ter tudi dolgi. 
Da bi zapolnili te mesece z aktivnostmi, smo se članice gasilke pri GZ 
Kidričevo odločile, da bomo kondicijo nabirale pač v dvorani. Ker smo 
članice približno istih let, smo se odločile, da moramo razgibavati vse dele 
telesa. K sodelovanju smo povabile fizioterapevtko Brigito in pod njenim 
strokovnim vodstvom smo pridno vadile in se razgibavale v večnamenski 
dvorani v Lovrencu. Srečevale smo se od decembra ob ponedeljkih zvečer. 
Vaj smo se udeleževale članice iz PGD Starošince, PGD Pleterje, PGD 
Lovrenc in članice iz PGD Talum.

Takšna srečanja nam samo koristijo, saj bomo šle v pomladanske mesece 
bolj razgibane. Zdravje krepi telo in duha.

Nevenka Pulko

Foto: Nevenka Pulko
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Društva---------------------------------------1
Prostovoljno gasilsko društvo Strarošince

PGD STAROŠINCE
Spoštovani bralci in bralke, kot bi mignil, 
smo že v novem letu 2009, ki pa že kar 
pridno drvi proti prvi polovici leta, prav 
tako pa tudi naše društvo s svojimi prvimi 
nalogami in ostalimi dejavnostmi.

Uspešno smo gasilci z ostalimi vaščani 
prišli v novo leto z druženjem pri vaškem 
muzeju, kjer smo nazdravili novem letu ter 
si zaželeli čim boljše in uspešno leto. Saj 
nas v tem letu čaka kar nekaj zahtevnih 
nalog. A že takoj v začetku februarja nas 
doleti znova velik požar na piščančjih far
mah Perutnine Ptuj, a za nameček ob gaše
nju farme zagori še druga farma, oddaljena 
cca 100 m, tako da se sprašujemo, ali gre 
za golo naključje, da vedno dan pred vhle- 
vitvijo piščancev zagori farma, tako se je 
zgodilo tudi prejšnje leto v novembru me
secu, ali pa ima kdo zle namene in podtika 
požare.

Uspešno smo izvedli tudi 56. letni občni 
zbor, kjer smo si zadali nove načrte za le
tošnjo leto, to so predvsem: prioriteta je 
seveda organizacija dneva gasilca in krst 
novega vozila - avtocisterne TAM I 30 - 
16/50, vozilo je rabljeno in smo ga morali 
dati predelati in nadgraditi, to pa seveda

zelo veliko stane. Za ta sredstva se gasilci 
že kar nekaj časa trudimo na različne nači
ne, seveda pa vseh sredstev ne bomo uspe
li sami zagotoviti, zato se moramo obrniti 
še na ostale, ki imajo moč nam pomaga
ti, to so: občina, gasilska zveza, vaščani in 
ostali dobri ljudje in institucije, ki vedo, kaj 
in kako je opravljati prostovoljno gasilsko 
službo. To vozilo je za naš kraj kakor tudi 
za občino zelo potrebno, saj ima cisterno 
s 5000 litri vode, kar se tudi uspešno kaže 
pri nedavnih požarih farm in še predvsem 
pri katastrofalnem požaru gum v Lovren
cu, kjer je naša cisterna nenehno prevažala 
vodo na požarišče (za primer: od polnoči 
pa do osmih zvečer je nenehno prevažala 
vodo z manjšimi postanki), tako da smo je 
res potrebni.

Izmed nalog, ki smo si jih zadali, je prekri
tje strehe našega gasilskega doma, ki pa 
jo prekrivamo ravno v teh dneh, saj nam 
vreme prej ni dopuščalo. Želimo realizirati 
še kar nekaj nalog, ki pa so odvisne tudi 
od finančnega stanja, na primer menjava 
stavbnega pohištva na gasilskem domu ter 
nakup novih gasilskih paradnih uniform in 
delovnih oblek, saj prihaja nov val mladih 
zagnanih gasilcev in gasilk, ki jim do sedaj

žal nismo uspeli zagotoviti teh oblačil.

Omeniti je še potrebno, da se poleg vseh 
teh opravil najde tudi čas, da se nekateri 
naši člani dodatno izobražujejo: I I članov 
za čin gasilca in trije člani za čin gasilske
ga časnika, zato upamo, da bodo uspešno 
končali šolanje in potem pridobljena zna
nja uspešno unovčili.

Seveda to, kar smo vam opisali, niso vsa 
dela, ki jih bomo opravljali v tem letu.Tukaj 
je še polno raznih manjših del, brez katerih 
ne moremo uspešno delovati.

Na koncu naj vas še povabimo, da se ude- 
ležitve naše prireditve ob dnevu gasilca in 
krsta avtocisterne, ki bo 14. junija 2009, 
z veliko vrtno veselico, kjer bodo nam in 
vam igral priznan narodnozabavni ansam
bel MODRIJANI. Vljudno vabljeni! Tistim, 
ki pa nam boste priskočili na pomoč na 
kakršen koli način, se pa že vnaprej zahva
ljujemo!

NA POMOČ!

Ksenija Mesarič, 
PGD Starošince

Društvo podeželske mladine Ptuj - Kidričevo

AKTIVNI TUDI V LETU 2009

Foto: David Žerak

STORITVI
ivp j

Foto: David Žerak
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MK Tulipan

PRED VRATI 6. TU LIPANI J ADA
MK Tulipan je društvo, ki obstaja od junija 2002, sestavlja pa ga 23 
članov.Vsi člani razen nekaj nepogrešljivih članic, ki nas spremljajo, 
imajo jeklene konjičke.
V letu 2008 smo uresničili predvsem najbolj pomembno nalogo, ki 
smo si jo zadali, in sicer izvedbo Tulipanijade.Vreme nas je dobe
sedno »poscalo«, tako da je bila udeležba tudi temu primerna. Ne 
smemo pa pozabiti omeniti, da nas je zraven blagoslova na Ptujski

Foto: MK Tulipan

Gori prvič spremljalo tudi društvo ročnih možnaristov in športne
ga streljanja Rogaška Slatina. Zahvala za izvedbo Tulipanijade pa gre 
seveda našim sponzorjem.
Tekom leta smo se udeleževali raznih zborov po Sloveniji in v tujini 
in se udeležili tudi čistilne akcije. Skratka leto je bilo pestro, in kar 
je najpomembneje - vsi smo ostali celi!
Se en tradicionalni dogodek, ki ga je uvedel naš klub, je Božičkjada. 
Člani MK Tulipan in tudi nekaj ostalih privržencev motorjev se 
odpravimo, oblečeni v božičke, na motorje in se na božični dan 
odpeljemo do Ptujske Gore in po občini Kidričevo ter okolici. Le
tos smo jo izpeljali kljub snežnemu vremenu, ki nam je povzročalo 
majhne preglavice.

Pred nami je leto 2009 in v polnem zagonu že potekajo priprave 
na 6.Tulipanijade, ki bo 16. in 17. aprila v Cirkovcah.V petek zvečer 
bodo nastopile skupine Sin story in Tretja izmena. Za popestritev 
večera bodo poskrbele orientalske plesalke in striptiz.
V soboto pa bodo zaigrale skupine Tretja izmena, Sin story in 500 
metrov. Do I 3. ure se vsi zberemo v Cirkovcah, od koder pa pot 
nadaljujemo na Ptujsko Goro na blagoslov motorjev.V obeh dneh 
se lahko dodatno še okrepčate na jagermaister partiju ali fire bal- 
lu.
Vsem, ki vozijo jeklene konjičke, pa člani MK Tulipan želimo lepo 
sezono vožje in čim manj nesreč.

Aleksandra Dobič, MKTulipan

Športno društvo Cirkovce

POZDRAVLJENI, VSI LJUBITELJI ŠPORTA!
Počasi prihaja pomlad, pa vendar je rekrea
cija že v polnem teku. Ne poteka pa samo 
rekreacija, temveč tudi druga dogajanja, 
npr. naši košarkaši naskakujejo prvo mesto 
v skupini in se bodo na finalnem turnirju 
ponovno poskušali zavihteti na sam pre
stol, kjer so v preteklosti že kraljevali. Člani 
namiznoteniške sekcije se odlično borijo v 
3. SNT ligi in si nabirajo veliko dragocenih 
izkušenj za v prihodnje.

28. 2. 2009 pa je potekal že tradicionalni 
vaški turnir med vasmi bivše KS Cirkovce. 
Zbralo se je 6 ekip, in sicer Babšek team 
Šikole, Stražgojnca, Jablane, Mihovce-Dra- 
gonja vas, Cirkovce mlajši in Cirkovce - iz
kušenejši. Vse tekme so bile zelo zanimive 
in vzdušje na samem prizorišču je bilo en
kratno.
Po žrebu so bile ekipe razdeljene v dve 
skupini, kjer se je igralo po sistemu vsak 
z vsakim. Najboljša dva iz skupine sta se 
pomerila v polfinalu z ekipama iz druge 
skupine. Zmagovalca sta igrala za I. mesto, 
poraženca pa za 3. mesto.

Najbolj zanimivi so bili seveda zaključni 
boji, in sicer napetost (pa tudi utrujenost) 
sta se že videla v polfinalu. Prvi polfinale 
sta odigrali ekipi Mihovce-Dragonja vas in 
Babšek Team. Po napetem boju je zmagala 
ekipa iz Sikol. Drugi polfinalni obračun je 
potekal med ekipama Cirkovce - izkuše
nejši in Jablane.Tudi zmagovalca v tej tekmi 
so prinesle izkušnje. Tako smo dobili 
finalni dvoboj ŠIKOLE - CIRKOVCE 
(izkušenejši).Ti ekipi sta se srečali že v 
skupini, kjer smo bili boljši Cirkovčani, 
a v finalnem dvoboju se je zadeva obr
nila in zasluženo so slavili igralci mladi 
igralci iz ŠIKOL.V tekmi za tretje mesto 
je zmagala ekipa iz Mihovc, ki je vedno 
v igri za najvišja mesta predvsem za
radi najbolj izkušenega igralca turnirja 
SREČKA GODCA, ki je tudi letos vse 
navduševal z atraktivnimi potezami in 
tako ponovno postal tudi I. STRELEC 
turnirja - starejši, ko je, v boljši formi je in 
baje že dobiva mamljive ponudbe iz naše 
prvo- in drugoligaške scene.

KONČNI 
VRSTNI RED:
1. MESTO
2. MESTO
3. MESTO
4. MESTO
5. MESTO
6. MESTO

EKIPA:

ŠIKOLE-BABŠEKTEAM 
CIRKOVCE 
MIHOVCE - DR.VAS 
JABLANE 
CIRKOVCE MLADI 
STRAŽGOJNCA

Tudi letošnji turnir smo v živo prenašali 
na KTV Cirkovce.Vse skupaj je omogoči
la že »uigrana« ekipa: Grega Medved, Aljaž
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Medved, Marko Urih, DominikTurk, Matjaž 
Frangež, Boštjan Frangež, Sašo Gajser, Ma
tjaž Trčko, Sergeja Krajnc, Simona Pozeb, 
Suzana Nuč, Sanja Šegula, Tomaž Potočnik, 
Jure Novak,Aleš Rozman, Mirko Draškovič, 
David Jerič, Tomaž Podgoršek, Uroš Gori
čan, Samo Gajser.
Da pa ne pozabim omeniti še donatorjev 
turnirja:
- REKLAMNI ATELJE BABŠEK
- BAR KORŽE CIRKOVCE
- MESARIJA IN PREDELAVA MESA Aleš
Lah
- MEDIČARSTVO DAMJAN MEDVED
- PICERIJA KLARA JABLANE
- GOSTILNA KUREŠ ŠIKOLE
Se vidimo na rekreaciji in še nekaterih do
gajanjih ŠD CIRKOVCE, ki jih tudi v priho
dnje ne bo manjkalo, predvsem pri delu z 
mladimi, in že sedaj vas vabim, da si 25. 4. 
2009 ogledate TADEJA TOŠA s komedijo 
ZAPUFAN.SN.Več na: 
sdcirkovce.mojforum.si in www.sportno- 
drustvocirkovce.si 
Športni pozdrav!

Samo Gajser, 
predsednik UO ŠD Cirkovce 

Foto: ŠD Cirkovce

----------  p _

Športno društvo Nika

S SMUČANJEM JE ŽIVLJENJE LEPŠE!
Letošnja zima je smučarskim navdušen
cem in ljubiteljem snežnih poljan podarila 
prelepe možnosti za uživanje v smučarskih 
zavojih.
Učitelji alpskega smučanja, člani Športnega 
društva Nika Lovrenc, smo letošnjo smu
čarsko sezono preživeli zelo aktivno.
Konec novembra smo začeli z učenjem 
smučanja s šolo v naravi OŠ Olge Meglič 
na Rogli.
V prvem tednu decembra smo se učitelji 
alpskega smučanja ŠD Nika udeležili obve
znega predsezonskega licenčnega seminar
ja za alpsko smučanje, ki ga je organiziral 
Smučarski klub Branik Maribor z izvedbo 
demonstratorjev DEMO TEAM-a alp. smu
čanja Smučarske Zveze Slovenije. Z velikim 
zanimanjem smo se seznanili z novostmi 
na področju metodike in didaktike učenja 
alpskega smučanja, ki ga je za nas zelo ka
kovostno vodil član demonstracijske vrste 
ZUTS (Združenje učiteljev in trenerjev 
smučanja Slovenije) Tomaž Šegula. 
Pridobljene smučarske novosti smo pri 
učenju smučanja s pridom dodali in upo
rabili v letošnji sezoni. Učili smo v šolah v 
naravi (OŠ Ljudski vrt - Boštjan Zupanič, 
OŠ Kidričevo - Primož Gorše in Boštjan 
Lampret), v Smučarski šoli Pohorje-SK 
Branik v smučarskih tečajih - Danilo Zu
panič, v smučarskem vrtcu in v hotelski šoli 
smučanja, kjer so bili v smučarskih tečajih 
tečajniki iz Slovenije, Hrvaške, Črne gore, 
Srbije, Italije, Nemčije, Madžarske, Nizo
zemske, Belgije, Anglije, Rusije in Avstralije, 
pa je letos drugo 
sezono zapored 
učil Boštjan Zu
panič.
Danilo in Primož 
sta v zimskih po
čitnicah učila v 
ŠD Fidesport.
Marko Bradan in

Smučarski šoli Kreiner. Kot zanimivost naj 
omenim, da je v omenjenem smučarskem 
središču svetovno znana smukaška proga, 
poimenovana po olimpijskem zmagovalcu v 
smuku,Avstrijcu Francu Klammerju.
Andrej je deloval tudi v tečajih smučanja 
ŠD Ju hu hu.V ŠD Ju hu hu v marcu skupaj 
z Boštjanom že učita plavanje otrok.
Miran Roškar je bil z učenci OŠ Breg smu
čarski učitelj spremljevalec na smučarskem 
športnem dnevu.
Državnega prvenstva ZUTS v veleslalomu, 
ki je potekalo 22. 2. 2009 na Rogli, se je 
udeležil Andrej Vindiš in s štartno številko 
271 na že dodobra načeti progi osvojil do
bro 22. mesto.
Veselja in zimskih radosti na smučinah je 
bilo tako v letošnji smučarski sezoni veli
ko.
Veseli smo, da je smučanje za mnoge tako 
postalo lažji, lepši, varnejši in kakovostnejši 
način preživljanja prostega časa in mikav- 
nejša možnost rekreacije.
Varno smučanje naj nam bo vedno vodilo 
na naših in tujih smučiščih, le tako bomo 
lahko uresničevali slogan majhne navduše
ne in nasmejane smučarke, stare 4 leta, ki 
mi je večkrat na sedežnici dejala: »Umri- 
jem, da skijam!« ali po naše: »Smučanje je 
življenje!«

Boštjan Zupanič, 
predsednik ŠD NIKA

Vesela mlajša smučarja, polna entuziazma in pogumnega srca, sta zelo navdušila in presenetila učitelja smučanja
Foto: Danilo Zupanič

Andrej Vindiš sta 
smučarsko zna
nje podajala v Av
striji v Bad Klein- 
kircheimu v Ski 
schule Kreiner -
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Športno društvo Šikole

TUDI LETO 2009 BO AKTIVNO
Člani Športnega društva Šikole smo uspe
šno zaključili svoje delo v preteklem letu. 
Kmalu po novoletnih praznikih smo začeli

pripravljati aktivnosti, ki se jim bomo po
svetili v letu 2009. Pozornost bomo name
nili tako pripravi športnih prireditev kot 
skrbi za čim boljše možnosti za športne 
aktivnosti v Šikolah.
Z deli na igrišču bomo pričeli ob prvih 
toplejših in sončnih dnevih. Končali bomo 
opravila v povezavi s hiško, ki smo jo v 
postavili jeseni. Zaradi tega smo začasno 
pospravili otroška igrala, ki jih bomo v 
spomladanskih mesecih ponovno sestavi

li in uredili. Igrišče bomo ogradili s stebri 
in zaščitnimi mrežami, tako da bo igranje 
nogometa in odbojke enostavnejše in brez 
dolgih premorov zaradi iskanja žoge na so
sednjih dvoriščih in vrtovih.
Z urejenim igriščem in prostorom ob njem 
bomo na športne aktivnosti poskušali pri
vabiti čim več svojih članov pa tudi drugih 
vaščanov iz Šikol in okolice. Ob I. maju 
ponovno načrtujemo, v sodelovanju s Pro
stovoljnim gasilskim društvom Šikole, or
ganizacijo praznovanja in postavitve prvo
majskega drevesa. V poletnih popoldnevih 
bomo za vse tiste, ki ne bodo na počitnicah, 
organizirali več družabnih srečanj s špor
tnimi aktivnostmi za otroke in odrasle. Ko 
pa se bo poletje že prevešalo proti jeseni in 
bo večina dopustovanj za nami, bomo pri
pravili drugi Športni vikend Šikole 2009. Že
4. aprila pa v večnamenski dvorani v Cir
kovcah prirejamo turnir v odbojki (mešane 
ekipe).Veseli bomo vseh sodelujočih ekip. 
Naše želje so čim hitrejša pomlad, čim več 
sončnih dni in ljudi, predvsem mladih, ki se 
bodo družili in ukvarjali s športom.

Tina Baštevc v imenu članov ŠD Šikole

SUDOKU
S pomočjo že vpisanih številk zapolnite lik tako, da bodo v vsaki 
vodoravni vrsti ter navpični koloni in v vsakem kvadratu vpisane 
vse številke od I do 9.
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... V ZDRAVEM TELESU

Odgovorite na vprašanja!

Ima človek manj kot dvesto kosti?

Katero kost imamo med kolenom in kolkom?

Kako se imenujejo tri slušne koščice v ušesu?

Koliko zob ima odrasel človek?

Kdo ima več las, plavolasec ali črnolasec?

Koliko časa prespi človek v petdesetih letih življenja?
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Solo Peršoh

42 Ravno polje - april 2009



Šport

Športno društvo Mladinec Lovrenc

ŠD MLADINEC LOVRENC

NK Lovrenc, ekipa U-IO (2008)

Športni park Lovrenc

Športno društvo MLADINEC Lovrenc je 
bilo ustanovljeno leta 1966. Od ustanovi
tve dalje tekmuje v tekmovalnih selekci
jah MNZ Ptuj. Tako je NK Lovrenc v letu 
2008 ob praznovanju 30. obletnice MNZ 
Ptuj prejel priznanje (plaketo) za uspešno 
in neprekinjeno sodelovanje v tekmovanjih 
MNZ Ptuj.Tako smo v tekmovalni sezoni 
2008 sodelovali s tremi selekcijami, in sicer: 
člani, cicibani U-10 in veterani, in imamo 
skupaj več kot 60 registriranih igralcev.
ŠD deluje v Športnem parku Lovrenc, kjer 
je bil zgrajen nov objekt, v katerem se na
hajajo slačilnice s tuši za igralce in sodnike, 
sanitarije, večnamenski prostor ter klubski 
prostori, katere pa si prizadevamo dokonč
no urediti in opremiti.
Pred leti smo veliko travnato igrišče raz
širili (odkupili smo njivo zraven igrišča) in 
tako omogočili boljše pogoje za treniranje 
in igranje. S pomočjo občine smo v letu 
2008 izvedli investicijo razširitve asfaltnega 
igrišča za mali nogomet, tako se je igrišče 
preplastilo in na novo uredilo.
Športno društvo Mladinec Lovrenc si pri
zadeva za postavitev ograje okrog športne
ga parka, saj je NK Lovrenc edino društvo 
v NMZ Ptuj brez ograje in je slednja nujno 
potrebna za izpolnitev zahtevanih predpi
sov NMZ-ja. Prav tako pa bi še bilo potreb
no obnoviti razsvetljavo, dodatno urediti 
okolico športnega parka z dodatnimi otro
škimi igrali ter obnoviti zapuščeno teniško 
igrišče.

Športni park Lovrenc želimo preurediti 
v prostor, kjer se bodo lahko družili tako 
najmlajši, mladi in starejši kot najstarejši, 
športni park želimo približati vsem genera
cijam v Lovrencu in okolici, zato moramo 
poskrbeti vsi, da bo Športni park Lovrenc 
zaživel čez celo leto.

V ŠD Mladinec Lovrenc smo si zadali nove 
izzive in nove cilje, zato društvo vabi vse 
mlade ljubitelje nogometa, rojene med leti

1998 in 2000, da se nam pridružite pri spo
znavanju najbolj popularne igre z žogo na 
svetu, to je moštvena igra, kjer prihaja do 
druženja, prijateljstva, navajanja na delo v 
skupini, sodelovanja med enako mislečimi 

navdušenci za šport in hkrati razvi
ja motoriko gibanja brez žoge in z 
žogo.

Nudimo vam strokovno vode
no nogometno vadbo (trener s 
pridobljeno licenco oz. mentor s 
predpisano izobrazbo), opremo in 
rekvizite, spoznavanje nogometne
ga tekmovanja, navajanje na zdravo 
tekmovalnost v skladu s pravili fair

play-ja in predvsem veliko zabave.

Za šolanje in tekmovanja potrebujete samo 
nekaj prostega časa, dobro voljo, željo po 
žogobrcu ter športno opremo.
Vsi, ki si želite pobližje spoznati nogomet 
in pridobiti osnovno nogometno znanje, se 
obrnite na ŠD MLADINEC LOVRENC in 
vpišite svoje mlade žogobrce v nogometno 
šolo.

Športni pozdrav s sloganom »RAD IGRAM
NOGOMET'«

Robert Novak, 
ŠD Mladinec Lovrenc

Športni objekt ŠD Mladinec Lovrenc
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Foto:Alenka Kutnjak

Foto:Arhiv OS Cirkovce

Foto:Arhiv vrtca Kidričevo

Foto: Saša Peršoh

Foto:Arhiv PGD Lovrenc

Foto: Saša Peršoh


